
YC området

Studenter ut Reservasjoner

Distrikt 2005/06 Mål 2006/07 November Februar Mai Avvik
A 5 8 4 6
B 8 14 9 9 −5
C 5 10 6 8 −4
D 9 13 8 8 −5
E 7 10 6 6 −4
F 4 8 2 3 −6
G 16 20 26 24 6
H 7 15 6 16 −9
J 10 20 11 9 −9
K 19 22 3 10 −19

Totalt 90 140 81 0 99 −59

Leo-klubber

Distrikt 2005/06 Mål 2006/07 November Februar Mai Avvik
A 0
B 0
C 0
D 2 1 −1
E 1 1 0
F 2 0 −2
G 0
H 2 2 0
J 1 0 −1
K 1 0 −1

Totalt 0 9 4 0 0 −5

Leo arbeid

Distrikt 2005/06 TOTAL 2006/07 September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 0 5 800 1 600 3 400 800 0 0 0 0 0
B 0 4 900 2 000 2 900 0 0 0 0 0 0
C 0 3 400 500 1 500 0 0 0 1 400 0 0
D 0 9 950 2 200 2 550 2 400 1 000 800 1 000 0 0
E 0 16 600 5 500 2 100 3 500 1 500 1 000 1 000 2 000 0
F 0 6 200 500 4 000 500 900 300 0 0 0
G 0 7 400 1 500 3 400 500 1 000 500 0 500 0
H 0 16 400 1 400 4 100 6 000 3 000 400 500 500 500
J 0 14 790 6 800 4 140 3 350 0 0 0 500 0
K 0 6 760 900 2 300 500 0 500 2 560 0 0

Uspesifisert/renter 0 884 884
Totalt 0 93 084 22 900 30 390 17 550 8 284 3 500 6 460 3 500 500 0 0

Ungdomsarbeide

Distrikt 2005/06 TOTAL 2006/07 September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 7 970 6 200 1 400 2 300 1 000 0 1 000 0 500 0
B 10 360 2 800 0 2 300 0 500 0 0 0 0
C 19 540 12 580 900 5 080 4 500 0 1 000 1 100 0 0
D 11 450 10 700 1 700 5 200 1 900 0 1 500 400 0 0
E 24 800 13 900 4 500 1 500 3 900 1 500 1 000 1 500 0 0
F 14 580 10 000 5 100 5 500 1 000 0 −2 600 1 000 0 0
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G 10 080 10 580 4 880 3 700 1 000 0 500 0 500 0
H 33 200 32 400 4 000 12 000 8 000 4 000 1 400 1 000 2 000 0
J 23 020 21 850 9 100 4 550 3 300 500 3 000 0 1 400 0
K 14 150 13 530 3 200 6 310 900 0 400 2 720 0 0

Uspesifisert/renter 6 625 7 550 5 000 2 550
Totalt 175 775 142 090 34 780 53 440 25 500 9 050 7 200 7 720 4 400 0 0 0
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ME området

Netto medlemmer

Distrikt 30/6/2006 Mål 2006/07 Avvik Juli August September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 1 133 1 160 −67 1 131 1 118 1 116 1 111 1 100 1 094 1 089 1 090 1 095 1 093
B 1 213 1 250 −81 1 210 1 210 1 201 1 207 1 194 1 191 1 168 1 163 1 165 1 169
C 1 424 1 434 −62 1 426 1 421 1 403 1 399 1 371 1 370 1 370 1 365 1 370 1 372
D 1 161 1 261 −151 1 159 1 159 1 154 1 150 1 123 1 118 1 120 1 114 1 113 1 110
E 1 474 1 500 6 1 472 1 469 1 495 1 492 1 483 1 482 1 483 1 490 1 493 1 506
F 1 290 1 300 −22 1 288 1 285 1 284 1 279 1 271 1 267 1 259 1 261 1 257 1 278
G 1 437 1 450 −20 1 437 1 430 1 428 1 429 1 425 1 421 1 419 1 417 1 421 1 430
H 1 176 1 200 −59 1 176 1 162 1 158 1 138 1 131 1 135 1 139 1 140 1 139 1 141
J 1 703 1 761 −79 1 703 1 701 1 692 1 688 1 687 1 686 1 683 1 685 1 683 1 682
K 1 274 1 300 −55 1 274 1 265 1 257 1 251 1 246 1 249 1 243 1 241 1 237 1 245

Totalt 13 285 13 616 −590 13 276 13 220 13 188 13 144 13 031 13 013 12 973 12 966 12 973 13 026 0 0

Antall klubber

Distrikt 2005/2006 Mål 2006/07 Avvik Juli August September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 43 44 −1 42 42 42 42 42 42 42 43 43 43
B 52 53 −3 52 52 52 50 50 50 50 50 50 50
C 60 62 −3 59 59 59 59 59 59 59 59 59 59
D 44 44 −1 44 44 44 43 43 43 43 43 43 43
E 54 56 −2 54 54 54 54 54 54 54 54 54 54
F 48 48 0 48 48 48 48 48 48 48 48 48 49
G 58 59 −1 58 58 58 58 58 58 58 58 58 58
H 47 48 −2 47 47 47 47 47 47 46 46 46 46
J 58 60 −2 58 58 58 58 58 58 58 58 58 58
K 44 44 0 44 44 44 44 44 44 44 44 44 44

Totalt 508 518 −15 506 506 506 503 503 503 502 503 503 504 0 0

Antall filialklubber

Distrikt 2005/06 Mål 2006/07 Avvik Juli August September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 2 4 −2 2 2 2 2 2 2 2 2 2 2
B 1 0 1 1 1 1 1 1 1 1
C 1 0 1 1 1 1
D 0
E 0
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F 0
G 1 −1
H 1 −1
J 0
K 0

Totalt 2 8 −4 2 2 3 3 3 3 4 4 4 4 0 0
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NA området

Bestilling av tulipaner

Distrikt 2005/06 Mål 2006/07 Avvik JanuarMars April
A 64 200 65 000 0 65 000
B 87 576 96 300 2 750 99 050
C 110 500 110 500 2 600 113 100
D 57 600 60 000 −1 300 58 700
E 108 800 110 000 −1 900 108 100
F 62 400 65 000 −5 400 59 600
G 59 600 80 000 −15 400 64 600
H 60 800 75 000 −18 420 56 580
J 108 900 120 000 7 600 127 600
K 112 800 120 000 600 120 600

Totalt 833 176 901 800 −28 870 0 0 872 930
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Mai Juni

0 0
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IR området

Campaign SightFirst II

Distrikt 2005/06 TOTAL 06/07 Mål 2006/07 Avvik September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 48 000 171 850 363 000 −191 150 23 300 35 000 21 750 19 800 19 900 1 550 27 100 23 450
B 83 595 484 211 394 000 90 211 22 000 118 736 92 600 5 000 56 500 158 875 20 500 10 000
C 110 933 286 130 283 000 3 130 56 000 104 450 66 100 17 150 13 350 16 430 3 100 9 550
D 82 400 416 517 500 000 −83 483 40 450 49 417 99 567 85 500 58 233 69 700 5 000 8 650
E 118 001 468 954 200 000 268 954 56 600 121 434 48 120 53 200 32 300 64 500 86 300 6 500
F 99 900 288 409 400 000 −111 591 55 800 63 533 38 660 40 233 34 850 12 833 14 000 28 500
G 115 700 508 500 800 000 −291 500 109 300 132 450 96 300 63 650 10 000 56 850 14 200 25 750
H 112 938 498 810 350 000 148 810 77 800 124 200 133 050 74 500 13 900 50 700 8 400 16 260
J 151 800 816 293 870 636 −54 343 213 979 229 733 126 500 87 000 33 800 5 000 31 734 88 547
K 119 800 472 277 560 000 −87 723 98 175 142 782 91 120 26 450 10 800 45 700 42 250 15 000

Uspesifisert/renter 7 138 17 968 17 968 8 778 4 344 175 350 4 321
Totalt 1 050 205 4 429 919 4 720 636 −290 717 753 404 1 121 735 813 767 481 261 287 977 482 313 252 934 236 528 0 0

LCIF

Distrikt 2005/06 TOTAL 06/07 September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 19 250 19 520 6 630 9 650 1 470 0 1 770 0 0 0
B 16 960 19 570 5 730 8 380 2 010 0 1 020 0 1 350 1 080
C 25 910 22 620 3 740 11 100 3 820 450 770 2 740 0 0
D 22 100 26 440 6 260 3 140 6 300 1 450 4 530 3 080 1 680 0
E 35 960 38 770 12 820 8 470 11 120 2 160 500 2 200 1 500 0
F 25 060 24 311 4 560 7 821 2 310 3 160 2 810 3 650 0 0
G 39 910 29 840 13 770 6 160 2 580 2 550 2 590 1 260 930 0
H 31 040 28 890 7 540 7 760 7 880 2 350 420 1 260 1 680 0
J 41 440 40 730 16 330 13 070 6 540 1 360 1 690 720 1 020 0
K 32 220 31 690 9 340 9 300 6 540 0 4 260 0 930 1 320

Uspesifisert/renter 4 289 −243 −243
Totalt 294 139 282 138 86 720 84 851 50 570 13 237 20 360 14 910 9 090 2 400 0 0

Katastrofeberedskapen

Distrikt 2005/06 TOTAL 06/07 September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 105 000 50 700 9 100 22 700 6 700 4 500 4 200 0 2 000 1 500
B 167 150 72 050 22 600 25 600 10 750 1 000 3 500 500 4 500 3 600
C 174 810 83 150 10 600 43 400 14 850 3 500 6 100 4 700 0 0
D 386 665 75 000 18 600 10 300 16 900 1 500 11 400 9 000 6 300 1 000
E 257 800 119 300 39 700 29 000 33 400 10 200 0 2 500 4 500 0
F 259 148 73 750 19 350 19 400 9 900 6 100 12 300 5 500 1 200 0
G 268 317 99 800 36 200 36 200 6 200 5 800 4 000 8 000 3 400 0
H 278 826 98 400 23 200 28 200 32 200 8 200 1 400 1 000 4 200 0
J 373 101 175 300 56 300 47 700 50 900 5 800 3 300 4 900 6 400 0
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K 312 000 108 000 28 900 32 600 18 400 2 600 15 000 0 6 100 4 400
Uspesifisert/renter 73 583 44 312 44 312 0 0

Totalt 2 656 400 999 762 264 550 295 100 200 200 93 512 61 200 36 100 38 600 10 500 0 0

Nordisk samarbeidsprosjekt (Minsk) (Mål 145.200)

Distrikt 2005/06 TOTAL 06/07 September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 8 180 9 794 2 815 3 929 1 732 165 853 300 0 0
B 9 580 8 454 3 104 3 047 517 500 500 250 536 0
C 10 570 9 902 907 5 400 1 488 330 590 887 300 0
D 10 450 10 446 2 050 1 883 2 019 600 1 019 1 772 1 103 0
E 14 210 18 057 5 534 3 559 3 442 2 522 200 1 800 1 000 0
F 11 620 11 301 1 388 4 712 845 966 1 890 1 500 0 0
G 16 530 17 049 7 603 6 052 1 016 975 583 570 250 0
H 14 420 13 130 3 565 4 710 2 508 1 300 396 0 651 0
J 14 230 14 726 5 422 4 178 2 908 850 400 264 704 0
K 15 710 15 389 13 463 −1 894 2 018 300 1 502 0 0 0

Uspesifisert/renter 1 103 813 813
Totalt 126 603 129 061 45 851 35 576 18 493 9 321 7 933 7 343 4 544 0 0 0

Fadderbarn i Uganda

Distrikt 2005/06 TOTAL 06/07 September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 23 000 24 300 5 000 9 000 1 500 5 000 1 300 2 500 0 0
B 16 050 19 500 8 500 5 000 500 3 000 0 0 2 500 0
C 34 700 28 400 2 500 15 000 5 000 900 5 000 0 0 0
D 22 500 27 400 10 500 5 000 6 900 0 5 000 0 0 0
E 49 500 48 000 8 500 14 500 20 000 2 500 0 2 500 0 0
F 22 800 25 000 5 000 9 000 0 2 500 6 000 2 500 0 0
G 31 200 23 600 8 100 9 000 2 500 3 500 500 0 0 0
H 53 400 50 000 10 000 17 500 15 000 2 500 0 0 5 000 0
J 62 700 69 100 28 000 15 000 15 600 8 000 2 500 0 0 0
K 27 500 30 500 12 500 8 000 5 000 0 5 000 0 0 0

Uspesifisert/renter 5 000 0
Totalt 348 350 345 800 98 600 107 000 72 000 27 900 25 300 7 500 7 500 0 0 0
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GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se oversikten nedenfor 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Det er i år foretatt betydelige bevilgninger fra fondet som pr dato har en saldo på kr. 337.964.-  
Innbetalingen for 1. halvår 2007 er beregnet til ca. kr. 150.000.- 
Bevilgningene i år fremgår av oversikten nedenfor. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Oversikten tas til orientering.  

VEDTAK: 

Sak: LION MINTS – STATUS PR. 30.04 2007 O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.61 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Oversikten tas til orientering. 

STATUS MINTFONDET PR. 30.4.2007

 Inn Ut Saldo

Saldo pr. 01.07.2006 1 212 158   

Innbetalt 2. halvår 2006 136 571   

Renter 2006 22 275   

Innvilget og utbetalt:    

LC Porsanger. Aksjon juleglede  20 000  

LCIF i anledning besøk av IP Ross  12 540  

Leger uten grenser - TV aksjonen 2006  100 000  

Distrikt 104 C - tilskudd buss  25 500  

Sone 1 i distrikt F - Bibliotek i Beslan  50 000 1 162 964



Innvilget, men ikke utbetalt:    

Sone 3 i 104 J og LC Vestby. Skole i Malawi  260 000  

NSR - Minsk  250 000  

Sone 7 i 104 K - barnehjem i Litauen  100 000  

LC Arendal - sykehus i Rutifunk, Sierra 
Leone  130 000  

LC Askøy - skole i Bugono, Uganda  85 000 337 964

    

Totaler 2006/2007 158 846 1 033 040 -874 194

Faktisk disponibelt 30.04.2007   337 964



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se sak 3.62.1 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Som ny leder for Leo Norge ble valgt Liv-Christine Syversen, Leo Club Oslo Rustad.  
Ellers ble det ikke behandlet saker som skal godkjennes av GR. 
Revdert regnskap ble godkjent i sak 6.06 i november 2006. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Referatet godkjennes. 

VEDTAK: 

Sak: REFERAT FRA ÅRSMØTE I LEO NORGE B

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.62 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Referatet godkjennes.

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Se regnskapet i sak 3.63.1 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen.  

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
I henhold til punkt 8 i stiftelsens vedtekter skal årsregnskapet oversendes guvernørrådet til 
orientering. 

Regnskapet viser et overskudd på kr. 711.000 mot kr. 352.000 i 2005.  
Bedringen skylles en testamentarisk gave på kr. 837.000. Uten denne og de store bidragene 
fra Lionsklubbene ville regnskapet vist et betydelig underskudd.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Årsregnskapet er fremlagt for guvernørrådet som har tatt det til orientering 

VEDTAK: 

Sak: ÅRSREGSKAP 206 FOR LIONS 
FØRERHUNDSKOLE OG MOBILITYSENTER

O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.63 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Årsregnskapet er fremlagt for guvernørrådet som har tatt det til orientering

Guvernørrådets vedtak: 
OK



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se regnskapet under sak 3.02.1   OBS! Det er tre faner i regnearket. 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Det understrekes at det regnskapet som presenteres kun er foreløpig, da alle avstemninger 
ikke er foretatt. Men vi har all grunn til å tro at det endelige regnskappet ikke vil avvike 
vesentlig. 

Noen hovedpunkter: 
• Det er en svikt på nærmere kr. 200.000 i medlemskontingenter grunnet reduksjonen i 

medlemsmassen 
• Den samme svikten har man på netto driftsinntekter. 
• Da vi tidlig så svikten i inntektene, måtte dette kompenseres ved meget forsiktig bruk 

av kostnader.  
• Bl.a har man forsøkt å spare inn ved å korte ned på møter, avholde møter på billigste 

sted, bestille fly på et tidlig tidspunkt, innhente konkurrerende tilbud på hoteller, bruke 
telefonmøter  osv.  

• Lokalkostnader og kontorkostnader er påvirket av flyttingen av kontorer. Besparelsene 
vil komme i kommende år. 

• Vi mangler inntektsføringen av momsrefusjonen. Beløpet vil vi først få beskjed om 
senere i høst.  

• Aktivitetsregnskapet er styrket, hovedsakelig som følge av en sterk økning av 
narkofondet.  

• Vi mangler avsetninger for Lions Mint for de tre siste halvårene. Dette vil komme på 
plass i løpet av en måneds tid. 

• Nytt er det at innbetalingene til øyehelse er innarbeidet i aktivitetsregnskapet.  
• Detaljoversikt over katastrofeberedskapen finnes i sak 6.03. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Det foreløpige regnskapet ta til orientering. 

VEDTAK: 

Sak: KOMMENTAR TIL DET FORELØPIGE 
REGNSKAPET PR. 30.06.06 FOR MD 104

B

Møtedato: 25. og 26. 8.2006 Saksnr: 3.02– 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:



Til sakslisten   Neste sak

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Det foreløpige regnskapet ta til orientering.

Guvernørrådets vedtak: 



RESULTATREGNSKAP PR. 30.06.2006
Noter Regnskap Regnskap Budsjett Ubrukt

Administrasjon og drift 2005 - 2006 2004 - 2005 2005 - 2006 regnsk./budsj
INNTEKTER
Innbetalt som kontingent 5 332 427 5 356 841 5 524 000 −191 573
Tilskudd The Lion, annonser 590 764 574 684 601 800 −11 036
Salg rekvisita, matrikkel, E-post 326 224 429 683 320 000 6 224
Andre inntekter 268 681 220 825 282 000 −13 319
SUM INNTEKTER 6 518 096 6 582 034 6 727 800 −209 704
PRODUKSJONSKOSTNADER
Overført til Riksmøteadministrasjon 146 212 151 000 151 800 5 588
Lions ulykkesforsikring 143 325 143 325 145 000 1 675
Kjøp rekvisita, matrikkel, E-post 283 984 358 459 300 000 16 016
SUM PROD. KOSTNADER 573 521 652 784 596 800 23 279
NETTO DRIFTSINNTEKTER 5 944 575 5 929 250 6 131 000 −186 425

DRIFTSKOSTNADER
Personalkostnader 1 551 291 1 618 303 1 534 800 −16 491
Lokalkostnader 246 320 209 690 206 500 −39 820
Revisjon 76 375 78 404 50 000 −26 375
Kontor- og adm.kostn. 655 276 518 720 577 000 −78 276
The Lion - trykk og porto 676 554 638 731 698 000 21 446
Reiser, møter 1 014 342 1 111 978 1 378 821 364 479
Andre driftskostnader 73 661 74 628 80 000 6 339
Reklame, PR 173 276 0 200 000 26 724
Endring avsetning for ubetalte fakturaer klubber −12 167 −68 841 0 12 167
Avskrivninger 119 368 116 770 126 200 6 832
Overført til distriktene 1 225 000 1 225 000 1 225 000 0
SUM DRIFTSKOSTNADER 5 799 296 5 523 384 6 076 321 277 025

DRIFTSRESULTAT 145 279 405 866 54 679 90 600
Netto effekt ref. moms og mulig krav om momsbetaling 0 548 547 0 0
Finansresultat 44 208 22 568 20 000 24 208
RESULTAT 189 487 976 981 74 679 114 808

Perioden 1.4. - 30.06.separat
Regnskap Regnskap Budsjett Ubrukt

Administrasjon og drift 2005 - 2006 2004 - 2005 2005 - 2006 regnsk./budsj
INNTEKTER
Innbetalt som kontingent 3 321 −74 375 0 3 321
Tilskudd The Lion, annonser 180 630 250 676 154 200 26 430
Salg rekvisita, matrikkel, E-post 30 096 204 202 5 000 25 096
Andre inntekter 208 324 174 092 185 000 23 324
SUM INNTEKTER 422 370 554 595 344 200 78 170
PRODUKSJONSKOSTNADER 0
Overført til Riksmøteadministrasjon 71 212 81 000 81 800 10 588
Lions ulykkesforsikring 0 0 0 0
Kjøp rekvisita, matrikkel, E-post 1 230 18 754 0 −1 230
SUM PROD. KOSTNADER 72 442 99 754 81 800 9 358
NETTO DRIFTSINNTEKTER 349 928 454 841 262 400 87 528

DRIFTSKOSTNADER
Personalkostnader 337 247 331 835 328 091 −9 156
Lokalkostnader 89 539 72 750 51 625 −37 914
Revisjon 38 875 54 661 0 −38 875
Kontor- og adm.kostn. 225 815 153 733 182 250 −43 565
The Lion - trykk og porto 201 109 226 156 200 150 −959
Reiser, møter 158 821 332 901 442 644 283 823
Andre driftskostnader 54 646 33 202 57 500 2 854
Reklame, PR 161 251 0 50 000 −111 251
Endring avsetning for ubetalte fakturaer klubber 34 968 0 0 −34 968
Avskrivninger 23 770 29 193 31 550 7 780
Overført til distriktene 250 000 16 650 250 000 0
SUM DRIFTSKOSTNADER 1 576 040 1 251 081 1 593 810 17 770

0
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DRIFTSRESULTAT −1 226 112 −796 239 −1 331 410 105 298
Netto effekt ref. moms og mulig krav om momsbetaling 0 548 547 0 0
Finansresultat 27 608 10 990 0 27 608
RESULTAT −1 198 503 −236 702 −1 331 410 132 907
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Oppf. Grad
i %

96,5
98,2

101,9
95,3
96,9

96,3
98,8
94,7
96,1
97,0

101,1
119,3
152,8
113,6
96,9
73,6
92,1
86,6

94,6
100,0

95,4

265,7

221,0
253,7

Oppf. Grad

i %

117,1
601,9
112,6
122,7

87,1

88,6
133,4

102,8
173,4

123,9
100,5

35,9
95,0

322,5

75,3
100,0

98,9
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92,1

90,0
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Lions Clubs Int. MD 104

Balanse pr. 30.06.2006

Note 6/30/06 6/30/05
Eiendeler

Sum anleggsmidler 189 379 265 557

Lions Røde Fjær - utlegg 0 −8 081

Kortsiktige fordringer 1 215 112 692 267
Forskuddsbetalte kostnader 718 550 75 136
Opptjente, ikke forfalte inntekter 235 339 772 176
Sum fordringer 2 169 001 1 539 579

Likvider 10 481 176 9 056 256

Sum omløpsmidler 12 650 178 10 595 835

Sum eiendeler 12 839 557 10 853 311 0

Egenkapital og gjeld

Egenkapital
Opptjent egenkapital 01.07 2 320 049 1 343 068
Årets resultat 189 487 976 981
Opptjent egenkapital 30.06 2 509 536 2 320 049

Avsetninger  
Sum avsetninger 788 578 804 096

Kortsiktig gjeld
Kreditorer 912 527 118 740
Mellomregning med aktivitetsregnskapet 7 231 217 6 455 800
Conventionlotteriet 517 240 733 830
Skyldige offentlige avgifter 724 265 117 357
Påløpte, ikke forfalte utgifter 156 194 303 440
Sum kortsiktig gjeld 9 541 443 7 729 166

Sum egenkapital og gjeld 12 839 557 10 853 311
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Aktivitetsregnskapet
Note     Narkotikabekjempelse Note     Annet ungdomsarbeide Note     Katastrofeberedskapen

2005/2006 2004/2005 1 2005/2006 2004/2005 2005/2006 2004/2005
Beholdning 1.7 577 702 238 233 488 441 470 816 3 420 233 1 916 195
Innbetalt 4 027 759 3 332 144 1 458 498 621 852 2 656 400 4 113 571
Til tiltak i Norge 313 400 405 293 147 174 226 963 8 000 5 000
Til internasjonale tiltak 513 415 557 113 3 033 616 2 604 533
Kjøpskostnader, frakt etc. 1 677 802 2 049 378 1 070 300
Admin. og markedsføring 117 378 166 459 28 684 13 087 23 594
Årets resultat 1 919 179 711 014 −301 076 −175 311 −408 810 1 504 038
Ekstraordinære poster 0 −371 545
Beholdning 30.6 3 2 496 881 577 702 1 187 365 295 505 3 3 011 423 3 420 233

                  Lion Mint                  Lions Lys                        LCIF
2005/2006 2004/2005 2005/2006 2004/2005 2005/2006 2004/2005

Beholdning 1.7 1 122 821 1 084 605 329 489 339 487 516 572 246 702
Innbetalt 20 636 167 216 5 443 10 000 294 139 269 870
Til tiltak i Norge 15 000 19 998
Til internasjonale tiltak 212 518 129 000 800 000
Admin. og markedsføring
Årets resultat −191 882 38 216 −9 557 −9 998 −505 861 269 870
Ekstraordinære poster
Beholdning 30.6 3 930 939 1 122 821 319 932 329 489 10 711 516 572

Diverse andre Øyehelse   SUM ALLE AKTIVITETER
2005/2006 2004/2005 2005/2006 2004/2005 2005/2006 2004/2005

Beholdning 1.7 193 478 178 701 6 648 736 4 474 739
Innbetalt 163 243 131 759 2 1 050 205 0 9 676 322 8 646 412
Til tiltak i Norge 16 000 0 0 499 574 657 254
Til internasjonale tiltak 102 310 116 982 1 012 988 0 5 674 847 3 407 628
Kjøpskostnader, frakt etc. 612 0 0 2 748 714 2 049 378
Admin. og markedsføring 1 050 0 0 170 706 179 546
Årets resultat 43 271 14 777 37 217 0 582 481 2 352 606
Ekstraordinære poster 0 0 0 −371 545
Beholdning 30.6 236 749 193 478 37 217 0 7 231 217 6 455 800

1. Differansen mellom UB og IB er ungdomsutvekslingsregnskapet som ikke er med i tallene for 2004/2005.

2. Gjelder innbetalinger til Campaign SightFirst II

3. Bevilget, ikke utbetalt : Narkofondet kr. 59.796,- og katastrofeberedskapen kr. 654.020. Mintfondet kr. 345.000.-

4. Andel mint til MD 104 frem til 30.06.06 er ca. kr. 190.000.-
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GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se rapport nedenfor fra MD-LDC Finn E. Haug. 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Som det fremgår av rapporten, har det vært stor aktivitet i Lionsåret, men fortsatt står viktige 
oppgaver igjen å løse.  
GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten tas til orientering.  

VEDTAK: 

Til sakslisten  Neste sak 

Sak: ÅRSRAPPORT LEDERUTVIKLING FOR 
2005/2006

O

Møtedato: 25. og 26. 8.2006 Saksnr: 3.03 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets vedtak: 
Rapporten tas til orientering



ÅRSRAPPORT FOR MD-LDC OMRÅDET - LIONSÅRET 2005 – 2006 (sist revidert 
21.juni.2006) 
       

Aktivitet Ansv. Status

1. DISTR.T
V-OPPL. 
: 

* Opplæring 
av VDG’er 

* Opplæring 
av  vise 
soneledere 
(soneledere    
   må være 
opplært  
   før start..!)

Videreutvikle VDG-brevkursene, 
forsterke fokus på klubbenes 
behov og endringer. 

Videreutvikle VSL-kursene 
(+brevk.),  samordne 
opplæringkalender, VSL i alle 
distrikter.Gjennomføre 
visesoneleder-opplæring høst/vår 
før funksjonsåret.

MD-LDC 

MD-LDC/ 
og LDCene 

Følger planen - OK 
Brevkurset brev 1 er besvart, alle 
VDGer deltar. Seminar 2 blir holdt 
25/27.08.06.  

Følger planen - OK 

2. KLUBB 
TV-OPPL.: 
* Sekretær-
opplæringen  

* Kasserer-
opplæringen 

* President-
opplæringen 

Fullføre, viderutvikle og fornye 
eksisterende materiell. Versjoner 
for nettselvstudium, PC-basert 
opplæring, og for lysark/
videokanon. 

Uendret opplæring vår 06 – GR-
komite lager ny kontoplan og 
regnskapsprogram i år. Nytt 
opplæringsmateriell klart til bruk 
vår 07. Versjoner for nettselv-
studium, PC-basert opplæring, 
og for lysark/videokanon. 

Komplettere infomateriellet der 
det trengs. (Opplæring av og 
informasjon til presidentene om 
hvordan et godt klubbmøte kan 
gjennomføres prioriteres høyt) 
Markedsf. infom.til LDC-
MECene og til 
Distriktsguvernørene. 

MD-LDC 

MD-LDC 

MD-LDC/ 
MD-MEC 

Følger planen - OK 
Materiellet vil være klart til bruk 
ved årets klubbsekretæropplæring. 
Automatisk medlemsregistrering 
Oak Brook innarbeides. 

Følger planen - OK 

Følger planen - OK 

 
Hovedmål



3. MEDL.-
OPPL.: 

Info via 
”The Lion”

Kort informativ artikkel i hver 
avis  (helst illustrert!)  
Målgruppe: Menige medlemmer. 

A: Evaluere Lions Int. 
Mentorprogram.  

MD-LDC Følger planen – OK 

A) Mentorprogrammet er lagt til 
side på MD-nivå – det er for 
ressurskrevende å promotere. 
Programmet ligger tilgjengelig på 
LCI’s hjemmesider og kan benyttes 
på klubbnivå av den som finner 
programmet anvendelig. 

 

4.
SAMORD-
NET 
NORDISK 
OPPL.:

Videreføre arbeidet  

DG-electskolen på 
Convention: Saken følges opp 
med kontakt mot nordiske 
MD-LDCer og ID.

MD-LDC/ 
AGRL

Følger planen – OK  
Brev om endret ledelse ved DG-
electskolen er mottatt i Oak Brook.  
Det er fortsatt behov for 
synkronisering av  de Nordiske 
VDG-opplæringsprogrammene. 
Gjennomgås i fellesmøte i mars i 
Kjøbenhavn (unntatt Finland) og 
med Bruno Ahlqvist i April.

5. LIONS 
RØDE 
FJÆR 
2009:

Info om LRF-reglement på 
hjemmesider 
Info om forslag nye formål neste 
LRF i 2009

MD-LDC/
adm

Følger planen – OK 
LRF-reglementet legges ut på 
hjemmesidene nå. Egen 
opplæringsseksvens (kun om 
forslagsprosedyren) beregnet på 
tillitsvalgtopplæringen til våren 
sendes til LDC-er, SL og VSL. 
(Øvrige oppgaver antas å tilligge 
adm.)

6.
STRATEGI
PLAN:

Info om strategiplanen på 
hjemmesider 
Info om endringsprosesser 
Innføring av 2 års 
normaltjenestetid for alle 
tillitsvalgte halverer forbruket av 
ressurser og fordobler effekten 
av opplæringsprogrammet

MD-LDC/ Følger planen - OK 
Strategiplaner er vekket til live.  

7. ARB.IN
STRUK
S FOR 
LDCene

Utarbeide en oppgave- ansvars- 
oversikt som letter arbeidet for 
distrikts-LDCene

Komite:
(E) 
Thomasse
n  og 
(G)Kjell 
Andberg

Følger planen – OK 
Forslag er utarbeidet. Endelig 
bearbeidet presentasjon gjenstår.

8. FAG- 
SJEFMØTE 

NB! Nytt punkt 
Berammelse av 
fagsjefseminar

Alle 
fagsjefer 
m/fl

Lørdag 10. juni på Gardermoen 
SAS Hotellet 
Kun 5 fagsjefer møtte. De øvrige er 
orientert pr mail



9. LIONS 
PROG
RAM  
FOR 
LEDE
R-
UTVIK
-LING 

Lions program for lederutvikling 
: 
Samle inn, kvalitetssikre, 
suplere/fornye, lage oversikt og 
komplettere infom. der det 
trengs. Forbedret 
hjemmesideorg. og pres. 
Spesielt fokus på:  

- Motivasjonsbygging 
- Teambuilding 
- Ledelse i frivillighet

MD-LDC/
adm/ 
(+komite?
)

Følger planen - OK 
(+) NSR søker fast Lions Senior  
      Leadership Institute til hvert  
      årlige arrangement. MD-LDC i  
      norden er styringskomite. 
Første  
      møte i Mars i Kjøbenhavn. 
 (-) Lederutvikl. på klubb- 
sonenivå 
      Komite nedsettes – resultat     
      tidligst neste år. Det er 
igangsatt     ett opplegg som skal 
fullføres inne RM 2007



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se årsrapport utarbeidet av MD-MEC Knut Eirik Wollan, samt oversikt over 
medlemsutviklingen i Lionsåret 2005/2006. (sak 3.04.1) 
ANDRE DOKUMENTER: 
Det henvises også til sak 4.03 hvor MD-MEC ber om måltall fra distriktene. 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Vi har i året som har gått hatt den største nedgangen i medlemsmassen noensinne. Rapporten 
påpeker en del av årsakene.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten tas til orientering. 

VEDTAK: 

Til sakslisten  Neste sak 

Sak: ÅRSRAPPORT MEDLEMSUTVIKLING FOR 
2005/2006

O

Møtedato: 25. og 26. 8.2006 Saksnr: 3.04 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets vedtak: 
Rapporten tas til orientering.



RAPPORT FRA MD-MEC 2005-06. 

Lionsåret har vært preget at en akselererende trend av utmeldinger og klubber som vurderer å legge ned 
virksomheten. I noen tilfeller synes det som at distriktene ikke i stor nok grad har evne til å hjelpe klubber som 
står i fare for å bli lagt ned. Viljen er til stede, men økonomi og resurser setter begrensninger på hva distriktene 
kan bidra med. Det er utarbeidet en del hjelpemidler som skal lette arbeidet med å stifte nye klubber. Det er også 
utarbeidet en ny Håndbok for klubbens medlemskomite. 

Medlemstall. 
Medlemstallet er redusert med 230 til 13.285 medlemmer pr. 30.6.06. (se egen tabell) 
744 nye medlemmer er innmeldt, men hele 1142 medlemmer er utmeldt. Distrikt F er eneste som har øket 
medlemstall (+5), mens ett distrikt (J) har 1 medlem mindre enn 30.06.05. Ser en bak tallene er en stadig større 
del av utmeldingene av naturlig årsak som følge av alder. Tross denne årsak er det skuffende at bare 17 
medlemmer er registrert som transfer. Her har klubbenes presidenter og sekretærer sviktet. Distriktenes MEC'er 
ble oppfordret til å organisere en transferordning. Jeg ber om at DG trykker på for å få en slik ordning etablert i 
distriktet. 
Distriktene A,B,D og H er under grensen på 1250 medlemmer. 

Nye klubber 
Når det gjelder stifting av nye klubber er avgjørelsen om å stifte ny klubb i stor grad overlatt "fadderklubben". 
Slik kan det ikke fortsette dersom vi skal nå de mål Riksmøtet har vedtatt både på lokalt, nasjonalt og 
internasjonalt nivå. 
7 klubber er lagt ned og bare 2 nye er stiftet. Det arbeides aktivt i A (Gibostad), B (Støren), C (Gausdal), D 
(Voss), E (Sandnes), H (Holmenkollen), K (Årnes og Nannestad).  

Målet var en ny klubb i hvert distrikt.  
Skal vi bremse medlemsnedgangen må det stiftes nye klubber eller filialklubber. Til hjelp i dette arbeidet er 
utarbeidet en oversikt over alle kommuner med og uten Lionsklubb. Oversikten viser også antall innbyggere 
mellom 34 og 70 år. 

I påvente at profilkampanjen kommer på lufta må medlemsverving bli en aktivitet på lik linje med andre 
aktiviteter klubbene driver. Det dreier seg om å lage en plan i hver klubb. F.eks første to måneder invitere en 
yrkesgruppe til et informasjonsmøte, deretter en annen yrkesgruppe, så en periode med naboer, venner osv. På 
Lions nettside finnes en god Power Point presentasjon av Lions som kan utfylles med informasjon om egen 
klubb.  
Den nye håndboken for klubbens medlemskomite er også et godt hjelpemiddel i dette arbeidet. Lionskontoret og 
MD-MEC kan bidra med informasjon om andre hjelpemidler som kan benyttes i rekrutteringsarbeidet.  

Kvinneandel. 
Målet var 17%. Resultatet er 15,5. 
Stor forskjell mellom distriktene. B har 27% mens K ligger på 8%. 

Øke kunnskapen om Lions internt og eksternt. 
Her er klubbene aktive og informerer om egne aktiviteter. Derimot er informasjonen om nasjonale og 
internasjonale aktiviteter en godt bevart hemmelighet. Dette er en oppgave MD's fagsjefer i samarbeid med 
Lionskontoret må prioritere. I påvente av profilkampanjen anbefaler jeg at det utarbeides en oversikt over hva 
som finnes av informasjonsmateriell, hvor det kan anskaffes og til hvilken pris. Oversikten formidles alle 
distriktenes tillitsvalgte, presidenter og klubbens PRK. 



Flere faddere har med godt resultat laget et introduksjonsprogram for nye medlemmer. Det har medført at det 
nye medlem blir godt informert om klubbens organisasjon og virksomhet, nasjonale og internasjonale aktiviteter. 
Det har også medført en større forståelse av at vi er en internasjonal organisasjon med alle dens positive og 
negative sider. 

Rapporteringsrutiner ME. 
Distriktenes MEC'er har rapportert kvartalsvise mål vi satte under samlingen på Gardermoen juni 2005. Siste 
rapportering pr. 30.6.06 har ingen fulgt opp. Mye tyder på at organisasjonsarbeidet er avsluttet etter 
distriktsmøtene. 

ME-seminar på Gardermoen 11. juni 2006.  
Kun 4 distrikter var representert. 3 distrikt hadde meldt forfall, mens 3 distrikt ikke møtte opp. Dette er 
beklagelig i en tid hvor medlemsrekruttering er et hovedtema både nasjonalt og internasjonalt og hvor vi trenger 
å utveksle erfaringer. 
Flere distrikt satser på å utvikle et godt klubbmiljø før nyrekrutteringen. Det er etter min mening en defensiv 
holdning. Nye medlemmer kan være med på å gi klubben et løft og bidra til et nytt og rikere klubbmiljø. I dette 
bildet er kvinner et viktig bidrag.  

Langtidsplanen for ME må innarbeides i distriktenes aktivitetsplan. Rapporter fra distriktenes MEC'er tyder på at 
distriktene kjører sitt eget løp. Hvorfor legger vi mye arbeid i en langtidsplan som ikke blir fulgt opp med 
aktiviteter i distriktene? Det er innspill fra distriktene som danner grunnlag for planen. Da forventer jeg at 
distriktenes DG'er er pådriver for at det gjennomføres aktiviteter i tråd med planen. 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se rapporten nedenfor fra MD-YC Rune Johansen  
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Rapporten forteller om stor aktivitet på ungdomssiden, både for ungdomsutveksling og Leo. 
Selv om alle målene ikke ble nådd på utvekslingssiden, er det en klar økning i forhold til året 
før.  
På GRM i mai ble det endelig besluttet at man skulle viderefør Leo som tidligere, samtidig 
som det skal satses ytterligere i utvalgte distrikter for å etablere nye Leo klubber. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

Rapporten tas til orientering. 
VEDTAK: 

Til sakslisten   Neste sak 

Sak: ÅRSRAPPORT UNGDOMSARBEIDE FOR 
2005-2006

O

Møtedato: 25. og 26. 8.2006 Saksnr: 3.05 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets vedtak: 
Rapporten tas til orientering



MD 104 - NORWAY 
MD – YC  Rune Johansen, 
Høybråtenveien 23 J, 1055  Oslo 

Mobil : 97 60 85 10    Tlf.pr. : 23 14 04 35 
  E - mail : mdyc@lions.no 

Oslo 7.august  2006 

ÅRSRAPPORT MD-YC 2005 – 2006. 

Året 2005 – 2006 har vært positivt sett med ”ungdomsøyne”. Hele åtte distrikter har dette årets hatt 
nye personer i vervet som YC/YEC og disse har vist en flott evne til å følge opp de mål som ble satt 
på fagsjefmøtet i juni 2005. Det har vært en vekst i antall ungdommer ut og det har blitt bedrevet godt 
informasjonsarbeid.  
Muligheten til å reservere plasser i utlandet ble innført igjen høsten 2005 dog uten depositum. Dette 
ble positivt mottatt og ordningen vil fortsette også dette året.  

I august måned 2005 ble de norske leirene avsluttet for sommeren. Rapportene fortalte om godt 
gjennomførte leire og fornøyde ungdommer. Alle arrangørene brukte deler av MD sitt opplegg for 
evaluering og resultatene har blitt meddelt 2006 arrangørene. Den siste evalueringen av leirene 2005 
ble først klar i februar 2006, som er altfor sent i forhold til ønsket tidspunkt. Det og arrangerer leir er en 
stor oppgave for de involverte personer/klubber og det virker som om ”luften går litt ut av ballongen” 
etter at leirene er avsluttet. Leirene fikk god pressedekning i lokalaviser, nærradioer og NRK 
distriktssendinger.  

Mens leirene 2005 ble avsluttet var YE utvalget godt i gang med planleggingen for sommeren 2006. 
Den engelskspråklige brosjyren var klar til Convention i Hong Kong, hvor YEPC Christopher Knag 
deltok og var en av foredragsholderne under YE møtet. I september deltok YEPC Tor Wilhelmsen og 
MD-YC på YE møtet i Leipzig, samt at MD-YC også deltok under EF i Stuttgart i oktober måned. .   

Ungdommene som gjennomførte YE sertifiseringen og leverte rapport fikk tilsendt et bevis på sin 
deltagelse i vårt YE program høsten 2005. Av 81 ungdommer som deltok gjennomførte 58 testen og 
45 leverte rapport. Her er potensialet for forbedring stort, men litt av årsaken til at få rapporter kom 
innsentralt må nok tilskrives skifte av YEC i 8 distrikter. Noen av ungdommene fra 2005 har vært 
engasjert i arbeidet med leirene 2006 og 3 stykker har også deltatt under Beitoleiren.  

De norske leirene ble godt mottatt og reservasjoner/søknader om plasser sommeren 2006 har vært 
mange. Nå når leirene er godt i gang og en er avsluttet viser opptellingen at det deltok 123 
ungdommer på leirene, fra 39 ulike nasjoner/stater. Vår kapasitet var 134 ungdommer, men som 
vanlig så faller noen fra på slutten. I motsetning til 2005 leirene hvor UDI nektet en del ungdommer 
innreise til Norge er det kun 2 avslag dette året og det gjelder 2 deltagere fra Nepal.  
Tilbakemeldingene så langt tyder på at leir arrangørene har gjort en utmerket innsats.  Arrangørene 
har også dette året arbeidet hardt med å få nok vertsfamilier, men de aller fleste var på plass i god tid 
før leirene startet. Ungdomskontoen har sponset i alt 7 ungdommer til de norske leirene. 



14 ungdommer fra Malaysia og Australia deltok på vandreleiren arrangert i desember 2005 og januar 
2006 av distrikt 104B, D og E. Ungdommene hadde et flott opphold i de 3 distriktene, selv om enn 
også her hadde problemer med vertsfamilier. De siste familiene var på plass kun dager før 
ungdommene ankom. En stor takk til YEC’er og vertsfamilier for god innsats. Egen rapport om leiren 
er utarbeidet.    

Helsesportsuka for funksjonshemmede i Tana arrangeres for 26 gang i perioden 6/8 – 12/8.   

Beitoleiren ble arranger for 34 gang i perioden 2/7 - 16/7. 25 deltagere og ledsagere fra 10 ulike 
nasjoner hadde 2 fine uker på Grønolen Fjellgård sammen med ca 20 staffmedlemmer fra Norge. 
Leirleder var Kjetil Bjørkhaug. To deltagere fra Libanon ble nektet innreise til Norge.   

Programmet for sommeren 2006 ble presentert i Lionsbladet og på nettsidene til YE.  Totalt antall 
studenter som vi sendte ut sommeren 2005 var 91 stykker noe som er et stykke under målet 120 iht. 
handlingsplanen.. 

Engasjementet i ungdomsutvekslingen varier fra distrikt til distrikt, se oversikt. Noen studenter falt av 
de siste ukene før utreise pga av sykdom og dødsfall i nær familie.  En del klubber klarte ikke å finne 
ungdommer til reserverte plasser. Det er tydelig at markedsføring av vårt tilbud både eksternt og 
internt er nødvendig  

88 % av ungdommene har gjennomført YE/ sertifiseringen. Disse vil få tilsendt YE bevis etter 
innlevering av rapport.  

YE utvalget deltok under NSR møtet på i Kusamo. YE sektoren hadde som vanlig mange saker å til 
diskusjon.  Felles opptreden på Convention, nordisk leir, innkjøp av utstyr, presentasjon av dansk 
opplegg for EDB håndtering av søknader, var noen av punktene som var på dagsorden. YEPC 
Chistopher Knag ble valgt til reiseleder under Sydney oppholdt for nordiske studenter.  

Lions ungdomspris ble delt ut for tredje gang under Riksmøtet i Tønsberg. Årets prisvinnere var 
Dansegruppen Vison fra Gausdal. Kandidaten var foreslått av LC Gausdal.   

MD-YC har deltatt under YE informasjonsmøter i 104G og 104H, samt møte i leirkomiteen i 104G  

Det var distrikt 104J og Lørenskog som stakk av med seieren i årets Tegnekonkurransen for fred. 9 
distrikter deltok i årets konkurranse. Da tilbakemeldingen er noe mangelfull er det usikkert hvor mange 
skoler og elever som deltok. Leder for for dette arbeidet er PDG Kjell Steinar Aasheim. 

13 ungdommer fra Norge har deltatt i Orkester Norden denne sommeren. Orkesteret har turnert i 
Malmø, Croatia og Slovenia. Norsk deltager under musikkonkurransen under EF nådde ikke helt opp. 
Men fikk god omtale. Lionsklubbene har bidratt med stipend til de fleste av ungdommene. Vedtektene 
for ungdomskontoen ble endret under RM slik at stipender til OK kan dekkes av denne. Koordinator 
for dette arbeidet er PDG Erik Evang.    

Distrikt A B C D E F G H J K SUM

Mål 06 8 15 10 10 6 10 15 10 15 20 119

Reservasjoner 6 4 2 5 10 3 27 8 12 14 91

Studenter 5 8 5 9 7 4 16 8 10 19 91

% av mål 63% 53% 50% 90% 117% 40% 107% 80% 67% 95% 76%

Sertifisering 1 8 1 9 7 3 16 6 10 19 80

% av mål 20% 100% 20% 100% 100% 75% 100% 75% 100% 100% 88%



Leorådet har i denne perioden blitt ledet av Helene Thyregod Aspelund, Leo Club Oslo Torshov. Ved 
årets slutt består organisasjonen av 5 klubber; Sandnes, Bergen Vest, Rustad, Torshov og Larvik 
Hedrum.   
MD-YC har bistått Leorådet i dets arbeid og deltatt på enkelte møter og treff.  
Det har i løpet av året vært et prosjekt for å starte nye klubber og ikke minst øke medlemsantallet i de 
eksisterende.  Eksisterende klubber har vist en god økning i nye medlemmer samt at Leo Club Larvik 
Hedrum ble revitalisert våren 2005. Enn prøvde også å få Odals klubben på bena igjen men dette 
arbeidet er utsatt til høsten 2006. Prosjektets mål ble ikke nådd men GR besluttet på sitt møte i mai 
måned at Leo skulle bestå og at det nå er på tide å ta et krafttak slik at enn kan styrke organisasjonen.  
De eksisterende klubbene har hatt et høyt aktivitetsnivå. Adventlysaksjonen gikk dette året til Leo sitt 
prosjekt gjennom mange år – et barnehjem i Romania. Aksjonen innbrakte litt over 45.000,- og 
sammen med støtte fra Mintfondet på over 60.000,- så har nærmere 30 Leo og andre interesserte 
vært på en 3 ukers tur til hjemmet for å ferdigstille arbeidet. Turen har blitt finansiert ved egenandeler, 
lotteri og støtte fra Lionsklubber.   
Leo I Norge avholdt sitt årsmøte 1 – 2.april i Asker og gjenvalgte Helene Thyregod Aspelund, Leo 
Torshov som leder.  

Atter et år et over og det har vært stor aktivitet i vårt program rettet mot ungdom på MD nivå. I tillegg 
så vet vi jo at det foregår mange flotte aktiviteter ute i klubbene.  

Takk til YE utvalg, YEC'er, LeoC'er, koordinatorer, Lionskontoret for innsats og hjelp i løpet av året. 

Hilsen 

Rune Johansen 
MD YC 2005 - 2007     



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se rapporten nedenfor utarbeidet av avtroppende MD-NAC Kjell Tore Andersen. 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Rapporten omtaler det store spekter av aktiviteter innen fagområdet. Spesielt må nevnes 
prosjektet ”Overgrep mot barn” som nå ser ut til å kunne få en langt bredere utnyttelse enn 
forutsatt.  

Det er også all grunn til å nevne årets tulipanaksjon. Det vellykkede resultatet har medført at 
narkofondet ved starten på Lionsåret ligger på ca. 2,5 mill. Fortsatt vil det komme inn en del 
søknader etter gammel prismodell, men vi vil uansett starte året betydelig bedre enn siste 
Lionsår. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten tas til orientering. 

VEDTAK: 

Til sakslisten  Neste sak 

Sak: ÅRSRAPPORT NARKOTIKAARBEID FOR 
2005-2006

O

Møtedato: 25. og 26. 8.2006 Saksnr: 3.06 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets vedtak: 
Rapporten tas til orientering.

: 



Avsluttende rapport fra sektor NA 
2005-2006 

Fagsjefseminar. 

Fjorårets fagseminar ble avholdt i Tegelstrand i Sverige. Seminaret ble lagt opp over en 
weekend fra Fredag til Søndag. Tilbakemeldingene fra seminaret har vært positive og vi 
prøver å gjenta dette til høsten. Seminaret er lagt til Sjusjøen 1. – 3. September.  

Europaforum  

MD-NAC deltok ikke på europaforum i 2004 og 2005.  Dette fordi MD-NAC prioriterte 
deltakelse på Lions Quest seminar i Tyskland. Lions Quest seminaret, som avholdes hvert år i 
Europa. LQ Seminaret gir totalt et større utbytte for fagområdet. 
Neste møte avholdes i Uppsala, Sverige 3- 5 januar 2007.  

NSR i Kuusamo, Finnland 

Hyggelig samvær og et godt Lions Quest seminar av Ulla Savolinen. 
Ellers lite faglig utbytte for fagområdet. 

Prosjekt ” Overgrep mot barn ”

Prosjektet er nå pilottestet ved skoler i Asker og Langesund og tilbakemeldingene fra skolene 
er meget gode. 
Barneombudet er informert  og likeså Sosial og Helsedirektoratet  (SHD). Begge instanser er 
besøkt og kommer med positive tilbakemeldinger. SHD har invitert oss til en statlig 
konferanse i August der vi får anledning til å fremlegge prosjektet. 
Barneombudet ønsker opplegget velkommen. 

Tulipanaksjonen: 

Frykten for at MOMS-spøkelset ville prege årets aksjon var på ingen måte begrunnet. 
Til tross for økte priser ble aksjonen en knallsuksess med over 832000 tulipaner. Dette er 
igjen ”All time high” 
Tilbakerapportering tyder på at kvaliteten har vært god og at logistikken stort sett har fungert 
etter planen. 
Det er vedtatt at statutter for tulipanaksjonen skal utarbeides. Statutter skal fremlegges til 
behandling i Guvernørråd i februar måned og Riksmøte 2007. 



Narkofondet: 
Det er behandlet 38 søknader til narkofondet  i dette Lionsåret med en total utbetaling på  
Kr. 301.000,- i tillegg kommer Kr. 50.000,- + omkostninger til Lions Tulipanpris. 

Resultat etter årets tulipanaksjon vil være at fondets beholdning pr. 01.07 vil ligge på  
ca. 2 mill.    
Oversikt over innkomne søknader ligger vedlagt. 

Narkofondet vil fra Høsten 2006 dekke 2/3 av kostnadene til kurs i ”Det er mitt valg”. 
Nye retningslinjer for priser på kurs og refusjon for andre utgifter ble vedtatt på GRM i mai 
2006 og informert om i eget brev til alle klubber. 
Det er mitt valg. 
Sosial og Helsediraktoratet har bevilget 2,1 mill til arbeidet ved høgskolene, utvikling av nye 
programmer, evaluering og opplæring m.m. 
Dette sikrer en god økonomi i 2006. 

Ny prisstruktur for kursene skal øke interessen for å avholde kurs og vi forventer en økning av 
ordinær kursvirksomhet fra høsten 2006. 
Rapportering om kursvirksomhet overlates til DEMV styre. 

Øst Europeisk CD Meeting. 

Undertegnede ble invitert til å lede møte i Øst Europa for Lions Quest Country directors. 
Møtet ble avholdt i tiden 27-28 april i Budapest og 8 Europeiske land deltok i tillegg til 1 
representant fra Oak Brook, USA.  

Med blide hilser fra Sørlandet. 

Kjell-Tore Andersen 

OVERSIKT
Søknader til Narkofondet 
2005/2006

Klubb Arrangement
Kostb
eløp

%
av 
ko
st.

Anbefa
lt av 
MD-
NAC Sak nr.

Høst 2005      

LC Lofoten Narkohund 90 000  25 000 AU

LC Elverum Det er mitt valg 21 000  5 250  18-05

LC Skien Det er mitt valg 17 173  4 300  19-05

LC Fusa Det er mitt valg 17 610  4 400  20-05



LC Malvik/
Saxsedatter Det er mitt valg 30 300  7 500  21-05

LC Sone 4 Distrikt 
104C Det er mitt valg 90 000  22 500  22-05 AU

LC Balestrand Det er mitt valg 20 000  5 000  23-05

LC Brevik Det er mitt valg 27 939  7 500  24-05

LC Skien Det er mitt valg 20 000  5 000  25-05

Distrikt 104C Reg. 
2 sone2

Det er mitt valg, 
Volsdalen skole 39 696  9 774  26-05

Distrikt 104C Reg. 
2 sone2

Det er mitt valg 
Flisnes Skole 41 964  9 989  27-05

LC Jevnaker Det er mitt valg 41 415  8 250  28-05

LC Furnes Det er mitt valg 34 645  5 183  29-05

LC Stranda
Aksjonsuka mot 
narkotika 88 585  8 400  30-05

LC Nedre Eiker Det er mitt valg 35 591  6 014  31-06

LC Storhamar Det er mitt valg 29 778  6 416  32-06

LC Sone 5 Distrikt 
104 E Det er mitt valg 35 967  8 257  33-06

LC Tvedestrand Det er mitt valg 32 037  7 948  34-06

LC Lørenskog Det er mitt valg 30 000  7 500  35-06

Natteravnmagasin Annonse   4 500  

Ekeberg Idretshall Reklameskilt 2 x 1,5 m   5 000  

Annonse Motgift   5 000  

LC Tjøme Det er mitt valg 52 740  9 020 36-06

LC Bodø m.fl.
Det er mitt valg på 
Høgskolen 5 847  1 450 37-06

LC Melhus Det er mitt valg 35 745  8 381 38-06

LC Hinna, 
stavanger Det er mitt valg 32 720  8 180 39-06

LC Elverum Det er mitt valg 35 033  8 415 40.06

LC Lørenskog Det er mitt valg 33 000  8 250 41-06

LC Levanger Det er mitt valg 38 429  8 763 42-06

LC Malvik/
Saxsedatter Foreldremøte 9 274  2 318 43-06

LC Malvik/
Saxsedatter Det er mitt valg 41 760  9 750 44-06

LC Lillesand Det er mitt valg 36 360  8 429 45-06

LC Hisøy Oppridkningskurs 3 000  0 46-06

LC Årnes Det er mitt valg 30 000  7 500 47-06



Natteravnmagasin
Annonse helside 
farger   5 000  

LC Bjerkreim Det er mitt valg 37 827  8 307 48-06

LC Vassfaret
Diverse arrangement 
mot narko. 17 128  2 616 49-06

LC Lier Det er mitt valg 36 429  8 250 50-06

LEO Club Rustad/
Torshov

Rusfritt 
vervearrangement for 
unge 52 424  12 595 51-06

LC Fredrikstad Det er mitt valg kurs 50 584  8 250 52-06

LC Øvre Eiker Det er mitt valg kurs 33 785  8 446  53-06

Det er mitt valg 10 stk. lekehefter * 600  600  54-06

LC Skjeberg Det er mitt valg kurs 50 000  12 500  55-06

Natteravnmagasin
Annonse 1/1 side i 
farger. 6 250 6 250

TOTALT    
331 
951  
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RAPPORT 
Til: Guvernørrådet 
Fra: Lovkomiteen 
Dato: 08. august  2006 

Lovkomiteen  for Multippeldistrikt 104 for Lionsåret 2005-2006 ble valgt ved Riksmøtet i 
Stjørdal i mai 2005 og konstituert i Guvernørrådsmøte i august 2005. 

 Sammensetning: 
• Tom Sletner, PDG, Lions Club Heggedal, leder 
• Jon Isak Lunde, Lion/advokat, Lions Club Drangedal 
• Knut Relbo, Lion, Lions Club Oslo/Abilsø-Manglerud. 

Lovkomiteens mandat: 
• Komiteen skal vurdere forslag den får seg tilsendt, herunder forslag til riksmøtet, 

som har med lov og arbeidsordning å gjøre. 
• Komiteen skal til enhver tid holde lovverket oppdatert, i samarbeid med 

Lionskontoret. 

Det er også utarbeidet ”reglement for Lovkomiteen” vedtatt av Guvernørrådet 21. mai 1982, 
med senere endringer. 

Mangeårig medlem av lovkomiteen,  adv.  Jon Isak Lunde  døde i januar 2006.  Komiteen ble 
ikke supplert, men har ved behov søkt juridisk støtte hos lion Finn Ramstad, LC Asker.  
Komiteen har også i ett tilfelle søkt ekstern juridisk bistand. 

Lovkomiteen har i løpet av perioden fått henvendelse fra klubber og enkelt-medlemmer vedr. 
forståelse av internasjonale/nasjonale lover og arbeidsordninger.  Disse er besvart fortløpende. 

PDG  Johan Sørseth, LC Nesøya, har – med bakgrunn i diverse innlegg i Lionsbladet 
kontaktet Lovkomiteen  med anmodning om å vurdere teksten i pkt. 5, Lions mål. 
Johan Sørseth var med på å forfatte teksten i Lions mål. 
Lovkomiteen vil vurdere teksten, sammenlignet med den intl. tekst i løpet av året. 

Lovkomiteen har gitt uttalelse i forbindelse med forslag til Riksmøtet 2006 i Tønsberg. 
Forslagene var som følger: 
• 4.1 LC Arendal om styresammensetning til Norske Lionsklubbers katastrofeberedskap. 
• 4.2 Guvernørrådet om endring av vedtektene for lions ungdomskonto. 
• 4.4 LC Lillesand om utfasing av ungdomsutvekslingen. 
• 4.5 LC Stavanger/Sunniva om fritak for kontingenter for nystartede klubber. 
• 4.6 Organisasjonskomiteen om distrikts- og riksmøter hvert annet år. 



• 4.7 LC Røyken om tillegg til valgreglementet. 
• 4.8 LC Lillesand om rekkefølgen i Riksmøtets saksliste. 

I de tilfeller forslagene medfører endringer i Lov/Arbeidsordning har lovkomiteen  foretatt de 
nødvendige rettelser.  Dette gjelder også eventuelle endringer i de intl. Constitution/By-Laws, 
vedtatt på Convention 2006. 
Oversikt over endringer/rettelser følger som vedlegg til rapporten. 

Lovkomiteen har hatt et interessant år arbeidsmessig, og har hatt en meget god dialog med 
administrasjonen.  

Lovkomiteen vil i løpet av året forelegge for Guvernørrådet  et forslag til  presisering i 
Forretningsorden for Riksmøtet idet vi oppfatter denne som  direkte knyttet opp til Lovverket. 
  
Som nytt medlem av Lovkomiteen etter Jon Isak Lunde foreslo Guvernørrådet Lion Finn 
Ramstad LC Asker.  Han har vært medlem i ca. 20 og har hatt forskjellige verv på klubb- og 
distriktsnivå. Han vil være et betydningsfullt tilskudd til komiteen. 

Komiteen ser frem til fortsatt godt samarbeid med Guvernørrådet og Administrasjonen i 
2006-2007. 

På vegne av lovkomiteen 2005-2006 

Tom Sletner, leder 

LOVENDRINGER I 2006 
(Gjøres gjeldende fra 1. juli 2006) 

Riksmøtet 2006 

Lov for Multippeldistrikt 104: 

Kapittel III    Multippeldistriktets ledelse,  
§ 7, pkt. 1:  Ny tekst: 

§ 7  1. Guvernørrådets arbeidsutvalg (GRAU) skal bestå av guvernørrådsleder (GRL),  
assisterende guvernørrådsleder (AGRL), 2 distriktsguvernører (DG) og 1 guvernør fra 
siste GRAU (IPDG). 

 De to distriktsguvernørene velges av guvernørrådet. 
 Arbeidsutvalgets funksjonstid er ett år fra 1. juli det året valgene har funnet sted. 

Arbeidsordning for Multippeldistrikt 104: 

Kapittel VIII    Norske Lionsklubbers katastrofeberedskap, 
§ 20, pkt. 2 a):    Ny tekst: 

    a) Styret i Norske Lionsklubbers katastrofeberedskap skal bestå av: 
Guvernørrådsleder (GRL), assisterende guvernørrådsleder (AGRL), leder for nasjonalt 
– og internasjonalt hjelpearbeid (MD-IRC) og en person med bakgrunn fra 
internasjonalt hjelpearbeid. 



 Sistnevnte oppnevnes av guvernørrådet for en periode av 3 år. 
Guvernørrådsleder er styrets leder. 

Kapittel IX    Lions ungdomskonto, 
§ 21, pkt e:    Det gjøres en tilføyelse, slik at punktet blir lydende: 

e) etter søknad i spesielle tilfeller å gi hel eller delvis finansiering til deltakelse for 
utenlandske ungdommer på norske leirer eller andre arrangementer i distriktsregi, samt 
etter søknad å finansiere, helt eller delvis, Lions Norges andel av deltakelse i nordiske 
ungdomsaktiviteter. 

§ 21, pkt g) settes inn som nytt punkt: 

    g) å støtte andre aktiviteter rettet mot ungdom. 

Convention 2006 

The International Constitution

Article IX, Section 3 (a) 
Punktet omhandler en eliminering av minimumskravet for nødreservefondets investeringer. 

Article VI, Section 2:               Det settes inn et nytt avsnitt, som følger: 
”Guvernørrådsleder skal ha rett til fulle delegatprivilegier ved den internasjonale 
kongressen (Convention) i løpet av sin tjenestetid. Delegatstaus (og stemmerett) skal 
ikke gå på bekostning av den delegatkvoten klubben til vedkommende har.” 

Article VIII, Section 2 (a), (b), (c) og (d)     -  med ikrafttreden 1. januar 2007: 
I slutten av avsnittene føyes det til: 
 ”….med unntak av hva som er foreskrevet i underpunkt (f) nedenfor.” 

Article VIII, Section 2        får et nytt punkt (f) som følger: 
f. For det internasjonale ”Familiemedlemskapsprogrammet” gjelder følgende satser 

for internasjonal medlemskontingent (fra 1. januar 2007): 
1) For første familiemedlem skal det hvert halvår betales halvt års 

medlemskontingent, en særskilt halvt års Conventionavgift og det årlige 
subskripsjonsbeløpet for ”The Lion”, slik det fremgår av underpunktene (a), (c) 
og (d) foran. 



2) For etterfølgende kvalifiserte familiemedlemmer, dog ikke flere en fire i tillegg, 
skal det hvert halvår betales et beløp svarende til halvparten av hva det første 
familiemedlemmet samlet skal betale i henhold til underpunkt (f) (1) foran.      

The International By-Laws. 

Article II, Section 3.              Det første avsnittet gis ny ordlyd, som følger: 
 ”3.  Forandring av distriktsgrenser. 

Alle enkeltdistrikt som ønsker å danne et multippeldistrikt og alle multippeldistrikt 
som ønsker å utvide med ett eller flere deldistrikt, eller som ønsker å forandre 
distriktsgrenser for ett eller flere deldistrikt, skal sende endringsforslag herom til 
Det internasjonale styret. Forslaget skal være godkjent av Distriktsmøtet i 
respektive enkeltdistrikt. I tilfeller der multippeldistriktet er involvert, skal 
Riksmøtet gi forslaget sin godkjennelse etter at de respektive distriktsmøter som 
omfattes av nyordningen har vedtatt forslaget. Det oversendes et kart som viser de 
nye grensene og en oversikt med klubbers navn for de nye distrikter. 
Imidlertid: Det forlanges ikke godkjennelse av Distriktsmøtet i deldistrikt som 
ikke oppfyller minimumskravene for distrikt i henholdt til Article II, Section 2. 

Article III, Section 2 (a) (3)  og 
Article III, Section 3 (c)        Det gjøres en tilføyelse i slutten for hver av disse avsnittene, 
slik: 

”………, forutsatt at Distriktsmøtet i et enkeltdistrikt eller et deldistrikt virkelig 
tilfredsstiller kravene til å kunne godkjenne en kandidat. Det vil si at distriktet må 
oppfylle minimumskravene til antall medlemmer og antall klubber.” 

KR.       11/7-2006 



GUVERNØRRÅDET 

 LIONS AID NORWAY 

HALVÅRSRAPPORT 
JANUAR – JUNI 2006 

ADMINISTRATIVT 

Norad har meddelt at de ønsker å prøve ut en ordning med flerårige enkeltavtaler og har etter 
en vurdering av aktuelle organisasjoners kompetanse plukket ut 7 organisasjoner som tilbys 
denne nye avtaleformen. Lions Aid Norway er en av disse organisasjonene. Endringen betyr 
bl.a. større forutsigbarhet og større frihet til å disponere midler innenfor avtalte rammer.  

LAN’s daglig leder, Jan Erik Larsen, sa opp sin stilling i slutten av juni og vil fratre den 1. 
oktober.  

Lionsåret 2005/06 har klubbene innbetalt kr 1.048.767,-  til øyehelseprogrammene. 80,1 % av 
klubbene har bidratt. 

ØYEHELSE UGANDA 

Organisasjon og administrasjon 

Vår stedlige representant har gjennomført et dagsseminar med alle ansatte hvor 
organisajsonens mål og aktiviteter og de ansattes ansvar og roller ble gjennomgått. Det er 
engasjert ny sekretær i Masaka til erstatning for Betty Nakitende som er overført til Gulu. 

Koordinering 

Det er gjennomført planleggingsmøter med distriktene i West-Nile og Lira og Apac. I de to 
sistnevnte distriktene er det vansker med å få gjennomført surgical outreaches på grunn av 
begrenset økonomisk støtte fra helseministeriet.   

I West-Nile, Lira og Gulu-regionene er det holdt halvårlige planleggingsseminarer med 
representanter fra alle distriktene. Det ble meldt behov for utskifting av utstyr, instrumenter 
og transportmidler. Tilgangen på øyemedisin er brukbar i noen distrikter. I andre distrikter er 
det vanskeligheter. 

Sak: Halvårsrapport Lions Aid Norway O

Møtedato: 25. og 26. 8.2006 Saksnr: 3.09 – 2006/07

Saksbehandler: Jan Erik Larsen Arkivnr:



Vår stedlige representant og vår program officer har deltatt på et regionalt seminar i Nairobi. 
Her ble bl.a. behovet for en bedre koordinering av øyehelseområdet diskutert.  
Det er gjennomført flere samarbeidsmøter med de to andre organisasjonene på 
øyehelseområdet, SSI og CBM. Det er bl.a. enighet mellom organisasjonene om å jobbe for at 
MoH  ansetter en National Eye Coordinator på heltid.  

Det er gjennomført et nasjonalt planleggingsseminar støttet av LAN hvor revidering av den 
nasjonale planen for Vision 2020 var hovedtemaet. 

Opplæring 

Øyelegene i Arua og Gulu har fått opplæring i ny teknikk for grå stær operasjoner. LAN gir i 
år stipend til opplæring av 5 OCOer ved Jinja OCO School. Ved opplæringssenteret i Mbale 
er det utdannet 10 nye Ophthalmic Assistants. De fleste fra Gulu-regionen. Det er gitt støtte til 
å utdanne 2 operasjonssykepleiere i Mbarara. Begge er fra Gulu. 35 helsearbeidere fra Gulu-
regionen har gjennomført 2-ukers kurset i øyehelse ved opplæringssenteret i Masaka. 

Kurative tjenester 

Fra distriktene er det rapportert at OCOen og OAene har behandlet 31.365 pasienter. Dette er 
færre enn for samme periode i 2005. Det er vanskelig å få inn rapporter fra de distriktene hvor 
vi har trukket oss ut.  

Tabellen nedenfor viser hva som har skjedd når det gjelder mobile klinikker:  

Det er gledelig at Gulu har gjennomført 11 mobile klinikker med relativt godt resultat. For 
øvrig er tallene nedslående. Arua har behandlet færre pasienter enn for samme periode i fjor. 
Dette gjelder i enda større grad Lira. I Mbale og Masaka har det ikke vært gjennomført 
mobile klinikker i første halvår. Det er bekymringsfullt at denne viktige delen av programmet 
stopper opp. Denne utviklinga må nok en gang drøftes med helseministeriet.   

YEAR NUMBER OF 
 VISITS

PATIENTS 
SEEN

OPERATIONS CATARACTS

2006 2005 2006 2005 2006 2005 2006 2005

Lira 5 13 413 1080 166 330 113 330

Mbale 0 3 0 519 0 36 0 35

Arua 12 16 782 1255 180 392 141 298

Masaka 0 7 0 1047 0 87 0 74

Gulu 11 - 666 - 286 - 201 -

TOTAL 28 39 1861 3901 632 845 455 737



Som tabellen viser har det vært behandlet flere pasienter ved øyeavdelingene enn i samme 
periode i fjor. 

Det er en betydelig økning i antall behandlede pasienter og operasjoner ved øyeavdelingen i 
Lira. I Arua og Masaka er bare små endringer fra i fjor. I Mbale er det en kraftig økning når 
det gjelder behandlede pasienter. Antall operasjoner har imidlertid gått ned. Dette kan bl.a. 
forklares med at avdelingen bare har øyelege på fredager. MoH har i over ett år lovet å finne 
en ny øyelege til Mbale, men har så langt ikke klart å løse saken.  

Andre aktiviteter 

Den eksterne evalueringsrapporten er distribuert til alle våre samarbeidspartnere. I Kotido har 
LAN finansiert en undersøkelse av utbredelsen av trachoma. I følge undersøkelsen har 63,6 % 
av befolkningen aktiv trachoma og 11 % blindende trachoma.  

LAN har publisert og distribuert en handbok til bruk for distriktenes opplæringsansvarlige. 
Det er også gjennomført en undersøkelse av brukernes interesse for vårt kvartalvise 
nyhetsbrev.  
  
ANDRE PROSJEKTER I UGANDA 

J-distriktets skoleprosjekt i Kabuki er inne i en avsluttende fase. Arbeidet med bygging av 
bibliotek og kjøkken til lærerboligene er godt i gang og vi bli ferdig i løpet av september. 
Siden starten i 2001 har klubber i distriktet bidratt med kr 762.516.- til dette skoleanlegget. I 
dette beløpet er også inkludert nærmere kr 60.000 fra Norske Leo.  

LC Nesbru har vedtatt å gi nødvendig støtte til et vannprosjekt i landsbyen Bugono. 
Ferdigstillelse september 2006. Kostnad kr 58.000,-. 

LC Askøy har vedtatt å støtte bygging av ytterligere 5 klasserom ved Bugono Parents Primary 
School. Arbeidene er i gang og vil bli avsluttet i løpet av september. Kostnad kr 235.000. 
Totalt har LC Askøy bidratt med kr 461.459 til dette skoleanlegget.  

Jan-Jun 2005 Jan-Jun 2006

Pasienter Operasjoner Pasienter Operasjoner

Arua 3676 348 3214 347

Gulu 0 0 2993 130

Lira 3140 101 3523 226

Masaka 5254 282 5203 268

Mbale 4213 211 5358 168

Sum 16283 942 20291 1139



Oppslutningen om fadderordningen i Uganda har vært meget bra. Hele 148 klubber har bidratt 
med midler til ordningen i løpet av Lionsåret 05/06. Det har ført til at det er besluttet å øke 
antall barn til 120 fra august 2006.  

Internatbygget for døvstumme elever ved Eruba Primary School finansiert av 
Trondheimsklubber ble åpnet i mars. Like før åpningen kom det inn ønske om å få elektrisk 
belysning til bygget. Takket være en generøs gave fra Per Frost, ble dette realisert.  

I Buwuni har flere Stavanger klubber besluttet å finansiere bygging av en skole 
kostnadsberegnet til kr 220.000. Arbeidene er godt i gang og bygget vil stå ferdig i september  
i år.    

ØYEHELSE MALAWI 

I slutten av januar fikk vi beskjed fra Norad om et tilsagn på kr 2.555.000 til oppstart av  
øyehelseprogrammet i Malawi. Planleggingen av øyeavdelingen i Mzuzu kunne derfor 
fortsette. Anbudsdokumentet ble drøftet med planleggerne i forbindelse med et prosjektbesøk 
i mai. Etter noen mindre justeringer ble det endelige dokumentet sendt 6 prekvalifiserte 
byggefirmaer. Alle la inn anbud og etter anbefaling fra planleggerne bestemte LAN at det 
skulle inngås avtale med Delta Construction. Kontraktssummen er ca kr 2,5 mill.  
Byggearbeidene vil starte i midten av august med ferdigstillelse juni 2007. 

Myndighetene i Malawi vedtok i januar en ny lov som innebærer at alle internasjonale 
organisasjoner i utgangspunktet skal betale en generell avgift på 17 % for varer og tjenester i 
prosjektsammenheng. Da vi ble kjent med dette under mai-besøket, ble det sendt søknad til 
Finansdepartementet om generelt avgiftsfritak. Vi har muntlig blitt informert om at søknaden 
er imøtekommet.    

LCIF utsatte behandlingen av vår søknad om godkjennelse av øyehelseprogrammet i Malawi 
som SightFirst prosjekt i sitt mai-møte. Saken kommer opp til ny behandling i LCIF i august.  

ANDRE PROSJEKTER I MALAWI 

Klubbene i sone 3 og LC Vestby i J-distriktet har besluttet å bistå med midler til bygging av 
en skole i landsbyen Malokotera i Mzuzu District i Nord-Malawi. LC Mzuzu vil være 
ansvarlig for gjennomføring av prosjektet. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

Halvårsrapporten tas til orientering. 

VEDTAK: 



Til sakslisten 
   Neste sak

Arbeidsutvalgets vedtak: 
Halvårsrapporten tas til orientering



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se eget regneark i sak 3.30.1 Måltall pr. 31.10.2006 (OBS faner i samme arket) 

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

Kun et distrikt har rapportert antall studenter ut pr. oktober 2006. 
Vi mangler mål for CSF II for et distrikt. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten tas til orientering. 

VEDTAK: 

Sak: MÅLTALL PR. 31.10.2006 O

Møtedato: 18.11 .2006 Saksnr: 3.30 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets  vedtak: 
Rapporten tas til orientering.



YC området

Studenter ut

Distrikt 2005/06 Mål 2006/07 November Februar Mai Avvik
A 5 8 −8
B 8 14 −14
C 5 10 5 −5
D 9 13 −13
E 7 10 −10
F 4 8 −8
G 16 20 −20
H 7 15 −15
J 10 20 −20
K 19 22 −22

Totalt 90 140 5 0 0 −135

Leo-klubber

Distrikt 2005/06 Mål 2006/07 November Februar Mai Avvik
A 0
B 0
C 0
D 2 −2
E 1 −1
F 2 −2
G 0
H 2 −2
J 0
K 1 −1

Totalt 0 8 0 0 0 −8

Leo arbeid

Distrikt 2005/06 TOTAL 2006/07 September Oktober November Desember Januar
A 0 5 000 1 600 3 400
B 0 4 900 2 000 2 900
C 0 2 000 500 1 500
D 0 4 750 2 200 2 550
E 0 7 600 5 500 2 100
F 0 4 500 500 4 000
G 0 4 900 1 500 3 400
H 0 5 500 1 400 4 100
J 0 10 940 6 800 4 140
K 0 3 200 900 2 300

Uspesifisert/renter 0 0
Totalt 0 53 290 22 900 30 390 0 0 0

Ungdomsarbeide

Distrikt 2005/06 TOTAL 2006/07 September Oktober November Desember Januar
A 7 970 3 700 1 400 2 300
B 10 360 2 300 0 2 300
C 19 540 5 980 900 5 080
D 11 450 6 900 1 700 5 200
E 24 800 6 000 4 500 1 500
F 14 580 10 600 5 100 5 500

1



G 10 080 8 580 4 880 3 700
H 33 200 16 000 4 000 12 000
J 23 020 13 650 9 100 4 550
K 14 150 9 510 3 200 6 310

Uspesifisert/renter 6 625 0
Totalt 175 775 83 220 34 780 48 440 0 0 0

2



Februar Mars April Mai Juni

0 0 0 0 0

Februar Mars April Mai Juni

3



0 0 0 0 0

4



ME området

Netto medlemmer

Distrikt 30/6/2006 Mål 2006/07 Avvik Juli August September Oktober
A 1 133 1 160 −44 1 131 1 118 1 116 1 111
B 1 213 1 250 −49 1 210 1 210 1 201 1 207
C 1 424 1 434 −31 1 426 1 421 1 403 1 399
D 1 161 1 261 −107 1 159 1 159 1 154 1 150
E 1 474 1 500 −5 1 472 1 469 1 495 1 492
F 1 290 1 300 −16 1 288 1 285 1 284 1 279
G 1 437 1 450 −22 1 437 1 430 1 428 1 429
H 1 176 1 200 −42 1 176 1 162 1 158 1 138
J 1 703 1 761 −69 1 703 1 701 1 692 1 688
K 1 274 1 330 −73 1 274 1 265 1 257 1 251

Totalt 13 285 13 646 −458 13 276 13 220 13 188 13 144

Antall klubber

Distrikt 2005/2006 Mål 2006/07 Avvik Juli August September Oktober
A 43 44 −2 42 42 42 42
B 52 53 −1 52 52 52 50
C 60 62 −3 59 59 59 59
D 44 44 0 44 44 44 43
E 54 56 −2 54 54 54 54
F 48 48 0 48 48 48 48
G 58 59 −1 58 58 58 58
H 47 48 −1 47 47 47 47
J 58 60 −2 58 58 58 58
K 44 44 0 44 44 44 44

Totalt 508 518 −12 506 506 506 503

Antall filialklubber

Distrikt 2005/06 Mål 2006/07 Avvik Juli August September Oktober
A 2 4 −2 2 2 2 2
B 1 0 1 1
C 1 −1
D 0
E 0
F 0
G 1 −1
H 1 −1
J 0
K 0

Totalt 2 8 −5 2 2 3 3

1



2



November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni

0 0 0 0 0 0 0 0

November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni

0 0 0 0 0 0 0 0

November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni

0 0 0 0 0 0 0 0

3



4



NA området

Bestilling av tulipaner

Distrikt 2005/06 Mål 2006/07 Avvik Januar Februar
A 64 200 65 000
B 87 576 96 300
C 110 500 110 500
D 57 600 60 000
E 108 800 110 000
F 62 400 65 000
G 59 600 80 000
H 60 800 75 000
J 108 900 120 000
K 112 800 120 000

Totalt 833 176 901 800 0 0 0

1



Mars April Mai Juni

0 0 0 0

2



IR området

Campaign SightFirst II

Distrikt 2005/06 TOTAL 06/07 Mål 2006/07 Avvik September Oktober November Desember Januar
A 48 000 58 300 363 000 −304 700 23 300 35 000
B 83 595 140 736 394 000 −253 264 22 000 118 736
C 110 933 160 450 283 000 −122 550 56 000 104 450
D 82 400 89 867 89 867 40 450 49 417
E 118 001 178 034 200 000 −21 966 56 600 121 434
F 99 900 119 333 400 000 −280 667 55 800 63 533
G 115 700 241 750 800 000 −558 250 109 300 132 450
H 112 938 202 000 350 000 −148 000 77 800 124 200
J 151 800 443 712 870 636 −426 924 213 979 229 733
K 119 800 240 957 560 000 −319 043 98 175 142 782

Uspesifisert/renter 7 138 0 0
Totalt 1 050 205 1 875 139 4 220 636 −2 345 497 753 404 1 121 735 0 0 0

LCIF

Distrikt 2005/06 TOTAL 06/07 September Oktober November Desember Januar Februar Mars
A 19 250 16 280 6 630 9 650
B 16 960 14 110 5 730 8 380
C 25 910 14 840 3 740 11 100
D 22 100 9 400 6 260 3 140
E 35 960 21 290 12 820 8 470
F 25 060 12 381 4 560 7 821
G 39 910 19 930 13 770 6 160
H 31 040 15 300 7 540 7 760
J 41 440 29 400 16 330 13 070
K 32 220 18 640 9 340 9 300

Uspesifisert/renter 4 289 0
Totalt 294 139 171 571 86 720 84 851 0 0 0 0 0

Katastrofeberedskapen

Distrikt 2005/06 TOTAL 06/07 September Oktober November Desember Januar Februar Mars
A 105 000 31 800 9 100 22 700
B 167 150 48 200 22 600 25 600
C 174 810 54 000 10 600 43 400
D 386 665 28 900 18 600 10 300
E 257 800 68 700 39 700 29 000
F 259 148 38 750 19 350 19 400
G 268 317 72 400 36 200 36 200
H 278 826 51 400 23 200 28 200
J 373 101 104 000 56 300 47 700
K 312 000 61 500 28 900 32 600

Uspesifisert/renter 73 583 0
Totalt 2 656 400 559 650 264 550 295 100 0 0 0 0 0

Nordisk samarbeidsprosjekt (Minsk) (Mål 145.200)

Distrikt 2005/06 TOTAL 06/07 September Oktober November Desember Januar Februar Mars
A 8 180 6 744 2 815 3 929
B 9 580 6 151 3 104 3 047
C 10 570 6 307 907 5 400
D 10 450 3 933 2 050 1 883
E 14 210 9 093 5 534 3 559
F 11 620 6 100 1 388 4 712
G 16 530 13 655 7 603 6 052
H 14 420 8 275 3 565 4 710
J 14 230 9 600 5 422 4 178
K 15 710 11 569 13 463 −1 894

Uspesifisert/renter 1 103 0
Totalt 126 603 81 427 45 851 35 576 0 0 0 0 0

Fadderbarn i Uganda

Distrikt 2005/06 TOTAL 06/07 September Oktober November Desember Januar Februar Mars
A 23 000 14 000 5 000 9 000
B 16 050 13 500 8 500 5 000
C 34 700 17 500 2 500 15 000
D 22 500 15 500 10 500 5 000

1



E 49 500 23 000 8 500 14 500
F 22 800 14 000 5 000 9 000
G 31 200 17 100 8 100 9 000
H 53 400 27 500 10 000 17 500
J 62 700 43 000 28 000 15 000
K 27 500 20 500 12 500 8 000

Uspesifisert/renter 5 000 0
Totalt 348 350 205 600 98 600 107 000 0 0 0 0 0

2



Februar Mars April Mai Juni

0 0 0 0 0

April Mai Juni

0 0 0

April Mai Juni

0 0 0

April Mai Juni

0 0 0

April Mai Juni

3



0 0 0

4



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se rapporten nedenfor 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
LC Randaberg som nå har overtatt distribusjonen, er nå i full aktivitet. Overgangen har gått 
smertefritt, men det er bare å erkjenne at det ble et lite mellomrom som klubben nå jobber 
med å fylle.  

Lion Mints er en meget inntektsbringende aktivitet både for klubb, distrikt og MD. Hjelp til 
markedsføringen fra alle er derfor ønskelig.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten tas til orientering. 

VEDTAK: 

Sak: LION MINTS – RAPPORT 1. HALVÅR 2006 O

Møtedato: 18.11 .2006 Saksnr: 3.31 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets  vedtak: 
Rapporten tas til orientering.



Lion Mints  -  LC Randaberg 
         05.09.06 
Lionskontoret i MD 104 
v/Egil Moe-Helgesen 

RAPPORT OVER OMSETTINGEN AV MINTS M.M. FOR 1. HAVLÅR 2006

Vi har nå mottatt avtalen for omsetting av Mints. I følge avtalen skal det sendes halvårs-
rapport til MD 104 og Distrikt 104 E.    

Salgsoppgave for perioden 1. januar til 1. juli 2006

FORDELT PÅ DISTRIKT OG KLUBBER

Distrikt Ant. klubber  Ant. kartonger  % av salget 
 A   6   9   8,5 
 B            12            17            16,0  
 C   6   6   5,7 
 D   6   8   7,5 
 E            12            24            22,6 
 F   8            18            17,0 
 G              8            11            10,4 
 H   0   0   0 
 J   4   6   5,7 
 K   4   7   6,6 
 Sum            62          106                     100     

I tillegg har vi solgt 33 myntbokser i denne perioden. 

Prognose for resten av året: 
Vårt mål er å få en årlig omsetting på minst 120 kartonger pr. halvår. Det klarte vi ikke i første 
halvår 2006. Men nå har etterspørselen økt så vi regner med og nå målet på 240 kartonger 
dette året. Vi håper at prisøkningen fra september ikke fører til mindre interesse for Mints-salg 
fra klubbene. 

Økonomi og utbetaling til MD: 
Vi regner med en gjennomsnittlig nettofortjeneste på ca. kr. 1.100,- pr. kartong med den 
prisen som var i første halvår av 2006.  I flg. avtalens pkt. 4 skal  det for første halvår 
utbetales en        a-konto til MD. Ut fra avtalen om 70% av overskuddet til MD, overfører vi 
nå  kr. 82.000,-.  



Med hilsen 

Steinar Straum



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se rapport nedenfor 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Som det fremgår av rapporten, er det et stort arbeide som gjøres for å revidere vårt 
opplæringsmateriell.  
Det er under utvikling opplæringsmateriell på tre nivåer: 

1. Tillitsvalgte på klubbnivå 
2. Soneledere 
3. DG og fagsjefer (både distrikt og MD) 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten godkjennes. 

VEDTAK: 

Sak: RAPPORT LEDERUTVIKLING B

Møtedato: 17. og 18.02 .2007 Saksnr: 3.32 – 2006/07

Saksbehandler: Finn E. Haug Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Rapporten godkjennes

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

STATUSRAPPORT FOR MD-LDC OMRÅDET -  LIONSÅRET 2006 – 2007 (sist 
revidert 01.02.2007) 
       

Hovedmål Aktivitet Ansv. Status

1. DISTR.T
V-OPPL. 
: 

* Opplæring 
av VDG’er 

* Opplæring 
av  vise 
soneledere 
(soneledere    
   må være 
opplært  
   før start..!)

Videreutvikle VDG- 
brevkursene, forsterke fokus på 
klubbenes behov og endringer. 

Videreutvikle VSL-kursene 
(+brevk.),  samordne 
opplæringskalender, VSL i alle 
distrikter. Gjennomføre 
visesoneleder- opplæring høst/
vår før funksjonsåret.

MD-LDC 

MD-LDC/ 
og LDCene 

Det norske brevkurset vil bli 
omarbeidet til ett seminar over to 
dager, som VDG møte nr 2 i 
november 2007. Dette vil komme 
under opplæringsnivå 3 

Det er under utarbeidelse ett nytt 
opplæringsprogram i tre nivåer 
for Lions Norge. Soneleder 
opplæringen er på nivå 2 og vil ta 
effekt fra høsten 2007

2. KLUBB 
TV-OPPL.: 
* Sekretær-
opplæringen  

* Kasserer-
opplæringen 

* President-
opplæringen 

Fullføre, viderutvikle og fornye 
eksisterende materiell. Versjoner 
for nettselvstudium, PC-basert 
opplæring, og for lysark/
videokanon. 

Uendret opplæring vår 06 – GR-
komite lager ny kontoplan og 
regnskapsprogram i år. Nytt 
opplæringsmateriell klart til bruk 
vår 07. Versjoner for nettselv-
studium, PC-basert opplæring, 
og for lysark/videokanon. 

Komplettere infomateriellet der 
det trengs. (Opplæring av og 
informasjon til presidentene om 
hvordan et godt klubbmøte kan 
gjennomføres prioriteres høyt) 
Markedsf. infom.til LDC-
MECene og til 
Distriktsguvernørene. 

MD-LDC 

MD-LDC 

MD-LDC/ 
MD-MEC 

All opplæring av tillitsvalgte på 
klubbnivå vil bli lagt under 
samme paraply i nivå 1 av en 
utdanningsplan over 3 nivåer der 
DG og MD fagsjefsnivå er nivå 3 



3. MEDL.-
OPPL.: 

Info via 
”The Lion”

Kort informativ artikkel i hver 
avis  (helst illustrert!)  
Målgruppe: Menige medlemmer. 

A: Evaluere Lions Int. 
Mentorprogram.  
Videreføre arbeidet  

MD-LDC Dette er laget ferdig foreløpig og 
lagt ut under info til medlemmer 
på Lions.no 

A) Mentorprogrammet er lagt til 
side på MD-nivå – det er for 
ressurskrevende å promotere. 
Programmet ligger tilgjengelig på 
LCI’s hjemmesider og kan benyttes 
på klubbnivå av den som finner 
programmet anvendelig. 

 

4.
SAMORD-
NET 
NORDISK 
OPPL.:

DG-electskolen på 
Convention: Saken følges opp 
med kontakt mot nordiske MD-
LDCer og ID.

MD-LDC/ 
AGRL

LCI opplegget med DG- elect 
brev kurs skal gjøres obligatorisk 
og den enkelte VDG skal besvare 
dette før avreise til Convention. 
Dette skal innføres fra 2007.  

5.
STRATEGI
PLAN:

Info om strategiplanen på 
hjemmesider 
Info om endringsprosesser 
Innføring av 2 års 
normaltjenestetid for alle 
tillitsvalgte halverer forbruket av 
ressurser og fordobler effekten 
av opplæringsprogrammet

MD-LDC/ Følger planen - OK 
Strategiplaner er vekket til live.  

6. ARB.IN
STRUK
S FOR 
LDCene

Utarbeide en oppgave- ansvars- 
oversikt som letter arbeidet for 
distrikts-LDCene

MD-LDC 
og 
distriktene
s LDC-
fagsjefer

Følger planen – OK 
Forslag er utarbeidet. Er utlevert til 
alle distrikter. Revidering på 
fagsjefsmøte 2007

7. FAG- 
SJEFMØTE 

LDC- fagsjefsmøte Alle 
fagsjefer 
m/fl

Det planlegges med fagsjefsmøte 
for alle fagsjefer samlet over to 
dager i juni 2007. 
Kompetansehevning og sosialt 
samvær er satt på dagsordnen

8. LIONS 
PROG
RAM  
FOR 
LEDE
R-
UTVIK
-LING 

Lions program for lederutvikling 
: 
Samle inn, kvalitetssikre, 
suplere/fornye, lage oversikt og 
komplettere infom. der det 
trengs. Forbedret 
hjemmesideorg. og pres. 
Spesielt fokus på:  

- Motivasjonsbygging 
- Teambuilding 
- Ledelse i frivillighet

MD-LDC/
adm/ 
(+komite?
)

Følger planen - OK 
Det er igangsatt  ett opplegg som 
skal fullføres innen utgang av 
2007 





         MD-MEC  Knut Eirik Wollan, Wergelandsvei 36, 8517 Narvik

 
 Telef. 76943523, mob. 91329322 
 e-post.  kewollan@online.no 
  

GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se rapport nedenfor 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Rapporten gir en oversikt over medlemssituasjonen og andre forhold innen fagområdet. En 
del hovedpunkter: 

• Vi er nå under 13.000 medlemmer. Total 5 distrikter har under 1250 medlemmer.  
• Kun E-distriktet kan vise til positiv medlemsvekst. 
• LC Skjærvøy som er registrert som nedlagt, er reåpnet i januar 2007. 
• Ytterligere 4 klubber er nå nedlagt, Ålesund/Ellingsøy i C, Trondheim/Nidarholm og 

Dønna/Herøy i B, og Oslo/Holmenkollen i H.  
• Ny filialklubb på Røst (LC Bodø) 
• Totalt 9 klubber er rapportert under etablering )Lionskontoret er kun kjent med mulig 

ny klubb på Rjukan). 
• Legger forarbeidet til informasjonskampanjen en demper på rekruttering av nye 

medlemmer? 
• Medlemskomiteen har tatt opp en rekke spørsmål som fremgår av notatet.   

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten godkjennes. 
Vi må ha en diskusjon om mulig engangskontingent for å dekke kostnadene til en info. 
Kampanje. Dette må bli en RM sak fremmet av GR. 

VEDTAK: 

Sak: RAPPORT MEDLEMSUTVIKLING B

Møtedato: 17. og 18.02 .2007 Saksnr: 3.33 – 2006/07

Saksbehandler: Knut EirikWollan Arkivnr:



         MD-MEC  Knut Eirik Wollan, Wergelandsvei 36, 8517 Narvik

 
 Telef. 76943523, mob. 91329322 
 e-post.  kewollan@online.no 
  

RAPPORT FRA MD-MEC 31.12.06. 

GENERELT 

Siste halvår har vært preget av fornyelseskampanjen og Build Up-programmet. Dette har resultert i at arbeidet 
med å rekruttere nye medlemmer i mange klubber er satt på "vent". Dette er en situasjon alle i guvernørrådet må 
ta ansvar for og ikke være overasket over. Budskapet i Build Up-programmet er at klubbene nå skal 
"revitaliseres" og bygge opp Lions-kompetanse slik at nye medlemmer møter en aktiv og interessant klubb. 

Etter min mening er det i for stor grad lagt vekt på kampanjen og for lite vekt på rekruttering i det daglige 
Lionsarbeid. Nye medlemmer kan være en ressurs i fornyelsesarbeidet og en viktig bidragsyter til hvordan 
klubben skal utforme sin informasjonsprofil og rekrutteringsarbeid.  

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Rapporten godkjennes. 
Vi må ha en diskusjon om mulig engangskontingent for å dekke kostnadene til en info. 
Kampanje. Dette må bli en RM sak fremmet av GR.

Guvernørrådets vedtak: 

Antall medlemmer - distriktsvis pr. 31. desember 
2006

 
31.12.20

06    
30.06.20

06
Endrin

g
Mål 
totalt

Mål 
endring

Oak 
Brook

Distrik
t Totalt

Le
o

Lione
ss Netto Totalt

2006 - 
2007

2006/20
07

2006/20
07

31.10.20
06

         

104 A 1094  1094 1133 -39 1160 27 1090

104 B 1191  1191 1213 -22 1250 37 1198



         MD-MEC  Knut Eirik Wollan, Wergelandsvei 36, 8517 Narvik

 
 Telef. 76943523, mob. 91329322 
 e-post.  kewollan@online.no 
  

Tar vi hensyn til medlemmer som skulle vært utmeldt i ovennevnte klubber er medlemstallet nå under 13.000. Vi 
ser også at distriktenes prognoser er et godt stykke fra målene. Et hederlig unntak er E som har en liten vekst. 

Går vi bak tallene for inn og utmeldinger får vi oversikt over den totale endringen i medlemsmassen. Også her er 
der E som klarer å fylle på med nye medlemmer tross en betydelig utmelding.  
Jeg gjør oppmerksom på at disse tallene ikke er helt korrekte, men viser en trend. Uttrekket fra registeret er for 
perioden 01.07 til 31.12 og tar ikke med medlemmer som er innmeldt i denne perioden, men med fradato i første 
halvår. 

104 C 1370  1370 1424 -54 1434 10 1372

104 D 1143 4 21 1118 1161 -43 1261 100 1128

104 E 1489 7  1482 1474 8 1500 26 1484

104 F 1267  1267 1290 -23 1300 10 1267

104 G 1421  1421 1437 -16 1450 13 1426

104 H 1149 14  1135 1176 -41 1200 24 1134

104 J 1686  1686 1703 -17 1761 58 1684

104 K 1249  1249 1274 -25 1300 26 1247

          

Sum 13059 25 21 13013 13285 -272 13616 331 13030

Følgende klubber er nedlagt, men ligger med aktive medlemmer som er 
med i tallene ovenfor:

LC Bergen/Dyveke 1 medl.

LC Nissedal (F) 10 medl

LC Dønna/Herøy (B) 15 medl



         MD-MEC  Knut Eirik Wollan, Wergelandsvei 36, 8517 Narvik
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 e-post.  kewollan@online.no 
  

 

Totalt er 500 medlemmer utmeldt og 215 innmeldt. 

TRANSFER 
Transferrutinene er godt kjent rundt om i distriktene. Tross dette er det bare 9 medlemmer som er registrert som 
transfer i siste halvår. Av de 500 utmeldte viser tidligere undersøkelser at over 30 % ønsker fortsatt medlemskap, 
men er ikke tilbudt transfer. Dette er en oppgave klubbenes sekretær kan gjøre bedre dersom det er tema på 
klubb eller sonemøter hvor distriktets tillitsvalgte er på besøk. 

FAMILIEMEDLEMSKAP 
Klubber etterspør informasjon om familiemedlemskap. Generalsekretærens brev til alle klubber var derfor nyttig, 
men hittil er antall medlemskap lavt. 

NYE KLUBBER 
Filialklubb Røst, Skjervøy reåpnet. 

NEDLAGTE KLUBBER 
Trondheim/Nidarholm, Oslo Holmenkollen. Nissedal, (Bergen/Dyveke, Herøy/Dønna, 05-06)  

PLANLAGTE KLUBBER 
Det er 9 klubber under etablering, man mangler nødvendige 20 medlemmer. Det anbefales å stifte filialklubber i 
påvente av nødvendig antall medlemmer. 

INFORMASJONSMØTER/KAMPANJER 
Rapporter fra distriktenes MEC'er viser at det er større aktivitet på dette området enn først antatt. I forbindelse 
med aksjoner har flere klubber en aktiv markedsføring av Lions. Det er ikke rapportert om noen rene 
informasjonsmøter for potensielle nye medlemmer, men det er avviklet interne møter i sone og distrikt hvor 
medlemmer blir skolert i arbeidet med å invitere nye medlemmer til vår organisasjon. 
I den forbindelse har noen klubber tatt til ordet for en oppmykning av opptaksrutinene.  Informasjonskampanjen 
legger opp til at sosialt engasjerte personer tar kontakt med en klubb for å bli medlem. Det vil være svært 
skadelig for organisasjonen dersom noen blir avvist. 

OPPLÆRING 

INN OG UTMELDTE 010706- 3112006

A
N

TA
LL

0

18

35

53

70

DISTRIKT
A B C D E F G H J K

UTMELDT
INNMELDT



         MD-MEC  Knut Eirik Wollan, Wergelandsvei 36, 8517 Narvik

 
 Telef. 76943523, mob. 91329322 
 e-post.  kewollan@online.no 
  
MD-fagsjefer diskuterer løsninger som kan gi et bedre tilbud på opplæring av klubbenes K'er. 
I påvente av dette er fagsjefenes hjemmeside en arena hvor klubb-K'ene skal kunne hente stoff til informasjon på 
klubbmøter. 

MEDLEMSKOMITEEN 

Komiteen er tilført informasjon om handlingsplaner, Build Up-programmet samt informasjonskampanjen. 
Følgende tema har vært diskutert via nettet. Ikke alle medlemmer har vært aktive.  
  
a Informasjonskampanjen og Build Up 
 Informasjonskampanjen styres nå av en komite som hittil ikke har gitt oss noen informasjon om  
hvordan den skal arbeide i forhold til langtidsplan og budsjett for ME. 

b Engangskontingent kr. 100,- for å dekke kostnadene til informasjonskampanjen 
 Dette vil være et sentralt punkt under Riksmøtet og må være tema på alle distriktsmøtene i april.  Her  
må DG'ene legge grunnlaget for at engangskontingenten blir vedtatt Riksmøtet. Vi må ikke glemme at  bare 
30% av klubbene normalt er representert på Riksmøtet mens 80% er representert på  distriktsmøtene. 

c Distriktsinndeling som følge av lave medlemstall. 
 Det vil være feil å diskutere spørsmålet før en ser resultatet av de planlagte aktivitetene med sikte  
på økt medlemstall. 

d Distriktsrådets tilskudd fra MD som følge av endret medlemstall. 
 Så langt vi kjenner til er det 6 år siden siste justering. Det er ikke unaturlig at spørsmålet diskuteres av  
GR. Ved en eventuell justering anbefales det at et beløp avsettes til de distrikt som vil kjøre  spesielle 
medlemsprosjekt i regi av distriktsrådet .  
  

. 

Narvik 23.1.2007. 
Knut Eirik Wollan 
MD-MEC



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se rapport nedenfor 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Rapporten nedenfor går gjennom de forskjellig delmål innen fagområdet. Av disse kan 
nevnes: 

• Programmet for 2007 er presentert på nettsidene og i The Lion nr. 5. I tillegg har det 
vært flere artikler om ungdomsarbeide i de øvrige nummer av The Lion. 

• Planleggingen av de 5 leirene i Norge i rute. Møte i slutten av februar med 
leirarrangørene.  

• Totalt er det reservert 119 plasser ute. Målet på 140 blir antagelig ikke nådd. 
• Vandreleiren avsluttet. Bra tilbakemeldinger. 
• Frist for forslag til Lions Ungdomspris er 1. mars 2007. 
• Kun tilbakemelding fra K om reetablering av Leoklubb i Odal. 
• Rapporten fra Orkester Norden er tatt inn nedenfor 
• En rekke andre fokusområder som står omtalt i rapporten. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten godkjennes. 

VEDTAK: 

Sak: RAPPORT UNGDOMSARBEIDE B

Møtedato: 17. og 18.02 .2007 Saksnr: 3.34 – 2006/07

Saksbehandler: Rune Johansen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Rapporten godkjennes.

Guvernørrådets vedtak: 



MD – YC  Rune Johansen, 
Høybråtenveien 23 J, 1055  Oslo 

Mobil : 97 60 85 10   Tlf.pr. : 23 14 04 35   E - mail : mdyc@lions.no 

Statusrapport pr 28.01.07 Ungdomsarbeidet  

1. Oppfølgning og rapportering. 
  

MD – YC skal; følge opp og spre informasjon om ungdomsarbeidet i MD 104 samt gi et bilde av det generelle 
aktivitetsnivået på klubb og distriktsplan vedr. ungdomsarbeidet.  
Medvirkende; YE utvalg og distriktenes YEC'er. 
Når: Fortløpende og til hvert AU/GR samt innlegg i hvert nr av "The Lion" og nettsider.    
Status/tiltak gjennomført: Presentasjon av program 2007 på nettsidene og i ”The Lion” nr 5, samt at det var en 
del reportasjer fra sommerens leire.  Presentasjon av samarbeid med Hviterussland i ”The Lion” nr 6 og 
Ungdomspris og Beitoleir i nr 7. Klubb møte Lørenskog/Fjellhamar angående dette å være vertsfamiie. Deltatt 
under EF i Bournmouth med YE møte i forkant samt NSR i Reykjavik. .   

2. 127 ungdommer på leir i Norge sommeren 2007.  

MD – YC skal; lede arbeidet mht. foreberedelse og gjennomføring av de norske leirene 2007.  Presentasjon av det 
norske programmet skjer under Convention og EF. 
Medvirkende; YE utvalg, YEC'ene og leirkomiteene i distrikt E, F, H, J og K 
Når: Hele perioden.  
Status: Leirene presentert under Convention og EF, som vanlig stor interesse fra utlandet! De norske leirene har et 
godt rykte. Planleggingen ser ut til å være i rute, leirarrangørene innkalles til møte i slutten av februar iht ny 
prosedyre for inntak til leirene.   

3. 140 ungdommer ut på leir sommeren 2007. 

MD – YC skal; med basis i avtaler inngått under Convention og EF informere Lionsklubbene om tilbud, frister og 
prosedyrer. Det søkes samarbeid med ungdomsorganisasjoner for å gjøre vårt tilbud bedre kjent.  
Medvirkende; YE utvalg, YEC'ene. 
Når: Hele perioden. 
Status: Programmet presentert på nettsider og i Lionsbladet, samt at distriktenes YC’er har fått tilsendt et særtrykk 
av programmet. Det er inngått avtaler om ca 100 plasser i Europa. Utenfor Europa har vi ca 45 plasser til 
disposisjon. Antall reservasjoner og søknader er pr dags dato 119, søknadsfrist til distrikt er den 15.februar og 
videre til MD innen den 28.februar! Det forventes fortsatt noen søknader, men målet om 140 blir ikke nådd, men 
med er faring fra tiidligere år så ser det ut som vi vil sende ut ca 120 studenter som er flott økning fra 0+ stk sist 
sommer!          

4. Opptil 15 studenter på vandreleir desember 06 – januar 07. 

MD – YC skal; lede arbeidet mht. foreberedelse og gjennomføring av den norske vandreleiren 2006/2007. 
Medvirkende; YEC'ene i A, H og J. 

 Når: August 2006 – januar 2007. 
 Gjennomført: Vandreleir avsluttet, 8 studenter fra Malaysia hvorav en reiste hjem noen dager etter ankomst  

etter eget  ønske!  Bra tilbakemeldinger fra studenter og vertsfamilier!   

5. Utdeling av Lions Ungdomspris 

 MD – YC skal; lede arbeidet og spre informasjon om Lions Ungdomspris 2007. 
 Medvirkende; MD-NAC, Leo, GR og GS. 
 Når: Riksmøtet 2007 
 Status: Presentert i Lionsbladet. Frist for innsendelse av forslag er den 1.mars 2007!   

6. LEO 



MD – YC skal; i samarbeid med GR, Leorådet og Leoc'er arbeide for at Leo får en vekst i antall medlemmer på 
20% i eksisterende klubber og at det startes 4 nye.  

 Medvirkende; GR, Leoråd, LeoC'er 
 Når: Hele perioden  

Status: Leo har avsluttet sin aksjon til NSR prosjektet i Minsk. Klubbene arbeider bra og avholder årsmøtet for 
Leo i Norge lørdag den 24.mars i Oslo. Få tilbakemeldinger fra distriktene vedrørende ny etablering med unntak fra 
104K  som satser stort for å få etablert Leo Club Odal igjen.  

 Andre fokusområder;  
  

Fortsette samarbeidet med den østlige delen av Europa mht til sponsing av deltagelse på de norske leirene.  
 Status: Avtale om å sponse 3 ungdommer fra Hviterussland.     

 Utarbeide CD med informasjon om Norge som våre YE ungdommer kan ta med seg ut på leire.  

Evalueringen av de norske leirene skal være klar til den 1. oktober 2006 og distribueres til 2007 arrangørene. 
Status: Evalueringsrapport er mottatt fra alle arrangørene , den siste like før jul 2006. Samlet evaluering klar til 
møte med leirarrangørene 2007 i slutten av februar!   

Alle ungdommene som reiser ut skal ha gjennomført det nettbaserte opplæringsprogrammet innen den 1.juni 2007 
og levere rapport om sin reise innen den 15.september 2007. Sponsorklubb og leirarrangører oppfordres til å ta med 
ungdommene i sitt arbeid.  
Status: Denne høsten har 80 av 90 studenter så langt oversendt rapport. Det er en gledelig økning fra høsten 2005 
hvor kun 45 av 81 sendte rapport. Hele 81 studenter gjennomførte sertifiseringen mot 58 forrige år. YE bevis er 
sendt ut løpende og et par studenter har tatt kontakt med ønske om å bistå under leirene 2007  

Arbeidet med å kartlegge nye muligheter for ungdomsutveksling starter høsten 2006. Vurdere samarbeid med andre 
humanitære organisasjoner og se på interne muligheter med. 
Status: Se egen rapport.     

Gjennom brosjyremateriell, nettsider og Lionsbladet promotere Tana, Beitoleiren og Orkester Norden. 
Status: Brosjyre vedrørende Beitoleiren 2007 og bidrag fra klubbene produsert og distribuert. Orkester Norden 
presentert på nettsidene.      

Orkester Norden – arbeidet ledes av PDG Erik Evang. Norge deltar i musikkonkurransen under Europa Forum 
2007. Vår kandidat er Martina Skjellerudsveen på fløyte.  
Status: Vår kandidat nådde ikke helt opp denne gangen, men hadde en flott opplevelse under Europa Forum. 
Kandidat for 2007 konkurransen er klar etter innspill fra en lokal klubb.  
Orkester Norden skal sommeren 2007 besøke Norge, konsert i Kongsvinger, Tønsberg eller Sandefjord, Stavanger 
og Bergen. Rikskonsertene i Sverige har bedt om avløsning rundt det organisatoriske. Rikskonsertene i Norge er 
postive til å ta over men ingenting er avklart pga av økonomi, skriftlig kontakt fra RK til kulturdepartementet!        

Fredsplakat konkurransen – Tema 2006 "Feire Fred". Arbeidet ledes av PDG Kjell Steinar Aasheim. Norsk 
vinner kåres 15.12.2006 
Gjennomført: I årets konkurranse deltok det 7 distrikter, 50 skoler og litt i underkant av 2000 tegninger. Her har vi 
et stort potensial! Den nasjonale vinneren er fra Grav Skole på Jar i 104H som ikke nådde opp i den internasjonale 
konkurransen!  Tema for 2007 er ”Peace Around the World” og materialet vil være klar i februar/mars hvor det 
også sendes ut informasjon til distriktene.    

Annet. 
Distrikt 104B, C, D, G og K skal avholde leir sommeren 2008. Informasjon til årets brosjyre må være klar den 
1.mai 2007.  
Distrikt 104C, F og G har ansvaret for årets vandreleir desember 07/januar 08. 
Distriktene 104A, E, F, H og J skal ha leir i 2009. Dette bør besluttes av distriktsmøtet 2007.   

Oslo den 28. januar  2007. 

Rune Johansen 
MD – YC 2006 - 2007      



Orkester Norden – kontakten                                              
Statusrapport januar 2007-01-25

Forrige dagen fikk jeg et notat ( foreløpig rapport) for 2006 fra Rikskonserter. 
I stikkord kan jeg gi slik melding: 
Antall søkere: 311 Antall fra Norge 106 
Fordeling deltakere på hvert land : 
DK – 17 FI – 24  IS – 12  NO – 11  SE – 23  Fæøyene – 2 
Estland – 3  Latvia – 4  Litauen – 3 
Nå kan også ungdom fra andre deler av verden, som er student ved en nordisk musikk-høgskole søke 
om å få delta. I tillegg til de ovenfor, deltok 8 studenter, fordelt på Tyskland, Japan, Polen, Russland 
og Serbia. 
Dette ga de nordiske ungdommene et enda videre nettverk i sin videre musikkutdanning / - funksjon. 

Dirigent var Vasily Petrenko, og solist Mikkel Futtrup. 
Turnene i 2006 gikk til Sverige ( Malmö konserthus og Stockholm konserthus), rett etter 
samspilltreningen i Malmö. En høstturné gikk til Kroatia (Zagreb), og Slovenia (Portoroz, Ljubliana 
og Postojnan) Alle stedene høstet de stor ”fagnad”, også i media. 

De hadde 2 turné – program: 
A. Marie Samuelsson – ”Fear and Hope”, som var et bestillingsverk fra NOMUS 

Carl Nielsen – ”Violinkonsert op 33” 
Sergei Prokofiev – utdrag av ”Romeo og Julie, fra suite no 2 og no 1” 

      B Her var Prokofiev byttet ut med  Gustav Holst – ”The Planets” 
 Ellers sto Samuelsson og Nielsen på programmet. 

Til sommeren arbeides det med å få til 4 konserter i Norge  og 3 i Sverige. 
Samspilltreningen blir igjen lagt til Ingesund Musikhögskola utenfor Arvika, der de var i mange av de 
første årene. 
Aktuelle konsertsteder i Norge ser ut til å bli Kongsvinger, Tønsberg/Sandefjord – Stavanger og 
Bergen. Kontaktnett mellom Lions og Foreningen Norden bygges nå opp, og jeg har allerede hatt 
kontakt med aktuelle lokalkontakter i ”begge leire”. 

Pr. medio januar har 47 ungdommer søkt fra Norge, og uttak / prøvespilling vil skje i løpet de første 3 
helgene i februar. 

I fjor fikk ALLE våre deltakere stipend fra sine lokale klubber. Jeg har ventet på at det skulle bli gitt ut 
en ny CD fra konsertene i 2006. Det viser seg at heller ikke i år ble opptakene av en slik kvalitet at 
dirigenten aksepterte at de ble sendt ut. NB: De har aldri vært til salgs. 
Jeg kommer derfor til å sende en hilsen til aktuelle klubber med CD-en fra tidligere konserter, og tror 
jeg har nok fra konserten under Nordisk Råds 50 – års jubileum i Helsinki. 

Rikskonserter Sverige ber nå om avløsning fra sitt ansvar med hele det organisatoriske, og har spilt 
ballen over til Rikskonserter i Norge. RK-Sverige trapper ned engasjementet høsten 2007. 
Lennart Fridén har allerede kontaktet Åse Kleveland – RK sin nye sjef, og jeg har hatt 2 møter med 
generalsekretæren for Foreningen Norden om saken, for ev. kontakt mot Kleveland / kulturminister 
Giske. 

Kongsvinger, 23.01.07 Erik Evang



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se rapport nedenfor 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Rapporten behandler de forskjellige delmål for fagområdet. Noen hovedområder: 

• Gjennomført fagkurs over tre dager 
• Info om tulipanaksjonen gått ut til alle klubbene. Bestilling av tulipaner innen 1. mars 

2007. 
• Statutter for Lions Tulipanaksjon er utarbeidet ( se sak 9.01) 
• Kunnskapen om ”Det er mitt valg” må fortsatt bedres. 
• Støtte til og oppmuntring om andre tiltak rettet mot ungdom og rusforebygging. 
• Bedre kunnskapen om søknader til narkofondet (skal bl.a via DG og fagsjef) 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten godkjennes 

VEDTAK: 

Sak: RAPPORT NARKOTIKAARBEID B

Møtedato: 17. og 18.02 .2007 Saksnr: 3.35 – 2006/07

Saksbehandler: Hilde Straumsheim Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Rapporten godkjennes

Guvernørrådets vedtak: 



Rapport frå NA-området MD 104        
16.nov 2006 - 1. feb 2007 

Hovudfokus og mål for MD-NAC 2006-2007: 
Å delta aktivt i kampen mot rus og stoffmisbruk.  
Dette gjer vi gjennom tulipanaksjonen - som gir grunnlag for klubbane si finansiering 
av  undervisningsopplegget ”Det er mitt valg”. 

MÅL 1  Gjennomført opplæring av årets NAC gjennom fagsjefskurs 1-3 september. 
  -Hovudfokus : Opplæring i og markedsføring av ”Det er mitt valg”.   
*Instruktør DMV Liv Ruud deltok på Montebellotunet med informasjon om DMV.  
*Fagsjefane gjennomførte workshop med mål å lage ein presentasjon av DMV.  
*Fagsjefane bestemte å  ta initiativ til opplæring av alle NAK i distrikta. Dette er i gang i  
  nokre distrikt.  

MÅL 2  
 Styrke tulipanaksjonen 
- Gjennom ytterlegare informasjon, motivasjon og tilrettelegging er målet å kome opp  
   i eit antal på minimum 850.000 tulipanar våren 2007. 
- Utarbeide statuttar for tulipanaksjonen 
- Arbeide for reduksjon av fraktkostnadar. 
* Innkomne måltall viser førebels auke til ca 900.000 tulipanar 
A:  65.000  B:   96.300  C: 110.500  D:  60.000  E: 110.000  F:   65.000  G:  80.000   
H:  75.000  J:  120.000  K: 120.000 
* Statuttar er under arbeid (Kjell Tore Andersen, Egil Moe Helgesen, Hilde Straumsheim) 
*Fraktkostnader: Vil reduserast ved lokale kjøp og ved rasjonalisering i kvart distrikt.  

MÅL 3 
 Marknadsføre ”Det er mitt valg” til lærarar, foreldre, lærarstudentar, skuleleiarar og 
 andre  som har ansvar for barn sine oppvekstvilkår.  
 - Gjennom å utvikle og formidle undervisningsopplegg / foredrag til bruk i distrikt, soner og   klubbar vil vi gjere det lettare    
   for lionsmedlemmar å gjere undervisningsopplegget kjent i skulen.  
* Ny presentasjon er utvikla og sendt ut til alle NAC ane. Skal nyttast ved innsalg til skulane.   
   Denne bør få raskt fokus i distrikta, med tanke på å sikre distribusjon til alle klubbar.  

Pr.1. februar *Under NSR på Island 20.01 diskuterte fagsjefene og ledelsen muligheten for 
felles helg for opplæring alle fagsjefer i juni. MD NAC går inn for dette om det lar seg 
gjennomføre.

Pr 1. februar: Statutter for tulipanaksjonen utarbeidd. Sjå eiga sak. 
               Materiell til bruk tulipanaksjonen utsendt frå kontoret til alle presidentar pr. post 
               Div. sider /hjelpemateriell sendt til NAC / DG pr mail



MÅL 4 
Motivere til at bruk av  ”Det er mitt valg” gjennom heile skuleåret vert ein viktig del av 
innføringa av den nye læreplanen ” Kunnskapsløftet.” 

- Gjennom å fokusere på  Kunnskapsløftet  i vårt materiell 
- Gjennom opplæring av våre tillitvalde om kva som står i læraplanen ang haldningsskapande arbeid. 
- Gjennom auka tilgjenge til oppfriskingskurs 
- Gjennom fleksibilitet i gjennomføring av kurs  

* Kunnskapsløftet er sentralt tema  i den nye presentasjonen av DMV. Bøkene er/blir også reviderte og tilpassa 
Kunnskapsløftet. * Oppfriskingskurs kr. 3.000,- for klubben gjer det prismessig lettare tilgjengeleg. * Spørsmålet om 2-
dagars kurs kan delast opp til 2 x 1 dag skal drøftast med instruktørane. * Utdanning av fleire instruktørar er påkrevd, og 
dette er i gang. 

MÅL 5 
Støtte og oppmuntre klubbane i gjennomføre andre tiltak retta mot ungdom og 
rusførebygging. 
-Gjennom å  støtte og følge opp sentralt  støtta  aktivitetar og innsamlingar nedfelte i NAC-ane sine 
handlingsplanar.   
- Gjennom å syte for at klubbane får grei informasjon om den støtta dei er berettiga til gjennom Narkofondet. 
* Måltall på plass – må følgast opp. Her er det også viktig at DG / Dg sine representantar fokuserer på  distriktets 
mål undervegs. 
* Opplysing om støtteordning er gått ut via NAC – som vidaresender til sone / klubbar.  
DG bør også vere med på å orientere om kva som ligg i dei nye prisane / støtteordningane. 

MÅL 6 
Vere tilgjengelege for samarbeid med andre på ein måte som er til det beste for våre mål 
og vår organisasjon 
-Gjennom at samarbeidet er gjensidig forpliktande, vel definert og godt planlagt. 
-Gjennom at samarbeidet synleggjer Lions slik vi ynskjer det, ma ved at vi kan bruke det til 
sjølvprofilering 
* Vi har brukt vår IT-konsulent til utforming av annonser og lay-out av materiell i tråd med 
vår nye profileringsmal. 

Pr.1.februar:Presentasjonen av DMV delt ut til alle DG, VDG og NAC også som bord –
flipover / overhead. Påminnelser til NAC om å spre denne videre ”nedover” i systemet 
gjennom brev.  
Laga modell rundt Lærarhøgskulen i Volda som kan vidareførast til andre distrikt /område 
med lærarhøgskular. 

Pr.1.februar:Har fokusert på skolen og læreplanar i NA-brev og artiklar i ”The Lion”.

Pr:1.februar:Fortløpande behandling av søknadar. 
Breiare informasjon av krav til søknad ser ut til å vere påkrevd

Pr.1.februar:Alle MD fagsjefar er inne i ein prossess med fokus på samarbeid internt mellom 
fagområde, og samarbeid utad mot andre organisasjonar.



MÅL 7 
Følge opp og rapportere arbeidet med førebygging av rus og vold. 

- Gjennom AU / GR 
- Gjennom NAC  i distrikta 
- Gjennom bruk av nettside / avis 

Straumgjerde, 27.januar  2007 
Hilde Straumsheim  

Fortløpande gjennomført etter retningslinjene for MD NAC



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se rapporten fra MD-IRC Evy Einarsen nedenfor. 

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Rapporten tar for seg de fire satsningsområdene som var definert. Hovedkonklusjonene er: 

• Vi inngår en tre-årig avtale med NORAD 
• Det er innbetalt ca. 4,5 mill til CSF II. Dette betyr at det gjenstår over 10 mill, noe 

som vil bli en utfordring for klubbene. 
• Det er lagt ut mye informasjon på hjemmesiden om IR-området. 
• Minsk prosjektet er forsinket med ca. 6 måneder. Det jobber fortsatt med 

finansieringen (se sak 3.43) 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten godkjennes 
GS ser også med bekymring på takten av innbetaling til CSF II. 

VEDTAK: 

Sak: RAPPORT INTERNASJONALT ARBEID JAN. 07 B

Møtedato: 17. og 18.02 .2007 Saksnr: 3.36 – 2006/07

Saksbehandler: Evy Einarsen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Rapporten godkjennes 
AU ser også med bekymring på takten av innbetaling til CSF II.

Guvernørrådets vedtak: 



RAPPORT FOR IR-OMRÅDE FOR MD 104 FRA 01.12.06- 01.02.07 

MD IRC Evy Einarsen 

Våre visjoner er vår rettesnor på IR-området: 
• Lions Norge skal være ledende i Lionsbevegelsen innen internasjonalt 

bistandsarbeid. 
• Minimum 40 % av årlig innsamlede midler i MD 104 bør i løpet av 

langtidsperioden kanaliseres til IR arbeid. 
• Synliggjøre felles IR innsatser. 

Satsingsområde nr. 1 
• Øyehelseprogrammene i Uganda og Malawi - CAF II 
• Klubbene oppfordres i perioden 2006-2008 til å yte etter evne og gi prioritering til: 

Campaign Sight First II.  
Status:  
Linons Norge har styrket sin posisjon som humanitær organisasjon ved å få anledning fra i 
NORAD til å tegne flerårige avtaler gjeldende for Uganda og Malawi. 

Det totale søknadsbeløpet for de 3 årene kr 19 966 000,-, hvorav kr 1 478 000 er 
administrasjonsutgifter. Organisasjonens egenandel i avtaleperioden er kr 4 622 000 som 
tilsvarer 20 % av prosjektkostnadene.  

UGGA 95/039 
Øyehelseprosjektet i Uganda i årene 07-09 inneholder støtte til gjennomføring av gjenstående 
deler av programmet i Nord-Uganda og West-Nile. Økningen av søknadsbeløpet i 2009 
skyldes at det er budsjettert med midler til ekstern evaluering av programmet og anskaffelse 
av nye biler til øyeavdelingene i Lira og West-Nile.  For øvrig er det ikke lagt inn midler til 
større investeringer i avtaleperioden. Uganda-prosjektet vil bli avsluttet i 2010.  

MWI 04/325 
Øyehelseprosjektet i Malawi startet opp i 2006. I 2007 vil øyeavdelingen i Mzuzu bli 
ferdigstilt og satt i drift.  Investeringene forbundet med dette er den viktigste årsaken til at 
behovet for midler i 2007 er større enn i 08 og 09.  På driftssida er det budsjettert med midler 
til norsk stedlig representant de 2 første årene (07 og 08). Stillingen vil deretter bli tatt over av 
en lokalansatt, noe som fører til reduserte personalkostander fra 2009. Det er forutsatt at 
opplæringskomponenten først kommer i gang 2 halvår 2007. Dette er det tatt hensyn til i 
budsjettsammenheng. Det er ikke planlagt ekstern evaluering av programmet i avtaleperioden.  
  



Campaign Sight First II. (CSFII)  
I samarbeide med Lions Clubs International, deltar MD Norge i prosjektet Campaign Sight 
First II. (CSFII)  
Status pr. 28.01.07 er det innbetalt 4.4 mill kr.                   .  

Involvere og være pådriver slik at alle IRC-er i løpet av en 3-års periode skal ha hatt 
mulighet for å besøke våre prosjekt i Uganda/Malawi.  
Status: 
Det er sendt ut invitasjon med nye muligheter for å besøke og få informasjon om våre 
øyehelseprosjekter i Uganda. Det jobbes med å gjøre en reise i mars, om det blir nok 
påmeldte. 

Satsingsområde nr. 2 
• Å synliggjøre våre aktiviteter gjennom aktiv informasjon på to plan: 

MD Norge/ LAN til distrikt- sone- og klubbnivå. 
• IRAK til klubb via IRC til sone- distrikt og til MD-nivå.  
• Det bør vøre minst 2 ulike informasjonsopplegg / foredrag til bruk i soner og distrikter 

vedrørende våre IX-fyrtårn. 
Status: 
Det jobbes på alle nivå, og det finnes tilgjengelig informasjon som kan brukes av distrikt/ 
soner og klubber. 
Det er utarbeid fakta ark for IR-området for MD Norge og med spørsmål som kan brukes som 
kunnskapsbase for IR. 

Satsingsområde nr. 3 

• Å bidra til samhandling på tvers av faggrensene og fagområdene ved opprettelse av 
nye prosjekter som gjør våre aktiviteter attraktive for nye medlemmer. 

Status: 
Alle fagsjefer har vært samlet til møte og drøftet området ”Samarbeid på tvers av faggrenser”. 
Dette bør inngå som en del av vår nye ”Build-Up”- satsning for MD Norge.  

Satsingsområde nr. 4 
• NSR-prosjekter  
• Minsk  -    framdrift -  informasjon. 
• Romania - framdrift - informasjon 

Status for Minsk-prosjektet: 
Det er utarbeidet en PP som beskriver arbeidsprosessene for Minsk-prosjektet. Den er på 
hjemmesiden til Norge. 
Prosjektet som er et NSR-prosjekt er ca 6 mnd forsinket, og byggestart vil bli i mars 2007. 
Grunnarbeid som vann, vei, kloakk er igangsatt. Men alle innbetalinger som berører 
grunnlaget for prosjektet er innbetalt fra de nordiske landene. 
Det er vedtatt en økning for  NSR på Island fra 0.94 Euro til 1.20 Euro. Et positivt vedtak. 

Status for Romania-prosjektet: 



Planarbeidet og alle nødvendige fakta om ”Restaurang-skolen” for funksjonshemmede er i 
gangsatt. Det planlegges et besøk for MD IRC-gruppa i Norden i oktober 2007. 

Konklusjon: 
Den internasjonale satsningen på IR-området bør styrkes ytterlige, og alle distrikt og klubber 
bør bestrebe seg til å leve opp til ”Lions Statement”. 

Lakselv, den 28.januar 2007      MD IRC Evy Einarsen 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Intet 

ANDRE DOKUMENTER: Intet 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Styret i LAN rapporterer til guvernørrådet.  
Det jobbes nå med å få regnskapet ferdig til guvernørrådsmøte den 17. februar 2007, men vi 
er avhengig av å få regnskapsoversiktene fra Malawi og Uganda i tide.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Regnskapet for LAN fremlegges for GRM. 

VEDTAK: 

Sak: KOMMENTAR TIL REGNSKAP FOR LAN PR. 
31.12.2007.

O

Møtedato: 17. og 18. 02 2007 Saksnr: 3.37 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets vedtak: 
Regnskapet for LAN fremlegges for GRM for orientering



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Intet 

ANDRE DOKUMENTER: Intet 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Styret i LAN rapporterer til guvernørrådet.  
Regnskapet i LAN vil bli fremlagt dersom det har blitt ferdig. Pr. 6. februar mangler vi 
regnskap fra Malawi. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Regnskapet for LAN fremlegges for GRM. 

VEDTAK: 

Sak: REGNSKAP FOR LAN PR. 31.12.2007. O

Møtedato: 17. og 18. 02 2007 Saksnr: 3.38 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets vedtak: 
Regnskapet for LAN fremlegges for GRM for orientering



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Se referatet nedenfor 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

Referatet tas til orientering 
VEDTAK: 

Sak: REFERAT FRA STYREMØTE I LAN 2.11.06 O

Møtedato: 17. og 18.02 .2007 Saksnr: 3.39 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets vedtak: 
Referatet tas til orientering. 



LIONS AID NORWAY 

Møteprotokoll 

Møteart:  Styremøte 
Dato/tid fra-til  2.11.2006 kl. 14:30 til kl. 15:05 
Sted:   Telefonmøte 
Tilstede:  Evy Einarsen, Helge Toftner, Per Jægtvik 
Forfall:  Svein Berntsen 
Fra administrasjonen: Egil Moe-Helgesen, Otto Brødholt 

Sak 1 – Protokoll fra møte 11.9.2006 
Adm. forklarte hvorfor nytt reglement og policydokument for LAN ikke forelå til dagens 
møte. Protokollen ble deretter godkjent. 

Sak 2 – Resultatregnskap pr. 30.9.2009 
Tatt til orientering 

Sak 3 – Rapport fra reise til Uganda 
OB ga noen utfyllende kommentarer til rapporten. 
Styret tok rapporten til orientering. 

Sak 4 – Ny inspirasjonsreise 
Adm. la frem saksdokument for kommende GR-møte om en reise for de gjenværende seks 
IRC-ene. Eventuell reise iverksettes i så fall på våren i 2007, slik at virkningen får effekt på 
arbeidet med CSF II.  
Styret sluttet seg til anbefalingen. 

Sak 5 - Engasjementsavtale med Roe Grønnevet 
Avtalen ble tatt til etterretning 

Sak 6 – Reiser for MD-IRC og styremedlemmer i LAN 
Saken var reist av styreleder, som fremhevet betydningen av at alle ble godt informert om vårt 
engasjement på øyehelsesektoren. De ville dermed bli bedre ambassadører for saken innad i 
Lions. Adm. redegjorde for praksis og de økonomiske konsekvensene av prosjektbesøk. 
Konklusjonen ble at styremedlem Per om det passer blir med på neste prosjektreise til 
Uganda, mens styreleder Evy og AGRL Helge naturlig representerer Lions Norge når 
klinikken i Malawi skal innvies. Medlemmer av ressursgruppen reiser når det er faglige behov 



for oppfølging av prosjekter.  
 
Sak 7 – Eventuelt 
Intet 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Intet 

ANDRE DOKUMENTER: Intet 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Styret i DMV skal i henhold til vedtektene legge frem regnskapet for guvernørrådet og 
Riksmøtet, men kun til orientering.  
Det vedlagte regnskapet er ikke revidert.  
Det foreløpige regnskapet viser et overskudd på kr.222.657 . Vi betrakter dette som et meget 
godt resultat særlig for de vi fikk sykemelding på en av instruktørene på slutten av året, og 
antall kurs var høyere enn noen gang. Men takket være meget god innsats fra alle, ble alle 
kurs gjennomført. 
Det positive resultatet skyldes i tillegg at antall høgskolestudenter ble høyere enn planlagt, 
samt at ”løssalget” av bøker ble stort. 
Tilskuddene fra Sosial- og Helsedirektoratet og LCIF er ikke brukt opp, og er søkt overført til 
2007. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Regnskapet for DMV fremlegges for GRM til orientering. 

VEDTAK: 

Sak: KOMMENTAR TIL REGNSKAP FOR DMV PR. 
31.12.2007.

O

Møtedato: 17. og 18. 02 2007 Saksnr: 3.37 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets vedtak: 
Regnskapet for DMV fremlegges for GRM for orientering



Stiftelsen Det er mitt valg

RESULTATREGNSKAP DRIFT PR 31.12.2006

Regnskap Regnskap Budsjett Differanse
Note 2006 2005 2006 budsj/regnsk

Inntekter
Kurs 1 457 500 803 511 1 725 000 (267 500)
Musikalen 9 850 12 400 10 000 (150)
Andre kursinntekter 9 644 26 925 1 000 8 644 
Salg bøker 289 791 805 327 212 000 77 791 
Kurs høgskolene 485 950 252 050 544 000 (58 050)
Sum inntekter 2 252 735 1 900 213 2 492 000 (239 265)

Driftskostnader
Personalkostnader 1 502 306 1 666 978 1 563 640 (61 334)
Reiser 234 996 213 478 230 000 4 996 
Egne ansatte's arbeid mot prosjekt (326 250) (560 000) (300 000) (26 250)
Belastn. fra MD 104 0 0 25 000 (25 000)
Lokalkostnader 36 440 30 000 35 000 1 440 
Revisjon og regnskap 111 250 73 175 60 000 51 250 
Avskrivninger 6 585 0 0 6 585 
Andre driftskostn - royalty 58 680 30 375 114 000 (55 320)
Adm.og kontorkostnader 156 572 111 389 90 000 66 572 
Lagerkost, utsendelse 119 045 117 828 130 000 (10 955)
Varekost solgte bøker 128 466 30 000 243 550 (115 085)
Avs. tap på krav 3 600 0 0 3 600 
Sum driftskostnader 2 031 690 1 713 223 2 191 190 (159 501)

Driftsresultat 221 046 186 990 300 810 (79 764)

Finansresultat 1 612 (1 338) 1 612 

Resultat før netto prosjekter 222 657 185 652 300 810 (78 153)

1.10 - 31.12. 2006 Regnskap Regnskap Budsjett Differanse
Note 2006 2005 2006 budsj/regnsk

Inntekter
Kurs 580 500 456 467 517 500 63 000 
Musikalen 3 200 4 800 3 000 200 
Andre kursinntekter 4 572 16 925 300 4 272 
Salg bøker 141 716 152 034 63 600 78 116 
Kurs høgskolene 211 400 164 770 163 200 48 200 
Sum inntekter 941 388 794 996 747 600 193 788 

Driftskostnader
Personalkostnader 398 764 525 245 414 502 (15 738)
Reiser 116 115 80 544 69 000 47 115 
Egne ansatte's arbeid mot prosjekt (47 250) (333 737) (90 000) 42 750 
Belastn. fra MD 104 0 0 6 250 (6 250)
Lokalkostnader 9 110 6 667 8 750 360 
Revisjon og regnskap 18 750 5 000 7 500 11 250 
Avskrivninger 3 293 0 0 3 293 
Andre driftskostn - royalty 13 005 (20 425) 28 500 (15 495)
Adm.og kontorkostnader 32 581 45 180 22 500 10 081 
Lagerkost, utsendelse 51 833 70 757 39 000 12 833 
Varekost solgte bøker 71 359 0 73 065 (1 706)
Avs. tap på krav 3 600 0 0 3 600 
Sum driftskostnader 671 160 379 231 579 067 92 093 

1



Driftsresultat 270 228 415 765 168 533 101 696 

Finansresultat 5 095 (786) 0 5 095 

Resultat før netto prosjekter 275 324 414 979 168 533 106 791 
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RESULTATREGNSKAP DRIFT PR 31.12.2006

Oppf. grad
i %

84 
99 

964 
137 

89 
90 

96 
102 
109 

0 
104 
185 

51 
174 

92 
53 

93 

73 

74 

Oppf. grad
i %

112 
107 

1 524 
223 
130 
126 

96 
168 

53 
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250 

46 
145 
133 

98 

116 
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Stiftelsen Det er mitt valg

REGNSKAPSRAPPORT PROSJEKT PR. 31.12.06

 

SHD Regnskap Regnskap Bevilget støtte Bevilget støtte
Note 12/31/06 12/31/06 HSD LCIF

Utbetalt støtte Påløpn. Kost. Resultat LCIF

Støtte/tilskudd SHD 2 100 000  2 100 000
LCIF 140 104 0
Sum inntekter 2 100 000 0 140 104 2 100 000

 
Evaluering  
   Design 100 000 74 624 25 376 100 000
   Ungdomstrinnet 170 000 187 559 −17 559 170 000
   Veiledningsmøter intervensjon 80 000 12 069 67 931 80 000
   Trykking, utsendelse 30 000 14 679 15 321 30 000
   Eksterne veiledere 20 000 0 20 000 20 000

Sum Evaluering 400 000 288 931 111 069 400 000

Materiell
   Grunnskolen 170 000 282 720 −112 720 170 000
   Vold og overgrep 150 000 213 125 −63 125 150 000
   Videregående skole 100 000 89 543 10 457 100 000
   Foreldre 150 000 119 446 30 554 150 000
   Aktivitets- lekehefte 30 000 66 787 −36 787 30 000

Sum Materiell 600 000 771 621 −171 621 600 000

Skolering  
   Pedagogiske høgskoler 480 000 490 546 −10 546 480 000
   Nye instruktører 100 000 37 709 62 291 100 000
   Oppfølgingskurs 150 000 40 974 109 026 150 000
   Foreldremøter 100 000 19 609 80 391 100 000
   Instruktører/medarbeidere 250 000 281 251 −31 251 250 000
   Vold/overgrep 20 000 28 358 −8 358 20 000

Sum Skolering 1 100 000 898 447 201 553 1 100 000
LCIF 0
Overheadkostnader 0 0  0
Sum 2 100 000 1 958 999 141 001 0 2 100 000 0

Resultat 0 0 141 001 140 104 0
Ført mot driftsregnskapet 0 0 0
Netto resultat 0 141 001 140 104
Ikke utbetalt 0 0

1



Stiftelsen Det er mitt valg

Balanse 12/31/06 12/31/05
  

Eiendeler
Note

Anleggsmidler
Varige driftsmidler 6 585 13 170

Omløpsmidler
Varer på lager 8 800 180 894

Forskuddsbetalte kostnader/fordringer 57 192 62 156
Debitorer  32 065 46 703
Sum fordringer 89 257 108 859

Bank 1 554 106 739 627
Sum omløpsmidler 1 652 163 1 029 380

Sum eiendeler 1 658 748 1 042 550

Egenkapital og gjeld

Egenkapital
Opptjent egenkapital 01.01. 355 591 198 375
Stiftelseskapital 200 000 200 000
Årets resultat drift 222 657 157 216
Sum egenkapital 778 249 555 591

Kortsiktig gjeld
Kreditorer 183 056 96 652
Mellomværende med SHD 141 001 0
Mellomværende med LCIF 140 104 −28 896
Annen kortsiktig gjeld 42 733 30 375
Skyldig forskuddstrekk & arb.g.avg. 198 821 201 693
Skyldig feriepenger 174 784 187 134
Sum kortsiktig gjeld 880 499 486 959

Sum egenkapital og gjeld 1 658 748 1 042 550

1
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GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Se referatet nedenfor 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Referatet tas til orientering 

VEDTAK: 

Sak: REFERAT FRA STYREMØTE I DMV 21.11.2006 O

Møtedato: 17. og 18.02 .2007 Saksnr: 3.42 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets vedtak: 
Referatet tas til orientering 
AU er orientert om at styreleder Tom Berge ønsker avløsning fra høsten 2007. I tillegg er 
PDG Sein Larsen på valg som styremedlem, men han kan eventuelt gjenvelges.  
AU oppfordrer styret i DMV til å komme med forslag på styrekandidater.



STIFTELSEN DET ER MITT VALG 

Styremøtereferat 

Styremøte den 21.11.2006 

Til stede:  Styreleder  Tom Berge  
   Styremedlem  Sigmund Kjos 
   Styremedlem  Stein Larsen 

I tillegg deltok: MD NAC   Hilde Straumsheim 
   Generalsekretær Egil Moe-Helgesen  
Referent:  Ivar Tollefsrud 

1. Ref fra styremøte 16.10.06 

Styrereferatet fra 16.10.2006 godkjent og underskrevet av fremmøtte styremedlemmer 
Styremedlemmene ønsker stiftelsens vedtekter tilsendt. Ansvar: Dgl. leder. 

2. Nytt styremedlem 

Kjell Børresen, LC Vang ble godkjent som nytt styremedlem i Stiftelsen Det er mitt valg for 2 
år i GR-møte 18. november 2006. 

3. Budsjett 2007 

Egil Moe-Helgesen hadde laget et forslag til budsjett for 2007, basert på historiske og nye 
forutsetninger. Kursaktiviteten for årene 2005/2006 var i forkant av møtet gjennomgått 
sammen med stiftelsens daglige leder og nye tall satt for 2007, basert på instruktørkapasitet 
og forventninger opp mot øket aktivitet fra lionsmedlemmer i Norge.  
Budsjettet viser et overskudd på kr 174.123 etter finans, men dette er under forutsetning av 
statlig tilskudd. Ren kursaktivitet og salg av bøker gir ikke inntekter nok til å dekke stiftelsens 
faste/variable kostnader. 
I budsjettet er daglig leders stillingsprosent øket til 80. Med en stillingsprosent på 20 i Lions 
International, vil daglig leder være heltids ansatt fra 01.01.2007. 
Budsjettet ble vedtatt. 

4. Andre inntekter (sponsormidler) 



På bakgrunn av budsjettsituasjonen som tilsier store statlige bidrag for å kunne gå i balanse/gi 
overskudd, tok Sigmund Kjos opp muligheter for å skaffe ekstra inntekter gjennom 
samarbeid/sponsing. 
Det burde finnes samarbeidspartnere som mot betaling kan bruke vårt undervisningsopplegg 
og lærebøker. Dessuten vil det muligens være mulig å få noe betalt fra skolene, spesielt fra 
videregående skoler. Hilde Straumsheim opplyste om at det er landets kommuner som 
finansierer grunnskolen og ungdomsskolen, mens det er fylkene som finansierer videregående 
skoler.  
En komité bestående av Sigmund Kjos (leder), Liv S. Ruud og Ivar Tollefsrud skal se på 
hvilke muligheter som finnes. Dette kan være et arbeid som tar noe tid, da det her må gåes 
opp nye stier i et terreng en ikke har full oversikt/kunnskap om. 
En sponsoravtale med magasinet ”Etterlyst” er undertegnet og vil gi oss omtale og en inntekt i 
2007 på kr 25.000,-. 

5. Valg av trykkeriforbindelse 

Ivar Tollefsrud orientert styret om at en samarbeidsavtale mellom Stiftelsen Det er mitt valg 
og AiT Otta er under utarbeidelse. Et første forslag med endringer foreslått av dgl. leder ble 
gjennomgått av styreleder (og advokat) Tom Berge. Ytterligere endringer ble foreslått og med 
foreslåtte endringer vil avtalen kunne underskrives. (NB. Når dette referatet skrives, kan 
opplyses at alle våre endringsforslag er tatt inn i ny samarbeidsavtale sendt oss fra AiT Otta 
AS). 
På grunn av innføringen av Kunnskapsløftet i skolen fra august i år, må innholdet i alle våre 
lærebøker endres. Det skal i den forbindelse lages ny logo for stiftelsen som vil kunne brukes 
på de nye bøkene. Logoen skal utformes slik at den kan ”samarbeide” med den etablerte 
lions-logoen, og hvordan logoene skal brukes, hver for seg og sammen, ble overlatt til MD-
NAC Hilde Straumsheim og dgl.leder i stiftelsen å utforme. 
Kostnadene for ny logo og nye bøker dekkes av midler fra Sosial- og Helsedirektoratet. 

6. Eventuelt 

For at styreleder og dgl. leder ved neste års lønnsforhandlinger skal ha et så godt som mulig 
utgangspunkt, vil Hilde Straumsheim informere om sine betingelser som skoleansatt, og 
generelle lønns/arbeidstidsbestemmelser. 
Neste styremøte skal avholdes den 19. feb. 2007 på lionskontoret, dersom det er saker til 
behandling i styret. 

Oslo 24.11.2006 

Tom Berge    Liv S. Ruud    Bjørn Holm 
styreleder 



   
   
   
Stein Larsen    Sigmund Kjos    Kjell 
Børresen 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Se rapporten fra prosjektleder Erik Evang 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Det har kommet inn en del nye opplysninger som GS ønsker avklart før GRM. 
Det bør vurderes et sterkere engasjement fra MD i prosjektet.  

VEDTAK: 

Sak: RAPPORT MINSK PR. JANUAR 2007 B

Møtedato: 17. og 18.02 .2007 Saksnr: 3.43 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag tilvedtak: 
AU avventer en nærmere redegjørelse fra prosjktleder Erik Evang på en del av de tallene 
som fremkommer. 
AU ønsker at en representant utnevnt av GR går inn i komiteen.

Guvernørrådets vedtak: 



Lions  Clubs International             

Prosjektgruppe MINSK 
2006 - 2007 

Statusrapport januar / februar 2007 
Prosjektutredning fra VOLIS forelå 13.12.06, slik avtale var. Den er sendt til godkjenning hos 
”bygningsråd” m. fl. i Minsk.  
I mail fra SLAVA (Schcherba Vacheslav Mihailovich) 10.01.07 får jeg disse informasjonene: 
“Estimate N 1 - reconstruction of old building and building new third floor; 
Estimate N 2 - building of first new additional "tower" with main entrance; 
Estimate N 3 - building of second new additional "tower"; 
Estimate N 4 - building of internal and external communications:  
ventilation, heating, water drain, electric and other engineering networks. 
Total estimate of building new family center, which included estimate N 1,2,3 and 4 is 804673 
dollars.  
The estimate N 1 includes cost of works and materials for the sum is 482318 dollars. 
( € 371.417   NOK 3.103.523 ) 
The estimate N 2 includes cost of works and materials for the sum 
is 92047 dollars. (€ 70.882   NOK 592.286) 
The estimate N 3 includes cost of works and materials for the sum 
is 61494 dollars. ( 47.354   NOK 395.689) 
The estimate N 4 includes cost of works and materials for the sum 
is 168814 dollars. ( 129.998   NOK 1.086.251) 
As for us very important to make building work agrees estimates N 1 и N 2 so I will describe 
stage of building works "step by step" and their cost below. 
The estimate N 1 includes next building works: 
1)destroy of old internal walls and overlaps between floors is 28559 dollars; 
2) export of the destroyed construction is 3943 dollars; 
3) strengthening of the basement is 22418 dollars; 
4) reconstruction of a ground floor is 113630 dollars; 
5) replacement of windows of a ground floor is 11199 dollars; 
6) reconstruction of a second floor is 119410 dollars; 
7) replacement of windows of a second floor is 14050 dollars; 
8) construction of the third floor is 65728 dollars; 
9) construction of a roof is 44334 dollars; 



10) warming of an attic is 14510 dollars; 
11) warming of a facade of a building is 44537 dollars;” 
Totalkostnad for fase  nr. 1: ( € 371.417   NOK 3.103.523 ) 

Guvernørrådsleder Bjørn Sætrom, DG Bjørn Egil og prosjektleder har oversendt formell 
garanti på at pr. 1. mars stilles € 160.000 til disposisjon. Det betyr at beholdning hos 104 K pr. 
des.-06 vil bli nesten tømt. 
Pr. okt./nov. 2007 stilles ytterligere € 30.000 til disposisjon. 
Dette betyr hele innsatsen fra klubbene til BYGG 2006/07 og høst 2007 vil bli brukt. Vi må 
altså hente inn støtten for 2007/08  høsten 2007. 
            /2 
Pr. dato er signalene at godkjenningsprosedyren er i rute, og at vi kan regne med 
renoveringsstart uke 10.  
Minsk kommune startet utvendig arbeid med rør for fjernvarme, vann, avløp, el.forsyning i 
november, og har investert om lag 50 % av sitt tilskudd. Resten vil bli tilgjengelig i 2 
”avdrag” i løpet av 2007. Samlet budsjett for kommunen € 100.000. 

Under NSR i Reykjavik skulle en klarlegge om ”mini-prosjektet” (sponsorfliser) kunne 
sendes ut til alle MD-er. (Prosjektleder måtte melde forfall til NSR) 
Saken ble ikke berørt, men signal fra CC Bjørn er at vi kan sette i gang. 
Avtale om første kontakt med lokalt reklamebyrå (de er bl.a. ansvarlig for all markedsføring 
for Rally-VM 2007 i Hedmark – Oppland!), for råd / hjelp med våre foreløpige skisser. MEN 
– akkurat nå har de ”fingrene fulle”! 

Møte med repr. for ”Helsingforskomiteen ( Ivar Tollefsrud og prosjektleder) 23.01.07 Meget 
oppløftende muligheter for støtte fra nye EØS-avtalemidler. Vi har mulighet for STORE 
midler, men må gå via samarbeidspartner i de nye EU-landene. Foreløpig sikter vi oss inn mot 
LC Police/Stettin, vår gamle samarbeidsklubb, DG i Polen, og norsk ambassade i Warsawa.  
Prosedyren, om vi får den til, vil ta  LAAANG tid, kanskje ett år! 

Navn på aktuelle kontakter i Norsk HYDRO er skaffet til veie, med tanke på support. 

Vi står foran er stor utfordring med fase nr. 1. Hver fase har dokumenter i størrelse ca. 100 
sider – på russisk! Jeg har fått en kort, kortversjon, men opplever at fase én er utformet slik de  
må gå fram, rent byggteknisk. Vi diskuterte dette nøye under møtene med VOLIS i november.  
Det som går fram av progresjonen i fase én, er at bl.a. konstruksjonsmessig arbeid må skje i 
en større sammenheng enn vi først antok. 
Dette betyr at vi har et stort gap i mellom tilgjengelig kapital og kalkyle. 

Lions Mint – fondet og Lions Katastrofeberedskap er søkt om støtte.  

LCIF – søknaden er under arbeid, men jeg mangler noen detaljer fra Slava for å formulere 
best mulig. Beskrivelsene av land – og senterets arbeid, som jeg har mottatt fra direktøren for 
senteret, Andrei Turovets, må forkortes, og justeres. Arbeidet er i gang. 



Info om status er meddelt The Lion og i statusrapporter til CC-møtet i desember, samt MD-Irc 
og de øvrige MD-IRC-er. 
Konklusjon: 
Etter at vi ble nærmere ett år forsinket av tidligere omtalte grunner, har framdriften i 
prosjektering, innbetaling av støtteandeler etc. fulgt oppsatt timeplan. Primo desember 
manglet, så vidt prosjektleder har kunnskap om, bare innbetaling fra MD 106. Etter møtet i 
CC-gruppen 2. desember – 06 ville den bli overført. 
Utfordringene nå blir utsending av tilbud om ”støtte via sponsorfliser”. Der vurderes nå også 
å lage plaketter i størrelse ”visittkort ” – 2 størrelser – til € 100 og € 500 (kanskje også en til  
€ 250), mens flisene vil koste € 1.000 og 5.000. Plakettene plasseres ved eks.vis romdørene. 
Adresser til LC Police/Stettin og DG Polen er skaffet tilveie 

Kongsvinger 27.01.07 

Erik Evang 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se måltallsoversikten i sak 3.44 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten tas til orientering.  
Det vil bli fremlagt nyere måltallsrapport til GRM.  
Som det fremgår av rapporten, er medlemstallet nå nær 13.000. Med de feilene vi vet ligger i 
systemet er det faktiske tallet ca. 12. 975 medlemmer.  
Innbetalingen til CSF II er varierende. Det viser seg klart at distrikter som fokuserer på 
kampanjen, også ser umiddelbare resultater.  
Totalt for CSF II ligger vi nok noe bak målene dersom vi skal oppnå totalmålet på 14,6 mill. 
VEDTAK: 

Sak: KOMMENTAR TIL MÅLTALL PR. 31.12.2006 O

Møtedato: 17. og 18.02 .2007 Saksnr: 3.44 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets vedtak: 
Rapporten tas til orientering. 



YC området

Studenter ut Reservasjoner

Distrikt 2005/06 Mål 2006/07 November Februar Mai Avvik
A 5 8 4 −4
B 8 14 9 −5
C 5 10 6 −4
D 9 13 8 −5
E 7 10 6 −4
F 4 8 2 −6
G 16 20 26 6
H 7 15 6 −9
J 10 20 11 −9
K 19 22 3 −19

Totalt 90 140 81 0 0 −59

Leo-klubber

Distrikt 2005/06 Mål 2006/07 November Februar Mai Avvik
A 0
B 0
C 0
D 2 −2
E 1 −1
F 2 −2
G 0
H 2 −2
J 1 −1
K 1 −1

Totalt 0 9 0 0 0 −9

Leo arbeid

Distrikt 2005/06 TOTAL 2006/07 September Oktober November Desember Januar
A 0 5 800 1 600 3 400 800 0
B 0 4 900 2 000 2 900 0 0
C 0 2 000 500 1 500 0 0
D 0 8 150 2 200 2 550 2 400 1 000
E 0 12 600 5 500 2 100 3 500 1 500
F 0 5 900 500 4 000 500 900
G 0 6 400 1 500 3 400 500 1 000
H 0 14 500 1 400 4 100 6 000 3 000
J 0 14 290 6 800 4 140 3 350 0
K 0 3 700 900 2 300 500 0

Uspesifisert/renter 0 0
Totalt 0 78 240 22 900 30 390 17 550 7 400 0

Ungdomsarbeide

Distrikt 2005/06 TOTAL 2006/07 September Oktober November Desember Januar
A 7 970 4 700 1 400 2 300 1 000 0
B 10 360 2 800 0 2 300 0 500
C 19 540 10 480 900 5 080 4 500 0
D 11 450 8 800 1 700 5 200 1 900 0
E 24 800 11 400 4 500 1 500 3 900 1 500
F 14 580 11 600 5 100 5 500 1 000 0

1



G 10 080 9 580 4 880 3 700 1 000 0
H 33 200 28 000 4 000 12 000 8 000 4 000
J 23 020 17 450 9 100 4 550 3 300 500
K 14 150 10 410 3 200 6 310 900 0

Uspesifisert/renter 6 625 0
Totalt 175 775 115 220 34 780 48 440 25 500 6 500 0

2



Februar Mars April Mai Juni

0 0 0 0 0

Februar Mars April Mai Juni

3



0 0 0 0 0

4



ME området

Netto medlemmer

Distrikt 30/6/2006 Mål 2006/07 Avvik Juli August September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 1 133 1 160 −66 1 131 1 118 1 116 1 111 1 100 1 094
B 1 213 1 250 −59 1 210 1 210 1 201 1 207 1 194 1 191
C 1 424 1 434 −64 1 426 1 421 1 403 1 399 1 371 1 370
D 1 161 1 261 −143 1 159 1 159 1 154 1 150 1 123 1 118
E 1 474 1 500 −18 1 472 1 469 1 495 1 492 1 483 1 482
F 1 290 1 300 −33 1 288 1 285 1 284 1 279 1 271 1 267
G 1 437 1 450 −29 1 437 1 430 1 428 1 429 1 425 1 421
H 1 176 1 200 −65 1 176 1 162 1 158 1 138 1 131 1 135
J 1 703 1 761 −75 1 703 1 701 1 692 1 688 1 687 1 686
K 1 274 1 300 −51 1 274 1 265 1 257 1 251 1 246 1 249

Totalt 13 285 13 616 −603 13 276 13 220 13 188 13 144 13 031 13 013 0 0 0 0 0 0

Antall klubber

Distrikt 2005/2006 Mål 2006/07 Avvik Juli August September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 43 44 −2 42 42 42 42 42 42
B 52 53 −3 52 52 52 50 50 50
C 60 62 −3 59 59 59 59 59 59
D 44 44 −1 44 44 44 43 43 43
E 54 56 −2 54 54 54 54 54 54
F 48 48 0 48 48 48 48 48 48
G 58 59 −1 58 58 58 58 58 58
H 47 48 −1 47 47 47 47 47 47
J 58 60 −2 58 58 58 58 58 58
K 44 44 0 44 44 44 44 44 44

Totalt 508 518 −15 506 506 506 503 503 503 0 0 0 0 0 0

Antall filialklubber

Distrikt 2005/06 Mål 2006/07 Avvik Juli August September Oktober November Desember Januar Februar Mars April Mai Juni
A 2 4 −2 2 2 2 2 2 2
B 1 0 1 1 1 1
C 1 −1
D 0
E 0

1



F 0
G 1 −1
H 1 −1
J 0
K 0

Totalt 2 8 −5 2 2 3 3 3 3 0 0 0 0 0 0

2



NA området

Bestilling av tulipaner

Distrikt 2005/06 Mål 2006/07 Avvik Januar Februar
A 64 200 65 000
B 87 576 96 300
C 110 500 110 500
D 57 600 60 000
E 108 800 110 000
F 62 400 65 000
G 59 600 80 000
H 60 800 75 000
J 108 900 120 000
K 112 800 120 000

Totalt 833 176 901 800 0 0 0

1



Mars April Mai Juni

0 0 0 0

2



IR området

Campaign SightFirst II

Distrikt 2005/06 TOTAL 06/07 Mål 2006/07 Avvik September Oktober November Desember Januar
A 48 000 99 850 363 000 −263 150 23 300 35 000 21 750 19 800
B 83 595 238 336 394 000 −155 664 22 000 118 736 92 600 5 000
C 110 933 243 700 283 000 −39 300 56 000 104 450 66 100 17 150
D 82 400 274 934 500 000 −225 066 40 450 49 417 99 567 85 500
E 118 001 279 354 200 000 79 354 56 600 121 434 48 120 53 200
F 99 900 198 226 400 000 −201 774 55 800 63 533 38 660 40 233
G 115 700 401 700 800 000 −398 300 109 300 132 450 96 300 63 650
H 112 938 409 550 350 000 59 550 77 800 124 200 133 050 74 500
J 151 800 657 212 870 636 −213 424 213 979 229 733 126 500 87 000
K 119 800 358 527 560 000 −201 473 98 175 142 782 91 120 26 450

Uspesifisert/renter 7 138 8 603 8 603 8 603
Totalt 1 050 205 3 169 992 4 720 636 −1 550 644 753 404 1 121 735 813 767 481 086 0

LCIF

Distrikt 2005/06 TOTAL 06/07 September Oktober November Desember Januar Februar Mars
A 19 250 17 750 6 630 9 650 1 470 0
B 16 960 16 120 5 730 8 380 2 010 0
C 25 910 19 110 3 740 11 100 3 820 450
D 22 100 17 150 6 260 3 140 6 300 1 450
E 35 960 34 570 12 820 8 470 11 120 2 160
F 25 060 17 851 4 560 7 821 2 310 3 160
G 39 910 25 060 13 770 6 160 2 580 2 550
H 31 040 25 530 7 540 7 760 7 880 2 350
J 41 440 37 300 16 330 13 070 6 540 1 360
K 32 220 25 180 9 340 9 300 6 540 0

Uspesifisert/renter 4 289 0
Totalt 294 139 235 621 86 720 84 851 50 570 13 480 0 0 0

Katastrofeberedskapen

Distrikt 2005/06 TOTAL 06/07 September Oktober November Desember Januar Februar Mars
A 105 000 43 000 9 100 22 700 6 700 4 500
B 167 150 59 950 22 600 25 600 10 750 1 000
C 174 810 72 350 10 600 43 400 14 850 3 500
D 386 665 47 300 18 600 10 300 16 900 1 500
E 257 800 112 300 39 700 29 000 33 400 10 200
F 259 148 54 750 19 350 19 400 9 900 6 100
G 268 317 84 400 36 200 36 200 6 200 5 800
H 278 826 91 800 23 200 28 200 32 200 8 200
J 373 101 160 700 56 300 47 700 50 900 5 800
K 312 000 82 500 28 900 32 600 18 400 2 600

Uspesifisert/renter 73 583 0
Totalt 2 656 400 809 050 264 550 295 100 200 200 49 200 0 0 0

Nordisk samarbeidsprosjekt (Minsk) (Mål 145.200)

Distrikt 2005/06 TOTAL 06/07 September Oktober November Desember Januar Februar Mars
A 8 180 8 641 2 815 3 929 1 732 165
B 9 580 7 168 3 104 3 047 517 500
C 10 570 8 125 907 5 400 1 488 330
D 10 450 6 552 2 050 1 883 2 019 600
E 14 210 15 057 5 534 3 559 3 442 2 522
F 11 620 7 911 1 388 4 712 845 966
G 16 530 15 646 7 603 6 052 1 016 975
H 14 420 12 083 3 565 4 710 2 508 1 300
J 14 230 13 358 5 422 4 178 2 908 850
K 15 710 13 887 13 463 −1 894 2 018 300

Uspesifisert/renter 1 103 0
Totalt 126 603 108 428 45 851 35 576 18 493 8 508 0 0 0

Fadderbarn i Uganda

Distrikt 2005/06 TOTAL 06/07 September Oktober November Desember Januar Februar Mars
A 23 000 20 500 5 000 9 000 1 500 5 000
B 16 050 17 000 8 500 5 000 500 3 000
C 34 700 23 400 2 500 15 000 5 000 900
D 22 500 22 400 10 500 5 000 6 900 0

1



E 49 500 45 500 8 500 14 500 20 000 2 500
F 22 800 16 500 5 000 9 000 0 2 500
G 31 200 23 100 8 100 9 000 2 500 3 500
H 53 400 45 000 10 000 17 500 15 000 2 500
J 62 700 66 600 28 000 15 000 15 600 8 000
K 27 500 25 500 12 500 8 000 5 000 0

Uspesifisert/renter 5 000 0
Totalt 348 350 305 500 98 600 107 000 72 000 27 900 0 0 0

2



Februar Mars April Mai Juni

0 0 0 0 0

April Mai Juni

0 0 0

April Mai Juni

0 0 0

April Mai Juni

0 0 0

April Mai Juni

3



0 0 0

4



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Se oversikter nedenfor 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Fondet er pr. 31.12.2007 på kr. 845.689 når det tas hensyn til bevilgninger som enda ikke er 
utbetalt og eventuelle bevilgninger vedtatt på GRM i februar 2007. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

Rapporten tas til orientering. 
Det rettes en stor takk til LC Randaberg for det arbeidet de har nedlagt.  
VEDTAK: 

Sak: LION MINTS. RAPPORT PR. 31.12.2006 O

Møtedato: 17. og 18.02 .2007 Saksnr: 3.46 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets vedtak: 
Rapporten tas til orientering. 
Det rettes en stor takk til LC Randaberg for det arbeidet de har nedlagt. 



Lion Mints  -  LC Randaberg 

SALGSOPPGAVE FOR 2006 
Oppgaven viser solgte kartonger med Lion Mints fordelt på distriktene. 

Distrikt Ant. klubber  Ant. kartonger % av salget 

 A            14            25   9,4 
 B            16            33            12,5  
 C            14            21   7,9 
 D            11            19   7,2 
 E            25            67            25,3 
 F            15            38            14,3 
 G              9            19              7,2 
 H   6   6   2,3 
 J            13            20   7,5 
 K            11             17   6,4 

 Sum          134          265                     100,0     

Salg 1. halvår 2006    106 kartonger 
Salg 2. halvår 2006    159 kartonger 

”Salgstoppen 2006” 
De fem mest aktive klubbene har dette året bestilt/solgt følgende antall kartonger Lion Mints: 



LC Sola/Tananger   12   
LC Nøtterøy    12   
LC Kristiansand/Oddernes  11 
LC Bodø        9  
LC Nesøya   8

MYNTBOKSER
I tillegg til Lion Mints er det i 2006  solgt 200 myntbokser for Lion Mints.    

Randaberg, 28.12. 2006 
Steinar Straum 

Lion Mints-fondet pr. 31.12.2006. 

Innestående pr. 01.07.2006     kr. 1.212.158 
Innbetalt 2. hvalvår 2006     kr.    136 571 
Utbetalt 2. halvår 2006: 
 LC Porsanger. Aksjon juleglede kr   20.000 
 LCIF i anledning besøk IP Ross kr.  12.540 
 Leger uten grenser – TV aksjonen kr. 100.000    - kr.    232.540 
Innvilget, ikke utbetalt: 
 LC Askøy. Skole i Bugone, Uganda kr.. 85.000 
 104 J sone 3 og LC Vestby, Malawi kr. 260.000 
 104 C Refinansiering av buss  kr.   25.500    - kr.   370.500 

Disponibelt pr. 31.12.2006      kr.   845.689 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se rapport fra MD-LDC Finn Haug. 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
• Revidert VDG opplæring er under utvikling 
• Fagsjefmøte vil jobbe videre med opplæringen på de tre nivåene, 1=klubb, 2=sone og 

3=distrikt og MD. 
• Forsøket med å opprette kontakt med LDC i de andre nordiske land har ikke lykkes. 
• Alle nye programmer legges ut på nettet.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
MD-LDC og informasjonskonsulenten bes se på det som ligger på nettet, og fjerne det som er 
uaktuelt. 
Rapporten godkjennes 

VEDTAK: 

GUVERNØRRÅDET 

STATUSRAPPORT FOR MD-LDC OMRÅDET -  LIONSÅRET 2006 – 2007 (sist 
revidert 01.05.2007) 
       

Sak: RAPPORT LEDERUTVIKLING O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.47 – 2006/07

Saksbehandler: Finn Haug og Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

1. AGRL Helge Toftner og MD-LDC Finn Haug utarbeider planer for VDG-
opplæringen for 2007/2008. Avvik fra budsjettet på kr. 35.000 må dekkes av 
distriktene. 

2. De norske brevene tilpasses det som kommer fra Oak Brook for å unngå dubleringer. 
3. VDG’ene må få tilbakemeldinger fra MD-LDC på besvarelsene på både brevene fra 

Oak Brook og de norske.  

Guvernørrådets vedtak: 



Hovedmål Aktivitet Ansv. Status

1. DISTR.T
V-OPPL. 
: 

* Opplæring 
av VDG’er 

* Opplæring 
på alle nivåer 
i LIONS 
Norge 

Videreutvikle VDG- 
brevkursene, forsterke fokus på 
klubbenes behov og endringer. 

Videreutvikle og samordne alle 
undervisningsområder på 
distrikts og klubbnivå.

MD-LDC 

MD-LDC/ 
og 
LDCene 

Det norske brevkurset vil bli 
omarbeidet til ett seminar over to 
dager, som VDG møte nr 2 i 
november 2007. Dette vil komme 
under opplæringsnivå 3.  

Det er foreløpig ikke tatt 
beslutning om ny praksis for 
opplæring av DG’er skal 
gjennomføres. Det er minst tre 
alternativer:  

• Fortsette som nå med 
dagens opplegg. 

• Starte 
undervisningsopplegg som 
beskrevet i referat fra MD-
Fagsjefsmøtet. 

• Legge all undervisning til 
nettbasert undervisning 

Det er under utarbeidelse ett nytt 
opplæringsprogram i tre nivåer 
for Lions Norge. Soneleder 
opplæringen er på nivå 2 og vil ta 
effekt fra høsten 2007. 
Dette vil bli fremlagt på LDC 
fagsjefsmøtet 09. Juni 07 og 
deretter gitt tid til eventuelt 
korrigeringer før utsendelse og 
utlegging på Lions hjemmesider

2. KLUBB 
TV-OPPL.: 
* Sekretær-
opplæringen  

* Kasserer-
opplæringen 

* President-
opplæringen 

Fullføre, viderutvikle og fornye 
eksisterende materiell. 
Versjoner for nettselvstudium, 
PC-basert opplæring, og for 
lysark/videokanon. 

Uendret opplæring vår 06 – GR-
komite lager ny kontoplan og 
regnskapsprogram i år. Nytt 
opplæringsmateriell klart til 
bruk vår 07. Versjoner for 
nettselv-studium, PC-basert 
opplæring, og for lysark/
videokanon. 

Komplettere infomateriellet der 
det trengs. (Opplæring av og 
informasjon til presidentene om 
hvordan et godt klubbmøte kan 
gjennomføres prioriteres høyt) 
Markedsf. infom.til LDC-
MECene og til 
Distriktsguvernørene.  

MD-LDC 

MD-LDC 

MD-LDC/ 
MD-MEC 

All opplæring av tillitsvalgte på 
klubbnivå vil bli lagt under 
samme paraply i nivå 1 av en 
utdanningsplan over 3 nivåer der 
DG og MD fagsjefsnivå er nivå 3 



3. MEDL.-
OPPL.: 

Info via 
”The Lion”

Kort informativ artikkel i hver 
avis  (helst illustrert!)  
Målgruppe: Menige 
medlemmer. 

MD-LDC Dette er laget ferdig foreløpig og 
lagt ut under info til medlemmer 
på Lions.no 

4.
SAMORD-
NET 
NORDISK 
OPPL.:

DG-electskolen på 
Convention: Saken følges opp 
med kontakt mot nordiske MD-
LDCer og ID.

MD-LDC/ 
AGRL

LCI opplegget med DG- elect brev 
kurs skal gjøres obligatorisk og 
den enkelte VDG skal besvare 
dette før avreise til Convention. 
Dette skal innføres fra 2007.  

Det er utviklet ett kurs over 4 brev 
og ett LCI learning institute som 
skal følges opp av den enkelte 
VDG 

Det har ikke vært mulig å 
opprettholde kontakt med de 
nordiske LDC’er og videreutvikle 
felles utdanningsprogrammer i Lions 
Norden Det ble gjort ett forsøk før  
under og etter NSR på Island men 
det har ikke gitt resultat 

5.
STRATEG
IPLAN:

Info om strategiplanen på 
hjemmesider 
Info om endringsprosesser 
Innføring av 2 års 
normaltjenestetid for alle 
tillitsvalgte halverer forbruket 
av ressurser og fordobler 
effekten av 
opplæringsprogrammet

MD-LDC/ Følger planen - OK 

6. ARB.IN
STRUK
S FOR 
LDCene

Utarbeide en oppgave- ansvars- 
oversikt som letter arbeidet for 
distrikts-LDCene

MD-LDC 
og 
distriktene
s LDC-
fagsjefer

Følger planen – OK 
Forslag er utarbeidet. Er utlevert til 
alle distrikter. Revidering på 
fagsjefsmøte 2007

7. FAG- 
SJEFMØTE 

LDC- fagsjefsmøte Alle 
fagsjefer 
m/fl

Det planlegges med fagsjefsmøte 
for alle fagsjefer samlet over to 
dager i juni 2007. 
Kompetansehevning og sosialt 
samvær er satt på dagsordnen 

Det har ikke blitt mulig å 
gjennomføre fagsjefstreff over to 
dager grunnet svak økonomi og 
store kostnader. Det vil derfor bli 
gjennomført fagsjefs seminar/møte 
som før og dette skal avvikles 
09.juni 07



8. LIONS 
PROG
RAM  
FOR 
LEDE
R-
UTVIK
-LING 

Lions program for 
lederutvikling : 
Samle inn, kvalitetssikre, 
suplere/fornye, lage oversikt og 
komplettere infom. der det 
trengs. Forbedret 
hjemmesideorg. og pres. 
Spesielt fokus på:  

- Motivasjonsbygging 
- Teambuilding 
- Ledelse i frivillighet

MD-LDC/
adm/ 
(+komite?
)

Følger planen - OK 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se rapport nedenfor fra MD-MEC Knut Eirik Wollan 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
• For at MD-MEC skal kunne skrive en fullstendig rapport er han avhengig av 

tilbakemelding fra MEC i distriktene. Denne gangen er det bare 5 distrikter som har 
rapportert. 

• Arbeidsboken blir et sentralt tema på fagsjefmøte 
• Flere og flere klubber bruker informasjonsmøter i arbeidet med å få nye medlemmer 
• Vi får bred dekning i lokalmedia, men i de større byene med store aviser er det 

vanskelig å få inn lokalt stoff 
• LC Nissedal og Oslo/Holmenkollen er nedlagt i år. Medlemmene i sistnevnte klubb er 

nesten 100% over i andre klubber i Oslo. 
• LC Trondheim/Nidarholm, Bergen/Dyveke og Dønna/Herøy er nedlagt i forrige 

Lionsår, men formelt slettet i år. 
• LC Rjukan/Fossens Døtre ny klubb i F. 
• Medlemstallet som har sunket hver måned inntil mars, viser i april en netto vekst på 

60 siden forrige rapportering, og er nå på 13.026. 
• .Kvinneandelen er nå på 16,4 %, en svak økning siden 1.7.06 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

Det er ting som tyder på at enkelte klubber venter med å melde inn nye medlemmer for å 
spare kontingentpenger. GS ser ikke særlig positivt på en slik praksis, som dessuten betyr at 
medlemmet ikke får The Lion. Vi lager nå en rapport på nye medlemmer der vi sammenligner 
registreringsdato med innmeldingsdato for å komme dette til livs.  

Rapporten godkjennes 

VEDTAK: 

Sak: RAPPORT MEDLEMSUTVIKLING PR. 30.04.07 O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.48 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Rapporten godkjennes



RAPPORT MD-MEC KNUT EIRIK WOLLAN PR. 30.4.2007 

Generelt. 
I forbindelse med rapportering pr. 1.5.07. anmodet jeg om, i tillegg til ordinær rapport, å få kopi av 
den rapport MEC leverte sitt distriktsmøte. Det er skuffende å registrere at kun 5 distrikt ønsker å dele 
sin informasjon med resten av Lions Norge. Hvilken annen grunn kan det være at B,C,D,F og G ikke 
sender rapport til MD-MEC tross purring. Medlemstallene viser at det må være god aktivitet i både F 
og G.  
Medlemsvekst er resultat av aktivitet. Derfor er rapportering viktig for å kunne formidle erfaring 
mellom distriktene og til GR. 
Dersom rapport til GR fra MD-MEC skal ha noen verdi må den dekke hele landet. Slik det nå er, kan 
det ikke fortsette. Noe av bakgrunnen kan være at bare fire distrikt deltok på fagsjefmøtet på 
Gardermoen i juni 2006. Dermed fikk vi ikke den dialogen og forståelsen for å dele erfaring og 
arbeide mot felles mål. 
DG og VDG er informert om tidspunkt for årets fagsjefmøte og viktigheten av å delta. Jeg forventer da 
full oppslutning. 

Informasjonskampanjen 
Distriktsmøtene er avviklet og jeg mottar noen protester angående ekstra medlemsavgift for å dekke 
informasjonskampanjen. Disse går ut på at 6 annonser ikke vil gi medlemsøkning. Det tyder på at vi 
ikke har nådd frem med informasjon om lokal aktivitet som oppfølging av sentral kampanje. Så langt 
jeg kjenner til er det ingen alternativ plan dersom Riksmøtet ikke godkjenner den økonomiske rammen 
for kampanjen.   

Fornyelsesprosessen 
Arbeidsboken ble utlevert på distriktsmøtene. Det er for tidlig å evaluere klubbenes bruk av boken. 
Den kan synes for omfattende ved første øyekast, men etter å ha studert boken og CD'en er dette et 
godt verktøy for klubbenes styrer. Om alle medlemmer vil ajourføre den er et annet spørsmål.  
Arbeidsboken vil bli et sentralt tema på fagsjefseminaret. Likeså bruken av CD'en. Det er planlagt et 
kort fellesmøte med LDC'ene i forbindelse med fagsjefmøtet. Målsetningen er å knytte fagområdene 
tettere sammen i fornyelsesprosessen. Build Up ga oss en god start.  

Medlemskomiteer i klubbene 
Håndbok for medlemskomite skal trykkes i nytt opplag. Det vil bli noen justeringer. Nytt opplag skal 
være klart før sommerferien. Håndboken finnes som nettutgave for de som har et akutt behov.  
Vi legger mye arbeid i opplæring av president, sekretær og kasserer, men ingen opplæring av 
klubbenes medlemskomiteer. Skal søke å finne en løsning under fagsjefseminaret. Medlemskomiteene 
i klubbene er en viktig medspiller i fornyelsesprosessen. 
J har aktivisert distriktets medlemskomite. Her har de prioritert klubber med lavt medlemstall. Det er 
også denne medlemskomiteen som arbeider mot Høgskolen i Østfold og Universitetet på Ås. 

Informasjonsmøter: 
Rapportene fra distriktene viser at informasjonsmøter i økende grad benyttes for å spre kunnskap om 
Lions og rekruttere nye medlemmer. Møteformen varierer fra invitasjon av enkeltpersoner til ordinære 
Lionsmøter til større møter hvor sonen er engasjert. Av de 5 distrikt som har rapportert er det 

Guvernørrådets vedtak: 



gjennomført informasjonsmøter i noe over 50 % av klubbene. Det er kun i A (Bø i Vesterålen) og F 
(Rjukan Fossens/Døtre) som rapportere om rent informasjonsmøte for potensielle nye medlemmer. 
Det er positivt å registrere at distriktsmøtet kan være en arena for informasjon om Lions mot 
potensielle nye medlemmer slik 104H gjennomførte i år. 
Hva som skjer i de distrikt som ikke har rapportert pr. 1.5.07?  

Stand/kampanjer med profilering av Lions: 
Denne aktiviteten er fortsatt på planleggingsstadiet rundt om i klubbene.  Her mener jeg distriktenes 
MEC’er i større grad må trykke på og støtte opp med råd og veiledning og om nødvendig delta på 
stand. Det er produsert gode hjelpemidler som kan benyttes på stand.  
H har tatt grep og samlet et 20-talls klubber i to store møter for å få fart på aktiviteten. Det samme er 
tilfellet i E hvor MEC aktivt tilbyr hjelp i rekrutteringsarbeidet. 
I forbindelse med tulipanaksjonen har det vært noe aktivitet, men på langt nær det vi hadde forventet 
etter det engasjementet klubbene viste i forbindelse med opplæringen i Build Up.  

Presseomtale/annonser distriktsnivå: 
De to annonsene fra Sight First” er benyttet i distrikt J. I distrikt K er det registrert 8 presseomtaler/
annonser som dekket hele distriktet. Det er ikke rapportert om distriktsaktiviteter fra andre distrikt.  

Presseomtale/annonser sone/klubbnivå: 
Klubbene får god dekning i lokalaviser og lokal radio/TV. I snitt er det to til tre innslag pr. klubb hittil 
i år. Innholdet er også mer informativt enn det vi så i fjor. Redaksjonene har vist interesse for 
Tulipanaksjonen. I den forbindelse har klubbene vært aktive med også å få med stoff om Sight First 2. 
Build Up-kampanjen begynner å gi resultater.  
Klubber i storbyer har problem med å få avisdekning. Landsdekkende aviser med hovedsete i 
storbyene prioriterer ikke lokalt stoff. Lokalradio, som Østlandssendingen derimot, har vist interesse 
for Lions arbeid lokalt. Her har DG en utfordring sammen med PRC og MEC.     
Det er i de store byene vi har lavest andel medlemmer. 

Nye klubber: 
A: Bø i Vesterålen. Orienteringsmøte etter påske. God oppslutning.  
     Berlevåg og Vardø arbeides det videre med av soneleder/DG. 
E: Lite nytt om ”dameklubb” i Sandnes. 
F: Ny klubb Rjukan/Fossens Døtre med 20 medlemmer. 
H: Liten interesse i klubbene for å starte nye klubber. 
J: Studentklubb ved Høyskolen i Østfold og Universitetet på Ås er fortsatt under arbeid. 
K: Restart LEO Opdal tar lengre tid enn planlagt 
Ingen rapport fra øvrige distrikt. 

Nedlagte klubber: 
LC Trondheim/Nidarholm 
LC Oslo Holmenkollen 
LC Nissedal. 
LC Bergen/Dyveke og LC Dønna/Herøy nedlagt i 05/06, men slettet i registrene 06/07 



Medlemstall: 

Innmeldte hittil i Lionsåret 589 
Utmeldte hittil i Lionsåret 848 

Frem til februar har medlemstallet sunket jevnt. I mars og april har trenden snudd. Vi har en liten 
vekst. Pr 30.4.07. er reduksjonen i dette Lionsåret på 259 medlemmer. 

Antall kvinner     2138 16,4% 
Antall menn  10888 83,6% 

Narvik  7.5.07. 
Knut Eirik Wollan 

Distrikt 30.6.2006 Mål 2006/07 Avvik Juli
Oktobe

r
Desembe

r
Februa

r April
Endring 
06/07

A 1 133 1 160 -67 1 131 1 111 1 094 1 090 1 093 -40

B 1 213 1 250 -81 1 210 1 207 1 191 1 163 1 169 -44

C 1 424 1 434 -62 1 426 1 399 1 370 1 365 1 372 -52

D 1 161 1 261 -151 1 159 1 150 1 118 1 114 1 110 -51

E 1 474 1 500 6 1 472 1 492 1 482 1 490 1 506 +32

F 1 290 1 300 -22 1 288 1 279 1 267 1 261 1 278 -12

G 1 437 1 450 -20 1 437 1 429 1 421 1 417 1 430 -7

H 1 176 1 200 -59 1 176 1 138 1 135 1 140 1 141 -35

J 1 703 1 761 -79 1 703 1 688 1 686 1 685 1 682 -21

K 1 274 1 300 -55 1 274 1 251 1 249 1 241 1 245 -29

Totalt 13 285 13 616 -590 13 276 13 144 13 013 12 966 13 026 259



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER:  
Se rapport nedenfor fra MD-YC Rune Johansen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
• Totalt kommer 124 deltagere fra 42 nasjoner til ungdomsleirene i Norge 
• Ut fra Norge reiser det 99 deltagere (budsjett 140). To distrikter har nådd målet. 
• Ny vandreleir des 06 – jan. 07 i distriktene A, H og J. 
• Det kom inn 4 forslag på ungdomsprisen. Vinner ble ”Prosjektgruppen for Abrahams 

Barn” etter forslag fra LC Ringsaker. 
• Satsingen på Leo har vært minimal i de tre distrikter som hadde konkrete mål.  
• I dag kun tre klubber. Rustad, Torshov og Sandnes. 
• Totalt 7 distrikter med 50 skoler og ca. 2000 tegninger var med i 

fredsplakatkonkuransen. 
• Beitoleiren avvikles med 29 deltagere. Økonomien er OK.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten godkjennes  
GS takker Rune for alltid presis og informerende informasjon i de siste 6 årene 

VEDTAK: 

Sak: RAPPORT UNGDOMS- OG LEO ARBEIDET O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.49 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Rapporten godkjennes  
Vi takker Rune for alltid presis og informerende informasjon i de siste 6 årene

Guvernørrådets vedtak: 



MD – YC  Rune Johansen, 
Høybråtenveien 23 J, 1055  Oslo 

Mobil : 97 60 85 10   Tlf.pr. : 23 14 04 35   E - mail : mdyc@lions.no 
Statusrapport pr 07.05.07 Ungdomsarbeidet  

1. Oppfølgning og rapportering. 
  

MD – YC skal; følge opp og spre informasjon om ungdomsarbeidet i MD 104 samt gi et bilde av det generelle 
aktivitetsnivået på klubb og distriktsplan vedr. ungdomsarbeidet.  
Medvirkende; YE utvalg og distriktenes YEC'er. 
Når: Fortløpende og til hvert AU/GR samt innlegg i hvert nr av "The Lion" og nettsider.    
Status/tiltak gjennomført: Presentasjon av program 2007 på nettsidene og i ”The Lion” nr 5, samt at det var en 
del reportasjer fra sommerens leire.  Presentasjon av samarbeid med Hviterussland i ”The Lion” nr 6 og 
Ungdomspris og Beitoleir i nr 7. Klubb møte Lørenskog/Fjellhamar angående dette å være vertsfamlie. Deltatt 
under EF i Bournmouth med YE møte i forkant samt NSR i Reykjavik. .   

2. 127 ungdommer på leir i Norge sommeren 2007.  

MD – YC skal; lede arbeidet mht. foreberedelse og gjennomføring av de norske leirene 2007.  Presentasjon av det 
norske programmet skjer under Convention og EF. 
Medvirkende; YE utvalg, YEC'ene og leirkomiteene i distrikt E, F, H, J og K 
Når: Hele perioden.  
Status: Leirene presentert under Convention og EF, som vanlig stor interesse fra utlandet! De fleste søknader er nå 
mottatt og oversendt arrangørene. Siste tall på deltagere er 124 fra 42 nasjoner.  Møte med arrangørene ikke 
avholdt da interessen var liten og forståelsen for ansvar og oppgaver var klarlagt. Arrangørene ser ut til å være i 
rute mht planlegging og vertsfamilier.       

3. 140 ungdommer ut på leir sommeren 2007. 

MD – YC skal; med basis i avtaler inngått under Convention og EF informere Lionsklubbene om tilbud, frister og 
prosedyrer. Det søkes samarbeid med ungdomsorganisasjoner for å gjøre vårt tilbud bedre kjent.  
Medvirkende; YE utvalg, YEC'ene. 
Når: Hele perioden. 
Status: Programmet presentert på nettsider og i Lionsbladet, samt at distriktenes YC’er har fått tilsendt et særtrykk 
av programmet. Det er inngått avtaler om ca 100 plasser i Europa. Utenfor Europa har vi ca 45 plasser til 
disposisjon. Pr dags dato er det 99 studenter som skal ut å reise denne sommeren. Kun 2 av distriktene nådde sitt 
mål! Antall reservasjoner var 119. 5 av distriktene øker antall studenter mot 2006, mens et distrikt har betydelig 
nedgang. Verdt å nevne et 104G som har 24 ordinære studenter samt 1 til Beito og 1 til Tana!        

4. Opptil 15 studenter på vandreleir desember 06 – januar 07. 

MD – YC skal; lede arbeidet mht. foreberedelse og gjennomføring av den norske vandreleiren 2006/2007. 
Medvirkende; YEC'ene i A, H og J. 

 Når: August 2006 – januar 2007. 
 Gjennomført: Vandreleir avsluttet, 8 studenter fra Malaysia hvorav en reiste hjem noen dager etter ankomst  

Etter eget  ønske!  Bra tilbakemeldinger fra studenter og vertsfamilier!   

5. Utdeling av Lions Ungdomspris 

A B C D E F G H J K SUM

MÅL 8 14 10 13 10 8 20 15 15 22 140

ANTALL 6 9 8 8 6 3 24 16 9 10 99



 MD – YC skal; lede arbeidet og spre informasjon om Lions Ungdomspris 2007. 
 Medvirkende; MD-NAC, Leo, GR og GS. 
 Når: Riksmøtet 2007 

Status: Prosessen avsluttet. Fire forslag, hvorav vinner ble ”Prosjekgruppen for Abrahams Barn” foreslått av LC 
Ringsaker. Prisen deles ut under åpningen av riksmøtet.     

6. LEO 

MD – YC skal; i samarbeid med GR, Leorådet og Leoc'er arbeide for at Leo får en vekst i antall medlemmer på 
20% i eksisterende klubber og at det startes 4 nye.  

 Medvirkende; GR, Leoråd, LeoC'er 
 Når: Hele perioden  

Status: Leo har avsluttet sin aksjon til NSR prosjektet i Minsk – resultat ca nok 50.000. Klubbene arbeider bra og 
avholder årsmøtet for Leo i Norge lørdag den 24.mars i Oslo. Godkjennelse av vedtak i egen sak. 
Den bebudede stasningen på Leo har enn ikke sett noe til og det er skuffende siden i alt 3 distrikter hadde i sine 
planer et konkret mål om å starte nye klubber. Intensjonen i planer og i ord ser ut til å være gode, men derfra til 
konkret handling er det uhyre langt! Leo i Norge består pr dags dato av 3 aktive klubber – Rustad, Torshov og 
Sandnes. Langtidsplanen for 2007 – 2010 legger opp til en styrking av arbeidet for Leo – men det er noen som må 
gjøre noe – og hvem er noen?    

 Andre fokusområder;  
 Fortsette samarbeidet med den østlige delen av Europa mht til sponsing av deltagelse på de norske leirene.  

Status: Avtale om å sponse 3 ungdommer fra Hviterussland, til de ordinære leirene. Avtale om å sponse 2 
handikappede med ledsagere fra henholdsvis Ukraina og Hviterussland til Beitoleiren.     

 Utarbeide CD med informasjon om Norge som våre YE ungdommer kan ta med seg ut på leire.  
 Status: Ikke prioritert.   

Evalueringen av de norske leirene skal være klar til den 1. oktober 2006 og distribueres til 2007 arrangørene. 
Status: Evalueringsrapport er mottatt fra alle arrangørene, den siste like før jul 2006. Siden det ikke ble noe av 
møtet med leirarrangørene i februar er kun de enkelte rapportene distribuert og ikke en samlet rapport.  

Alle ungdommene som reiser ut skal ha gjennomført det nettbaserte opplæringsprogrammet innen den 1.juni 2007 
og levere rapport om sin reise innen den 15.september 2007. Sponsorklubb og leirarrangører oppfordres til å ta med 
ungdommene i sitt arbeid.  
Status: Denne høsten har 80 av 90 studenter så langt oversendt rapport. Det er en gledelig økning fra høsten 2005 
hvor kun 45 av 81 sendte rapport. Hele 81 studenter gjennomførte sertifiseringen mot 58 forrige år. YE bevis er 
sendt ut løpende og et par studenter har tatt kontakt med ønske om å bistå under leirene 2007. Pr dags dato har 30 
av 2007 studentene gjennomført sertifiseringen.   

Arbeidet med å kartlegge nye muligheter for ungdomsutveksling starter høsten 2006. Vurdere samarbeid med andre 
humanitære organisasjoner og se på interne muligheter med. 
Status: Prosjekt lagt på is inntil videre. Samarbeid mellom studentklubben i Bergen og LAN om bistand i Uganda 
sommeren 2007.       

Gjennom brosjyremateriell, nettsider og Lionsbladet promotere Tana, Beitoleiren og Orkester Norden. 
Status: Brosjyre vedrørende Beitoleiren 2007 og bidrag fra klubbene produsert og distribuert. Orkester Norden 
presentert på nettsidene.      

Orkester Norden – arbeidet ledes av PDG Erik Evang. Norge deltar i musikkonkurransen under Europa Forum 
2006 med Martina Skjellerudsveen på fløyte.  
Status: Vår kandidat nådde ikke helt opp denne gangen, men hadde en flott opplevelse under Europa Forum. 
Kandidat for 2007 konkurransen er klar etter innspill fra en lokal klubb.  
Orkester Norden skal sommeren 2007 besøke Norge, konsert i Kongsvinger den 1juli og i Stavanger den 5.juli. 
Rikskonsertene i Sverige har bedt om avløsning rundt det organisatoriske.       

Fredsplakat konkurransen – Tema 2006 "Feire Fred". Arbeidet ledes av PDG Kjell Steinar Aasheim. Norsk 
vinner kåres 15.12.2006 
Gjennomført: I årets konkurranse deltok det 7 distrikter, 50 skoler og litt i underkant av 2000 tegninger. Her har vi 
et stort potensial! Den nasjonale vinneren er fra Grav Skole på Jar i 104H som ikke nådde opp i den internasjonale 
konkurransen!  Informasjon om høstens konkurranse hvor tema er ”Peace Around the World” har blitt sendt ut til 
distriktene. En brosjyre angående konkurransen er under utarbeidelse, forhåpentligvis klar til Riksmøtet.     

Annet. 
Pr dags dato har kun distrikt 104K levert innformasjon til leirbrosjyren for 2007. Distriktene B, C, D og D har fått 
forlenget fristen til den 8.mai.   
Distrikt 104C, F og G har ansvaret for årets vandreleir desember 07/januar 08. Planleggingen og fordelingen av 
studenter mellom distriktene er godkjent av YEC’ene.  



Det er pr dags dato 28 påmeldte fra 9 nasjoner til årets Beitoleir. Økonomien mht gjennomføring er også på plass.    

Oslo den 7. mai 2007. 
Rune Johansen 
MD – YC 2006 - 2007  

Orkester Norden – kontakten                                              

Statusrapport mai 2007
I år vil orkesteret bestå av i alt 87 ungdommer. Fra Norge deltar totalt 12 ungdommer. Som jeg skrev i februar - 
rapporten har ungdom fra land utenfor Norden, men som studerer i et av de nordiske landene hatt anledning til å 
søke stipend hos en Lionsklubb i vedkommende land. For første gang er dette aktuelt i Norge, og på den 
”norske” listen står  2 fra Kina, én fra Tyskland og én fra Litauen. 

7 av disse har bedt om hjelp til å finne klubb og  adressat, 5 har sendt kopi av sine søknader, mens én (kineser) 
gjør en stor innsats for å finne rett adresse til aktuell klubb i Oslo. Der hjelper nå Lionskontoret til. 2 av disse har 
allerede meddelt at de har fått stipend. 

Konsert – turneen i Norge blir nå Kongsvinger (1. juli – kl. 16.00 i Rådhusteateret) mens den andre finner sted i 
Stavanger 5. juli kl. 19.30 i Stavanger Konserthus. Bergen måtte droppes, da Grieghallen skulle ha større 
renovasjon i sommer. Pris på ledig konsertlokale i Tønsberg – området sprengte ALLE rammer, og derfor måtte 
også samarbeidet med Vestfoldspillene avlyses. 

Alle Lions – klubbene i 104 K sone 1 og alle lokallagene av Foreningen Norden, samt Foreningen Norden 
Hedmark  har gitt tilsagn om støtte og også garanti ved underskudd. 
Av taktiske grunner står Foreningen Norden Kongsvinger som arrangør, sammen med Kulturkontoret i 
Kongsvinger kommune. Det letter arbeidet på det lokale sponsormarkedet. 
M E N  - Lions logo preger jo både plakatmateriell og program. 
Kongsvinger kommune yter betydelig støtte – både praktisk og økonomisk, samtidig som LC Kongsvinger stiller 
med nødvendig mannskap før, under og etter konserten. 

Også i Stavanger ser det ut til at det blir Foreningen Norden Stavanger og Foreningen Norden Rogaland som blir 
formelle arrangører, og hittil har vi ikke oppnådd praktisk bistand fra Lions lokalt. Det arbeidet fortsetter jeg som 
kontaktperson, for det vil være litt flaut at Lions Logo figurerer på alt reklamemateriell, mens den lokale støtten, 
praktisk og økonomisk uteblir.  Det er i så fall første gang det skjer ved konserter i Norge. 

Planen var, som nevnt i rapporten i februar, at konserten også skulle bli et tilbud til Dronning Sonja sin 
fødselsdag 4. juli. DET programmet var sprengt, sikkerhetsopplegget ville bli for vanskelig, og også 
turnéopplegget i Sverige fikk praktiske problemer. 

I motsetning til i Kongsvinger har Norden - ledelsen i Stavanger hatt vansker med å få gehør om samarbeid 
med / støtte fra kommunen, men forleden ”løsnet” dette, og nå skulle den siden av samarbeid være på rett kjøl. 
(Stavanger er jo Kulturby neste år!!). 

Det er fortsatt en uløst oppgave å få Norge og norske Rikskonserter til å overta 
produksjonsansvaret svenske Rikskonserter har hatt siden 1993. Jeg har hatt møte med gen. 
sekr. for Foreningen Norden Norge, Lennart Fridén har på vegne av styret skrevet direkte til 
Åse Kleveland, og hun videre til statsråd Giske, men fortsatt har vi ikke positivt svar. 

Jeg har også hatt kontakt med norsk medlem av Orkesterets Hederspresidium, tidligere Statsminister Odvar 
Nordli, som gjerne vil være medunderskriver i en henvendelse til Giske og Kleveland, der vi ber om et møte om 
saken. (Hederspresidiet for Orkester Norden har tidl. president Vigdis Finnbogadottir som leder, de tidl. 
statsministrene Anker Jørgensen og Torbjörn Fäldin, samt tidl. president i finska Riksdagen, Elsi Hetemäki - 
Olander som medlemme). 

En slik henvendelse vil bli gjort umiddelbart over pinse. 

Kongsvinger, 10.05.07 



Erik Evang 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se rapport med saksnummer 3.50.1  fra MD-NAC Hilde 
Straumsheim 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
• Fagsjefkurset som gikk over 3 dager i september 2006 meget vellykket, og vil bli 

gjentatt i september 2007. 
• Årets tulipanaksjon tidenes beste med 872.930 tulipaner levert. Mange godord om 

kvaliteten, men også et par negative tilbakemeldinger.  
• Ny presentasjon om NA arbeidet utviklet og distribuert til distriktene. 
• Kunnskapsløftet et sentralt tema i presentasjonen. Gir mulighet til å markedsføre våre 

produkter. 
• Informasjon om at det kan søkes om midler til andre aktiviteter enn kursene i DMV er 

ikke godt nok kjent. Må bli en prioritert oppgave på årets fagsjefmøte. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Til neste års tulipanaksjon bør det ligge ved en instruksjon om hvorledes man best skal 
behandle tulipanene.  

Rapporten godkjennes. 

VEDTAK: 

Sak: RAPPORT NARKOARBEIDET PR. 30.04.2007 O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.50 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Rapporten godkjennes. 
MD-NAC bes innhente informasjon om mulige logistikkproblemer

Guvernørrådets vedtak: 





Statusapport  NA 
MD 104  pr 6. mai 2007                                                  

Hilde Straumsheim MD-NAC 
e-post: hild-s@online.no 
Tlf 90168669, 70251479 

 

Hovudfokus og mål for MD-NAC 2006-2007: 
Å delta aktivt i kampen mot rus og stoffmisbruk.  
Dette gjer vi gjennom tulipanaksjonen - som gir grunnlag for klubbane si finansiering 
av  undervisningsopplegget ”Det er mitt valg”. 

MÅL 1   
Gjennomført opplæring av årets NAC gjennom fagsjefskurs 1-3 september. 
 -Hovedfokus : Opplæring i og markedsføring av ”Det er mitt valg”.   

MÅL 2  
 Styrke tulipanaksjonen 
- Gjennom ytterlegare informasjon, motivasjon og tilrettelegging er målet å kome opp  
   i eit antal på minimum 850.000 tulipanar våren 2007.  
- Utarbeide statuttar for tulipanaksjonen. 
- Arbeide for reduksjon av fraktkostnadar. 

 
MÅL 3 
 Marknadsføre ”Det er mitt valg” til lærarar, foreldre, lærarstudentar, skuleleiarar og 
 andre  som har ansvar for barn sine oppvekstvilkår.  
- Gjennom å utvikle og formidle undervisningsopplegg / foredrag til bruk i distrikt, soner og   

klubbar vil vi gjere det lettare for lionsmedlemmar å gjere undervisningsopplegget kjent i skulen.  
-
Mål 4 
Motivere til at bruk av  ”Det er mitt valg” gjennom heile skuleåret vert ein viktig del av 
innføringa av den nye læreplanen ” Kunnskapsløftet.” 
- Gjennom å fokusere på  Kunnskapsløftet  i vårt materiell 
- Gjennom opplæring av våre tillitvalde om kva som står i læraplanen ang haldningsskapande arbeid. 
- Gjennom auka tilgjenge til oppfriskingskurs 

Resultat: 
*Instruktør DMV Liv Ruud deltok på Montebellotunet med informasjon om DMV.  
*Fagsjefane gjennomførte workshop med mål å lage ein presentasjon av DMV.      
  Presentasjonen er marknadsført gjennom distrikta sine NAC og er i bruk. Kan skaffast frå  
  Lionskontoret. 

Resultat : 
*Tulipansalg: 863.250 . Tidenes beste - !   
*Forslag til statuttar har vore framlagt GR – er til avstemming på Riksmøtet.. 
*Fraktkostnadar: Ikkje klart pr 6 mai

* Resultat: 
   *Ny presentasjon er utvikla og sendt ut til alle NAC ane. Skal nyttast v. innsalg til skulane.   



- Gjennom fleksibilitet i gjennomføring av kurs  

MÅL 5 
Støtte og oppmuntre klubbane i gjennomføre andre tiltak retta mot ungdom og 
rusførebygging. 
-Gjennom å  støtte og følge opp sentralt  støtta  aktivitetar og innsamlingar nedfelte i NAC-ane sine 
handlingsplanar.   
- Gjennom å syte for at klubbane får grei informasjon om den støtta dei er berettiga til gjennom Lions 
Narkofond. 

MÅL 6 
Vere tilgjengelege for samarbeid med andre på ein måte som er til det beste for våre mål 
og vår organisasjon 
-Gjennom at samarbeidet er gjensidig forpliktande, vel definert og godt planlagt. 
-Gjennom at samarbeidet synleggjer Lions slik vi ynskjer det, ma ved at vi kan bruke det til sjølvprofilering 
. 

MÅL 7  
Følge opp og rapportere arbeidet med førebygging av rus og vold. 

- Gjennom AU / GR 
- Gjennom NAC  i distrikta 
- Gjennom bruk av nettside / The Lion 

              Hilde Straumsheim 
                  MD NAC 

Resultat 
* Kunnskapsløftet er sentralt tema  i den nye presentasjonen av DMV. Bøkene er/blir også 
   reviderte og tilpassa Kunnskapsløftet.  
* Opplæring NAK gjennomført i fleire distrikt.                 
* 2 dagars kurs har vore gjennomført som 1 ettermiddag + 1 dag enkelte stader. Reduserer 
   vikarutgifter, men på kostnad av pedagogisk utbytte.                                                             * 
Ein ny instruktør er ferdig utdanna, nummer 2 godt i gang. 

Resultat: 
* NAC – handlingsplananane har vore lite konkrete. Vanskelig å følge opp måltalla for  
   kurs. Ei foreløpig oversikt viser  innvilga  midler frå Narkofondet til DMV:-kurs:   
   1.005.500,- (pr. 30.04)  
* Vi må marknadsføre Narkofondet  bedre. 
   Innvilga frå Narkofondet til aktiviteter utanom DMV: 153.560.- Dette viser at vi  
   ikkje har hatt så mange søknader til ”andre aktivitetar”. Grunnen kan vere            
   a) klubbane brukar ikkje tulipanpengane berre til ungdomsarbeid.  
   b)klubbane veit ikkje nok om Narkofondet og  kva ein  kan søkje støtte til Vi må   

Resultat: 
* Brukt vår IT-konsulent til utforming av annonser/materiell i tråd  m. nyprofilerings-mal. 
* Vi har satt klare betingelsar for synleggjering ved større arr. der vi er inne med støtte frå  
   Narkofondet

Resultat: Arbeidet går kontinuerleg.



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se rapporten nedenfor utarbeidet av MD-IRC Evy Einarsen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
• Det er bevilget kr. 100.000 fra katastrofeberedskapen etter tsunamikatastrofen på 

Salomonøyene. Da Lions ikke har noen forbindelse med dette området, er pengene 
kanalisert gjennom Norges Røde Kors som via sin søsterorganisasjon i området utfører 
direkte hjelpearbeide.  

• Det er totalt innbetalt ca. 5,5 mill til CSF II.  
• Roe Grønnevedt er på plass i Malawi som vår stedlige representant. 
• Byggingen av den første øyehelseklinikken er i god gjenge, og klinikken er beregnet 

ferdig før ferien. Åpning antagelig i oktober.  
• MJF kan nå bestilles ved å innbetale til den norske kontoen og øremerke til MJF. 

Rutinen er beskrevet på vår hjemmeside. 
• Minskprosjektet forsinket, men renoveringen er nå endelig kommet i gang.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
MD-IRC skriver fine informasjonsbrev til distriktenes IRC’er. Målet er naturligvis at disse 
skal distribueres videre til IRK, noe som dessverre ikke alltid gjøres. Bør tas som eget punkt 
under fagsjefopplæringen. 

GS anmoder MD-IRC og informasjonskonsulenten å rydde opp i presentasjonen som ligger 
på fagområdet, slik at gamle og uaktuelle presentasjoner tas bort. 

Rapporten godkjennes.  

VEDTAK: 

Sak: RAPPORT INTERNASJONALT ARBEID PR. 
30.04.2007

O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.51 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Det henvises til kommentarene fra GS: 
Rapporten godkjennes. 

Guvernørrådets vedtak: 



RAPPORT FOR IR-OMRÅDE FOR MD 104 FRA 01.02.07- 01.06.07 

MD IRC Evy Einarsen 

Våre visjoner er vår rettesnor på IR-området: 
• Lions Norge skal være ledende i Lionsbevegelsen innen internasjonalt 

bistandsarbeid. 
• Minimum 40 % av årlig innsamlede midler i MD 104 bør i løpet av 

langtidsperioden kanaliseres til IR arbeid. 
• Synliggjøre felles IR innsatser. 

Status: 
Lions Norge viser engasjement og vilje til å etterleve våre visjoner ved å raskt bevilge penger 
til områder som berøres av naturkatastrofer eller når annen nød som inntreffer. 
Her kan nevnes: 

• Innbetaling til Salomomøyene på kr. 100.000 etter tsunamiens ødeleggelser i april 
2007.  

Når det gjelder synliggjøring av våre IR innsatser har det vært en mengde gode informative 
reportasjer i The Lion. 
Her kan nevnes : 

• Bildereportasjen av Lion Bjørn Aslaksen om øyehelse i Uganda. 
• Artikkelen ”Vi er i gang” -  Øyehelse i Malawi av Jan Holtet spesialrådgiver i LAN. 

Satsingsområde nr. 1 
• Øyehelseprogrammene i Uganda og Malawi – Campaign Sight First II (CSF II) 
• Klubbene oppfordres i perioden 2006-2008 til å yte etter evne og gi prioritering til: 

Campaign Sight First II.  

Status:  
Campaign Sight First II. (CSFII)  
I samarbeide med Lions Clubs International, deltar MD Norge i prosjektet Campaign Sight 
First II. (CSFII)  
Status pr. 05.05.07 viser en innbetaling på kr. 5.43. mill.  

Øyehelseprogrammet i Malawi : 



Vår stedlige representant  Roe Grønnevet er på plass i Malawi. Vår spesialrådgiver fra LAN 
skal til Malawi i mai 2007, og vil da ha klare meldinger tilbake om utvikling og framdrift av 
øyehelseprosjektet og åpning av den første klinikken i Malawi.  
Det er særlig gledelig at allerede nå er enkelte distrikt i MD 104 inne og starter 
skoleutviklingsprosjekt i Malawi. Det er Distrikt 104J som samarbeider med Lions klubber i 
Malawi. 

Andre forhold: 
Det er nå gitt aksept for øremerking penger fra av Melvin Jones Fellowship (MJF) til 
Campaign Sight First II (CSFII). Det søkes på ordinær måte om MJF, og søknad må deretter 
også  sendes til Lionskontoret i Oslo. 

Prosjektreiser til våre øyehelseprosjekter i Uganda  
Status: 
Det er gjort en ny reise med IRC’er og andre deltakere i mars 2007, og det er kommet udelte 
positive meldinger fra turene i Uganda.  Pr. dags dato har 7 av våre distrikts IRC’er  og et 
styremedlem fra LAN Per Jægtvik deltatt på reisene.  Når gjenstår det og se om ”besøkene” i 
Uganda vil influere på innbetalingene til CSF II. Det vil kanskje også på sikt føre til bedre og 
tilgjengelig informasjon om våre øyehelseprosjekter i Uganda ( og Malawi).  

Satsingsområde nr. 2 
• Å synliggjøre våre aktiviteter gjennom aktiv informasjon på to plan: 

MD Norge/ LAN til distrikt- sone- og klubbnivå. 
• Informasjon til klubb via IRC til sone- distrikt og til MD-nivå.  
Status: 
Det jobbes aktivt på alle nivå, og det finnes tilgjengelig informasjon  på de ulike hjemmesider 
til våre distrikt og MD Norge sin hjemmeside som kan brukes av distrikt/ soner og klubber. 
Klubber og distrikt er gode på å sende inn stoff til The Lion om sine små og store prosjekter 
på IR-området. 
Det er utarbeid fakta ark for IR-området for MD Norge og med spørsmål som kan brukes som 
kunnskapsbase for IR. 
MD IRC har deltatt på Distriktsmøtet i D 104 G , og avviklet seminar : ”IR-arbeid for MD 
104.” 

Satsingsområde nr. 3 
• Å bidra til samhandling på tvers av faggrensene og fagområdene ved opprettelse av nye 

prosjekter som gjør våre aktiviteter attraktive for nye medlemmer. 
Status: 
Det er en aktiv prosess som er i gang for å kunne få til en reise sommeren 2007 med studenter 
til våre øyehelseprosjekter i Uganda. Det skal være et samarbeid med LAN og MD YC.  



Satsingsområde nr. 4 
• NSR-prosjekter  
• Minsk  -    framdrift -  informasjon. 
• Romania - framdrift - informasjon 

Status for Minsk-prosjektet: 
Prosjektet har hatt en del forsinkelser.  Det ser ut som byggestart /renoveringsarbeidet kan  
starte i mars /april 2007, men det foreligger ikke status pr. dags dato. 
Det er sendt ut informasjon om kjøp av ”sponsorvegg” – det vil si at de som ønsker det kan 
kjøpe en eller flere keramiske fliser som symboliserer en ” Håpets regnbue”, og hvor navnene 
på sponsorene vil bli satt inn. Prosjektet er ikke fullfinansiert, og det er å håpe at dette kan gi 
sårt trengte midler til” Hjelp til kreftrammede barn i Belarus”.  

Status for Romania-prosjektet: 
Planarbeidet og alle nødvendige fakta om ”Restaurang-skolen” for funksjonshemmede er i 
gangsatt. Det planlegges et besøk for MD IRC-gruppa i Norden i oktober 2007. 

Konklusjon: 
Den internasjonale satsningen på IR-området er i framgang, og fortsatt bør alle distrikt og 
klubber bør bestrebe seg til å leve opp til ”Lions Statement”. 

Lakselv, den 5.mai 2007        MD IRC Evy Einarsen 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen  

ANDRE DOKUMENTER: Se regnskapet i sak 3.53 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

Øyehelseprosjektet i Uganda 
 
Etter utfasingen i Lira pr. 31.12.2006, består staben i Uganda av 8 personer i tre områder – 
kontoret i Kampala og prosjektkontorene i Arua og Gulu. Det er holdt et enkelt 
avskjedsselskap for dem som forlot oss ved utløpet av 2006. 
 
Prosjektet hadde i februar besøk av norsk fotograf og lionsmedlem Bjørn Aslaksen (ex VG). 
Siktemålet var å samle informasjon om prosjektet til bruk i fremtidig markedsføring, spesielt 
med tanke på CSF II. En gruppe fra Norge, blant dem fire IRC-er, var på en ukes rundreise for  
å lære om våre prosjekter og bli inspirert til å fremme SightFirst-programmet. Det er 
distribuert en egen rapport om besøket. 

Siden det nærmer seg slutten på vårt program i Uganda, er investeringsaktivitene betydelig 
redusert. Arbeidet med poliklinikken i Kabale pågår og ventes avsluttet i 2. kvartal. Gulu/
Acholi-området har fått fire motorsykler. 
 
Programoffiser Noah Poya har deltatt i et to ukers kurs ved Aravind-sykehuset i India i 
planlegging og ledelse av øyehelsearbeid. Dette kan sees som et ledd i å kvalifisere ham for 
annet arbeid når Lions faser ut i Uganda. 

Fem øyesykepleiere har med støtte fra LAN startet på en ettårig utdannelse som Ophthalmic 
Clinical Officers. 

Kurative tjenester 

Sak: REGNSKAP LAN PR 31.03.2007 O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.52 – 2006/07

Saksbehandler: Otto Brødholt Arkivnr:

Ant. Pasienter Ant. Operasjoner Herav grå stær

2007 2006 2007 2006 2007 2006

Gulu 1.815 1.865 145 148 83 70

Arua 2 344 1.747 383 290 183 120



 
Utviklingen i Gulu er ikke tilfredsstillende. Stedlig representant David og programoffiser Noa  
har hatt møte med staben i Gulu og lagt programmer for forbedringer.Det er besluttet at 
øyelegen skal på kurs for klinikkledere i Moshi i Tanzania, og en populær lokalradio skal 
brukes for å fremme pasientmobiliseringen. 
Arua viser bedre tall, men det er kapasitet til flere. Det blir holdt kurs for personalet i 2. 
kvartal. 
Lira har bra tall, hovedsakelig på grunn av en gratis eye camp ved klinikken. Dette var det 
første kvartalet etter at vi faset ut derfra. Det gjenstår å se hvorledes myndighetene vil takle de 
utfordringene som venter. 
I Masaka vokser pasienttallene år om annet, men antall operasjoner går ned. Det samme 
gjelder for Mbale, kanskje først og fremst fordi det ikke har vært øyelege der på fulltid. 
Lyspunktet er at det i 2. kvartal er postert øyelege dit. Vedkommende har allerede tiltrådt.  
 
Mobile klinikker   

For Gulu er tallene akseptable, men kan bli bedre med bedre mobilisering. De bør også være 
mulig med flere klinikker siden det nå er et opphold i LRAs aktiviteter. Arua har kapasitet til 
flere og burde vært bedre. Lira har en negativ trend gjennom de tre siste årene. Det er vilje til 
mer, men det mangler finansiering. Det samme gjelder Masaka, men en felles innsats fra 
MoH, sykehuset og den lokale lionsklubben vil muliggjøre noen få klinikker. Uten øyelege 
blir det heller ingen outreaches i Mbale. Vi regner med at dette bedrer seg når det nå er 
kommet øyelege til klinikken.  

Den norske delegasjonen til Uganda i mars måned var i møte med MoH om denne 
situasjonen. MoH møtte med hele sin toppledelse på området. Vi ga klart uttrykk for vår 
misnøye med situasjonen, og spesielt den manglende finansieringen. General Director ga klart 
uttrykk for at departementet ville være aktive og få løst saken. Det gjenstår å se resultatene.  

Lira 1.622 1.626 174 211 113 112

Masaka 2.741 2.658 100 147 40 56

Mbale 2.482 2.321 33 92 13 40

Sum øyeklinikkene 11.004 10.217 835 888 432 398

Antall klinikker Antall pasienter Antall operasjoner Herav antall grå stær

2007 2006 2005 2007 2006 2005 2007 2006 2005 2007 2006 2005
Gulu 3 4 - 491 272 - 98 94 - 66 60 -

Arua 7 5 7 464 340 574 155 88 194 94 67 140

Lira 1 2 6 18 198 458 27 115 152 19 77 121

Masaka 0 0 2 0 0 315 0 0 26 0 0 16

Mbale 0 0 2 0 0 403 0 0 63 0 0 30

TOTAL 11 11 17 973 810 1750 280 297 435 179 204 307



Kabale poliklinikk 
Departementet hadde ikke midler tilgjengelig, slik at oppstarten av byggearbeidene ble 
forsinket. Ved årsskiftet gjensto arbeider for NOK 300.000. Det er sannsynlig at vi må søke 
om tilleggsbevilgning for dette. 

Andre øyehelseaktiviteter 
Basert på resultatene av trakomundersøkelsen siste år, og som er godkjent av International 
Trachoma Initiative, er det drøftet spørsmål knyttet til finansiering og distribusjon av 
antibiotika til de undersøkte områdene. 
Departementet forbereder en tilsvarende undersøkelse i Moroto og Nakapiripirit distrikter, 
som begge står på listen over 16 distrikter med utbredt trakom. Vi venter søknad om støtte. 

Vi står overfor en utfordring når det gjelder rapportering fra distrikter hvor vi faser ut og er i 
kontakt med departementet for å finne akseptable løsninger. Oppfølgingen i distriktene er 
meget viktig for å kunne se om det er bærekraft tilstede.  

Annet fra Uganda 
Marsdelegasjonen besøkte også Kamwokya. Det ble etablert avtale om 13 nye fadderbarn for 
to medfølgende norske virksomheter.  
Det ble også avlagt en kort visitt til Kamwokya Primary School. Den ser ikke bra ut. Det 
meste er skitt, men det er også oppstått en lekkasje i taket, slik at det er gått hull i himlingen. 
ADM har bedt om navn og adresser på de øvrighetspersonene i Kampala City Council som er 
ansvarlige for skolen. Vi må gi klart uttrykk for at vi ikke finner oss i at en tomillioners gave 
blir behandlet på denne måten og at vi forventer at skaden blir reparert.  
Ved forrige besøk ba rektor om hjelp til finansiering av kjøkken ved skolen. En av våre 
delegater ga da uttrykk for at han kanskje kunne skaffe nødvendige midler, men har senere 
kommet med melding om at distriktet har et annet, større prosjekt på beddingen.  Rektor 
ønsker en stensilmaskin for å kunne mangfoldiggjøre elevenes eksamensoppgaver. Skolen har 
kopieringsmaskin, men den er altfor dyr i drift for dette formålet.  

Annet byggetrinn av skolen i Bugono, som er finansiert av LC Askøy, er ferdigstilt, og 
delegasjonen, for anledningen ledet av IRC Berit Baldersheim, Distrikt 104 D, deltok i en 
høytidelig overlevering, som vanlig med taler, gaver, sang og dans en masse. 

Øyehelseprosjektet i Malawi 

Stedlig representant Roe Grønnevet etablerte seg med bolig og kontor i Lilongwe i desember 
2006. Det er tilsatt programoffiser og sjåfør. Programoffiseren skal ha base ved øyeklinikken i 
Mzuzu og leier selv bolig. Vi er omsider blitt registrert som bistandsorganisasjon. Det er holdt 
samarbeidsmøte med lokale helsemyndigheter om opplæringsprogrammet, som ble meget 
godt mottatt. 

Selve byggearbeidene ved klinikken viser god fremgang. Etter en treg start, har det gått bedre. 
Forsinkelsen er nå redusert til en uke, og det ser ut til at klinikken vil være ferdigstilt i løpet 
av juni måned. Offisiell overlevering vil finne sted i oktober, forutsatt at en finner en dag som 
vil passe for presidenten i Malawi. 



Stedlig representant og OCO-ene samarbeider om anskaffelsene til klinikkene. OCO-ene er 
meget positive og gleder seg til at klinikken blir ferdig. De deltar i byggemøtene og tar 
daglige runder på byggeplassen. Det lyder bra. To biler er kjøpt inn gjennom FN-systemet.  

Skole i Malakotera 
Lions Mzuzu regner med å komme i gang med byggingen i begynnelsen av mai. Det er laget 
en ny prosjektplasn, som forutsetter bygging i tre etapper. Det er bedt om tilbud på boring og 
levering av brønn.  
 
(Det er i skrivende stund kommet inn rapport fra Jan Holtets prosjektbesøk, se vedlegg.) 

 
Økonomi 

Beregning av driftsresultat og balanse pr. 31.3.2007 er vedlagt. I sak 3.53. Det er avsatt for 
antatte investeringer og kostnader som ikke er kommet til bokføring ennå. På inntektssiden er 
benyttet en egenandel på 10 % av de totale kostnadene. Det er NORADs minimum egenandel 
og den samme som ble benyttet og godkjent i det reviderte oppgjøret for 2005. Poenget med å 
benytte laveste sats er å redusere virkningene av de budsjettjusteringene som er vist i neste 
sak. Dette er en rent foreløpig beregning, som kan bli justert etter hva årsregnskapet kommer 
til å vise til slutt. 
Vi er såpass tidlig i arbeidsåret at det har liten hensikt å kommentere de enkelte postene. Jeg 
peker imidlertid på Investeringskostnadene i Uganda, der vi allerede er over årsbudsjettet. Det 
skyldes de utsatte postene fra 2006 i Kabale. Hvis vi ikke oppnår besparelser på andre 
områder, kan det bli aktuelt å søke NORAD om tilleggsbevilgning. På den annen side er det 
også anledning til å overføre inntil 10 %, maksimum 1 mill. kr. fra det ene prosjektet til det 
andre, slik at eventuelle besparelser i Malawi kan komme Uganda til gode.   

Administrasjonen foreslår at styret tar kvartalsrapporten til orientering. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Guvernørrådet tar regnskap og statusrapport til orientering 

VEDTAK: 

Guvernørrådets vedtak: 



Lions Aid Norway
Sak 2007-11-2

Driftsresultat 01.01-31.03.2007

2007 2006 2 007
Øyehelse

Uganda Malawi Annet Total Total Øyehelse
Virkelig Årsbudsjett Virkelig Årsbudsjett Virkelig Virkelig Virkelig Årsbudsjett

Inntekter
Støtte fra NORAD 468 228 1 800 000 711 378 5 200 000 1 179 606 6 406 636 7 000 000
Bidrag fra klubbene 52 025 578 000 79 041 1 471 000 131 066 1 234 173 2 049 000
Andre inntekter 12 500 12 500 77 609
Sum inntekter 520 253 2 378 000 790 419 6 671 000 12 500 1 323 172 7 718 418 9 049 000

Kostnader
Investeringskostnader 176 598 160 000 497 337 3 800 000 673 935 3 789 010 3 960 000
Personalkostnader 215 825 550 000 143 691 970 000 359 516 1 273 884 1 520 000
Revisjon, fremmede tjenester 75 000 26 652 200 000 26 652 285 851 275 000
Opplæring 20 445 400 000 37 061 500 000 57 506 771 874 900 000
Driftsutstyr og vedlikehold 4 855 50 000 693 200 000 5 548 158 204 250 000
Møter, reiser, bilutgifter 22 897 200 000 22 022 100 000 44 919 533 717 300 000
Tilskudd til drift av klinikker 50 243 400 000 150 000 50 243 432 907 550 000
Andre driftskostnader inkl. administrasjon 29 390 543 000 62 963 751 000 45 000 137 353 475 134 1 294 000
Sum kostnader 520 253 2 378 000 790 419 6 671 000 45 000 1 355 672 7 720 581 9 049 000

Driftsresultat 0 0 0 0 −32 500 −32 500 (2 163) 0 

Balanse pr. 31.03.2007

Øyehelse 
Uganda Malawi Fadderbarn Annet Sum Sum 2006

Eiendeler

Omløpsmidler
Kortsiktige fordringer 98 963 6 282 1 539 143 1 644 388 695 654
Klubbinnbetalinger i mellomregning MD 690 334 690 334 1 207 384
Likvider Norge 4 018 302 2 253 167 −19 802 647 468 6 899 135 3 580 112
Likvider utenlands 783 820 53 924 837 744 511 757
Sum omløpsmidler 4 901 085 2 313 373 670 532 2 186 611 10 071 601 5 994 907

Sum eiendeler 4 901 085 2 313 373 670 532 2 186 611 10 071 601 5 994 907

Egenkapital og gjeld

Egenkapital
Opptjent egenkapital 01.01.2007 762 830 762 830 771 543
Årets resultat −32 500 −32 500 −8 713
Opptjent egenkapital 31.03.2007 730 330 730 330 762 830

NORAD
Innestående 01.01.2007 424 751 424 751 276 387
Innbetalt støtte for 2007 900 000 2 600 000 3 500 000 6 555 000
Anvendt i prosjektet 468 228 711 378 1 179 606 6 406 636
Balanse 31.03.2006 431 772 2 313 373 2 745 145 424 751

Andre bidragsytere
Innestående 01.01.2007 2 468 080 610 371 6 611 3 085 062 1 584 332
Innbetalt av klubbene i 2007 1 870 959 79 041 148 866 2 098 866 2 967 654
Finansinntekter 0 19 350
Anvendt i prosjektet 52 025 79 041 88 705 219 771 1 486 274
Innestående 31.03.2007 4 287 014 0 670 532 6 611 4 964 157 3 085 062

Kortsiktig gjeld
Minsk 964 587 964 587 935 831
Kreditorer 182 299 447 910 630 209 411 912
Mellomregning med MD 104 37 073 37 073 374 521
Sum kortsiktig gjeld 182 299 0 0 1 449 570 1 631 869 1 722 264

Sum gjeld og egenkapital 4 901 085 2 313 373 670 532 2 186 511 10 071 501 5 994 907

1



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se referatet nedenfor 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Referatet tas til orientering. 

VEDTAK: 

LIONS AID NORWAY 

Møteprotokoll 

Møteart:  Styremøte 
Dato/tid fra-til  16.2.2007 fra kl. 14:00 til kl. 15:05 
Sted:   Lionskontoret    
Tilstede:  Evy Einarsen, Helge Toftner, Per Jægtvik 
   Svein Berntsen deltok pr. telefon 
Fra administrasjonen: Otto Brødholt 

Sak 2007-01 – Protokoll fra møte 2.11.2006 
Godkjent 

Sak 2007-02 – Reglement for Lions Aid Norway 
Fremlagt administrasjonens forslag, som ble enstemmig godkjent med noen mindre rettelser. 
Endelig reglement vedlegges møteprotokollen. 

Sak: REFERAT FRA STYREMØTE 16.2.07 I LAN O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.54– 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Referatet tas til orientering



Reglementet oversendes guvernørrådet for sluttbehandling i møte i august 2007.  

Sak 2007-03 – Årsrapport for 2006 
Fremlagt utkast til beretning om virksomheten i 2006. Rapporten med beretning om 
virksomheten, regnskap pr. 31.12.2006 og revisjonsrapport var overlevert Lionskontoret for å 
tas inn i riksmøtedokumentene. 
Ingen styremedlemmer har etter det hatt bemerkninger til rapporten. 
Rapporten anses dermed som enstemmig godkjent for fremleggelse for guvernørråd/riksmøte. 

Sak 2007-04 – Prosjektbesøk Malawi – rapport fra Jan A. Holtet 
Fremlagt Jan A. Holtets rapport fra reise til Malawi 15. – 26- nov. 2006 
Styret tok rapporten til orientering. 

Sak 2007-05 – Inspirasjonsreise mars 2007 
OB orienterte om program og deltakelse. 
Styret tok saken til orientering. 
  
Sak 2007-06 – Treårsavtale med NORAD 
OB orienterte om at vi hadde fått treårs avtale med NORAD. Det betyr for LAN noe mindre 
administrativt arbeid med mer vekt på oppnådde resultater og måloppfylling i de årlige 
rapportene. At LAN har fått slik avtale, betyr dessuten at NORAD har tillit til oss som 
samarbeidspartner. 
Styret tok saken til orientering. 

Sak 2007-07 Ungdom til utviklingsland 
OB orienterte om forslaget fra Fagområde Ungdom om en ungdomsleir i Uganda. Styret 
mener dette er et godt initiativ og at en burde få til et forprosjekt i år.  
Saken har senere vært gjenstand for drøftelser under siste prosjektbesøk i Uganda. Det 
foreligger sak til GR-møtet i mai måned. 

Ingen saker under Eventuelt 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se regnskapet i sak 3.56. 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
• Regnskapet viser et overskudd på kr. 138.000 mot et budsjett på kr. 141.000.- 
• Det er en inntektssvikt på kr. 115.000. To kurs under budsjett utgjør kr. 51.000 mens 

det er en svikt på kurs høgskolene på kr. 81.000.- 
• Personalkostnadene er 128.000 under budsjett på grunn av refusjon sykepenger.  
• Lavere kapasitet har gjort at arbeid av egne ansatte mot prosjekt svikter med 123.000, 

nesten tilsvarende de lavere personalkostnadene. 
• Varekost solgte bøker er kun kr. 8.800, da alt av nye bøker er betalt via bevilgningen 

fra SHD. 

Utsiktene fremover: 
• Usikkerheten resten av året knyttes særlig til høgskolekursene. Vi har fått redusert 

bevilgningen fra SHD til disse kursene til kr. 250.000, mens budsjettet er på kr. 
544.000.  

• I utgangspunktet kompenseres dette med lavere varekost på solgte bøker – se 
kommentaren ovenfor. 

• Vi antar at utdanningen av nye instruktører vil bedre kurskapasiteten.  
• Utfordringen blir da om klubbene klarer å selge inn nok kurs.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Regnskapet tas til orientering 

VEDTAK: 

Sak: KOMMENTAR TIL REGNSKAP PR. 31.03.2007 
FOR DMV.

O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.55 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Regnskapet tas til orientering



Stiftelsen Det er mitt valg

RESULTATREGNSKAP DRIFT PR 31.03.2007

Regnskap Regnskap Budsjett Differanse
Note 2007 2006 2007 budsj/regnsk

Inntekter
Kurs 474 000 411 000 525 000 (51 000)
Musikalen 1 900 1 200 3 000 (1 100)
Andre kursinntekter 9 219 28 100 300 8 919 
Salg bøker 79 556 51 715 70 950 8 606 
Kurs høgskolene 82 450 89 100 163 200 (80 750)
Sum inntekter 647 125 581 115 762 450 (115 325)

Driftskostnader
Personalkostnader 355 106 425 523 483 076 (127 970)
Reiser 69 340 58 323 82 200 (12 860)
Egne ansatte's arbeid mot prosjekt (36 300) (105 500) (159 000) 122 700 
Belastn. fra MD 104 0 0 0 0 
Lokalkostnader 16 475 7 500 9 500 6 975 
Revisjon og regnskap 18 750 15 000 18 750 0 
Avskrivninger 0 0 0 0 
Andre driftskostn - royalty 14 085 15 232 27 725 (13 640)
Adm.og kontorkostnader 35 117 15 153 36 813 (1 696)
Lagerkost, utsendelse 27 496 30 465 22 500 4 996 
Varekost solgte bøker 8 800 0 99 810 (91 010)
Avs. tap på krav 0 0 0 0 
Sum driftskostnader 508 869 461 696 621 374 (112 505)

Driftsresultat 138 256 119 419 141 076 (2 821)

Finansresultat (353) (152) (353)

Resultat før netto prosjekter 137 903 119 266 141 076 (3 174)
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RESULTATREGNSKAP DRIFT PR 31.03.2007

Oppf. grad
i %

90 
63 

3 073 
112 
51 
85 

74 
84 
23 

173 
100 

51 
95 

122 
9 

82 

98 

98 
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Stiftelsen Det er mitt valg

REGNSKAPSRAPPORT PROSJEKT PR. 31.12.06

 

SHD Regnskap Regnskap Bevilget støtte Bevilget støtte
Note 3/31/07 3/31/07 HSD LCIF

Utbetalt støtte Påløpn. Kost. Resultat LCIF

Støtte/tilskudd SHD 1 087 500  2 175 000
LCIF 0
Sum inntekter 1 087 500 0 0 2 175 000

 
Evaluering 200 000 200 000  400 000
   Design 0 49 675 −49 675 0
   Ungdomstrinnet 0 52 169 −52 169 0
   Veiledningsmøter intervensjon 0 0 0 0
   Trykking, utsendelse 0 0 0 0
   Eksterne veiledere 0 0 0 0

Sum Evaluering 200 000 101 844 98 156 400 000

Materiell
   Grunnskolen 200 000 63 701 136 299 400 000
   Vold og overgrep 0 0 0 0
   Videregående skole 100 000 0 100 000 200 000
   Foreldre 0 23 700 −23 700 0
   Aktivitets- lekehefte 0 19 065 −19 065 0
   Barnehageopplegg 75 000 0 75 000 150 000

Sum Materiell 375 000 106 466 268 534 750 000

Skolering  
   Pedagogiske høgskoler 125 000 77 469 47 531 250 000
   Nye instruktører 50 000 36 300 13 700 100 000
   Oppfølgingskurs 100 000 0 100 000 200 000
   Foreldremøter 62 500 10 000 52 500 125 000
   Instruktører/medarbeidere 175 000 71 968 103 032 350 000
   Vold/overgrep 0 0 0 0

Sum Skolering 512 500 195 737 316 763 1 025 000
LCIF 0
Overheadkostnader 0 0  0
Sum 1 087 500 404 048 683 453 0 2 175 000 0

Resultat 0 0 683 452,50 0 0
Ført mot driftsregnskapet 0 0 0
"Overskudd" fra i fjor 141 001 140 104
Netto resultat 0 824 454 140 104
Ikke utbetalt 1 087 500 0

1



Stiftelsen Det er mitt valg

Balanse 3/31/07 12/31/06
   

Eiendeler
Note

Anleggsmidler
Varige driftsmidler 6 585 6 585

Omløpsmidler
Varer på lager 0 8 800

Forskuddsbetalte kostnader/fordringer 102 745 57 192
Debitorer  69 861 32 065
Sum fordringer 172 606 89 257

Bank 2 197 402 1 554 106
Sum omløpsmidler 2 370 008 1 652 163

Sum eiendeler 2 376 593 1 658 748

Egenkapital og gjeld

Egenkapital
Opptjent egenkapital 01.01. 578 248 355 591
Stiftelseskapital 200 000 200 000
Årets resultat drift 137 903 222 657
Sum egenkapital 916 151 778 249

Kortsiktig gjeld
Kreditorer 45 167 183 056
Mellomværende med SHD 824 454 141 001
Mellomværende med LCIF 140 104 140 104
Annen kortsiktig gjeld 124 987 42 733
Skyldig forskuddstrekk & arb.g.avg. 104 104 198 821
Skyldig feriepenger 221 626 174 784
Sum kortsiktig gjeld 1 460 442 880 499

Sum egenkapital og gjeld 2 376 593 1 658 748
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GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: se referatene nedenfor 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Referatene tas til orientering 

VEDTAK: 

Styremøtereferat 

Styremøte den 16.2.2007 

Til stede:  Styreleder  Tom Berge (pr telefon) 
   Styremedlem  Sigmund Kjos 
   Styremedlem  Kjell Børresen 

I tillegg deltok: MD NAC   Hilde Straumsheim 
   Generalsekretær Egil Moe-Helgesen  
Referent:  Ivar Tollefsrud 

1/07. Godkjenning av innkalling og referat 

Sak: REFERAT FRA STYREMØTER I DMV 16.2.07 
OG 13.3.07

O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.57 – 2006/07

Saksbehandler: Ivar Tollefsrud/Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Referatene tas til orientering



Vedtak: Innkallingen godkjent, styrereferatet fra 21.11.2006 godkjent og underskrevet av 
fremmøtte styremedlemmer 

2/07. Godkjenning av regnskap for 2006 
 
Regnskapet gjort opp med et overskudd på kr 222.657,-. Stor økning i grunnskole- og 
høgskolekurs 4. kvartal, samt godt salg av lærebøker er hovedgrunnen til dette gode resultatet. 
Kostnader i henhold til budsjett. Regnskapet er foreløpig ikke revidert 
LCIF tilskuddet på US$ 25.000 er ikke benyttet. 
Vedtak: Regnskapet godkjennes. Det tas forbehold for revisors gjennomgang. 

3/07. Årsrapport 2006 

Styreleder uttrykte tilfredshet med årsrapport og regnskap. Ingen øvrige kommentarer 
Vedtak: Årsrapporten godkjennes 

4/07. Status vedr kurssituasjon/instruktører o.a. 

Kurssituasjonen i Oslo er bekymringsfull. Distrikt 104H har en ordning hvor klubber 
anmodes om innbetalinger til et kursfond, og NAC inviterer skoler til kurs. Arbeidet med å 
introdusere programmet for de forskjellige skoler må intensiveres, ved at klubber tar ”fysisk” 
kontakt med sine skoler. DG er orientert og vil prioritere arbeidet m ot soner og klubber. 
Hilde Straumsheim ønsket en ”enkel” brosjyre som kan sendes med barna i skolesekken. 
Kostnader ifbm produksjon/trykking kan dekkes av prosjektmidler. 
Liv Skanche Ruud vil være 100% sykmeldt fram til 1. mai d.å. 
Ny instruktør, Marit Søsveen holdt sitt ”eksamens-kurs” i Moss 7. og 8. februar, med svært 
gode tilbakemeldinger. 

5/07. Eventuelt 

Egil Moe-Helgesen refererte fra ”pengesurret” i Evangeliesenteret (som mottar betydelig 
støtte fra Sh-dir), hvor penger helt tydelig er brukt til andre formål enn beskrevet i søknader 
og tildelingsbrev. Det er viktig at bevilgede midler brukes til tiltenkte formål! 
Neste styremøte skal avholdes den 12. mars. 2007 på lionskontoret 

Oslo 24.11.2006 

Tom Berge    Liv S. Ruud    Bjørn Holm 
Styreleder 
  
Stein Larsen    Sigmund Kjos    Kjell Børresen 

Styremøtereferat 



Styremøte den 13.3.2007 

Til stede:  Styreleder  Tom Berge 
   Styremedlem  Sigmund Kjos 
   Styremedlem  Kjell Børresen 
   Styremedlem  Stein Larsen 
   Varamedlem  Anna Grethe Engebu 
Forfall:  Styremedlem  Bjørn Holm 

I tillegg deltok: MD NAC   Hilde Straumsheim 
   Generalsekretær Egil Moe-Helgesen  
Referent:  Ivar Tollefsrud 

1/07. Godkjenning av innkalling og referat 
Vedtak: Innkallingen godkjent, styrereferatet fra 16.2.2007 godkjent etter at kommentar fra 
Anna Grethe Engebu vedr. lavere personalkostnaders bidrag til overskudd, ble vedtatt tatt inn 
i referatet.  Referatet underskrevet av fremmøtte styremedlemmer 

6/07. Regnskap (endelig regnskap for 2006) 
Endelig regnskap lagt fram. Det var ingen endringer fra regnskapet som ble fremlagt for styret 
den 16.2.07. Revisjonsberetning datert 13. mars 2007. 

7/07. Tilskudd fra Sh-dir 
Årets tilskudd fra Sosial- og helsedirektoratet er på totalt kr 2.175.000,-, fordelt på 
materiellutvikling kr 750.000,-, skolering kr 1.025.000,- og evaluering kr 400.000,-. 

8/07. Lærerhøgskolene – kursaktivitet/finansiering 
Sosial- og helsedirektoratet har i sitt tildelingsbrev begrunnet hvorfor tilskuddet til 
Lærerhøgskolene er redusert. De sier i brevet. ”Grunnet nødvendig streng prioritering av 
søknadene, har Sosial- og helsedirektoratet grundig vurdert de aktiviteter det søkes tilskudd 
til. Vi vil derfor bemerke at tilskuddet til posten ”Skolering – de pedagogiske høgskolene” er 
kraftig redusert i forhold til tidligere, og at DMV etter en nærmere vurdering ikke kan påregne 
støtte til dette tiltaket neste år. Direktoratet finner det ikke rimelig at det offentlige finansierer 
denne type opplæring for ett spesifikt program” 
Bortfall av inntekter fra Høgskolene, som i fjor var på nesten kr 486.000,- vil i stor grad måtte 
kompenseres for at regnskapet skal balansere. Arbeid mot høgskoler vil bli et sentralt tema på 
instruktørsamlingen 14. og 15. mai. 

9/07. Styremedlemmer/varamedlemmers arbeidsoppgaver 
a) Styremedlemmers lovpålagte oppgaver i styret. 
Styremedlemmene er direkte ansvarlige for stiftelsens økonomi. Ansvaret er definert i 
regnskapsreglene i aksjeloven. 
Styret er det høyeste organ i stiftelsen. Det er styrets medlemmer som foreslår nye 
styremedlemmer. Guvernørrådet i Lions kan være uenige i valgene, og gi råd om f. eks hvilke 
kvalifikasjoner styremedlemmene bør inneha. 



Brønnøusund- og Stiftelsesregisteret vedlikeholdes av styret. 
Styret vedtok at varamedlemmer skal få innkalling (til orientering) og referater. Daglig leder 
tar kontakt med varamedlemmene samt sender de stiftelsens vedtekter. 
b) Strategi for ”salgsopplæring” av lionsmedlemmer. 
1) Gjennom distriktenes NAC presentere utarbeidet ppt-/flipover-/lysarkpresentasjon 
2) Gruppearbeid på distriktsmøter/riksmøte om hvordan og til hvem programmet kan selges. 
3) Annonsering i fagblad. 
4) Finne ”spesielt interesserte” i soner som kan presentere opplegget til skoler, sammen med 
representant(er) fra den lokale lionsklubben 
5) Fast ansatte instruktører må i 2007 fortsette å selge DMV til høgskoler (kr 250.000,- fra 
Sh-dir til disp). 
c) Arbeidsfordeling daglig leder - styremedlemmer 
Ikke diskutert 
d) Nye styremedlemmer 
Styreleder Tom Berge går ut av styret (har sagt seg villig til fortsatt å svare på/gi råd om saker 
med juridisk innhold). Styremedlem Stein Larsen kan tenke seg gjenvalg. Nytt styremedlem 
etter Tom Berge må foreslås på styremøte 14. mai. Ny styreleder må samtidig velges. 

10/07. Det er mitt valg – Lions, fremtidig samarbeidsform. 
Notat fra Tom Berge vedlagt. (NOTAT DMV TB 07) (se sak 5.09 i GRM 1.6.2007) 
Konklusjonene i notatet godkjent av styret. 

5/07. Eventuelt 
Ingen poster under eventuelt 

Oslo 8.5.2007 

Tom Berge    Anna Grethe Engebu    Bjørn Holm 
Styreleder 
   

Stein Larsen    Sigmund Kjos    Kjell 
Børresen



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Se rapport fra prosjektleder Erik Evang nedenfor 
Det er ikke aktuelt foreløpig å trekke seg ut, det er satt en dato for å ”presse” myndighetene til 
å fatte riktige vedtak. ( Myndighetene er på vår side, det er byråkratene som lager trøbbel) 
Kontrakten blir underskrevet kl 1500 01.06.07. UNICEF har lovet penger til inventar.   

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Det må avholdes et møte i prosjektgruppa før Riksmøtet, slik at man kan forholde seg til 
oppdatert informasjon 

VEDTAK: 

Lions   Club    International 
Distrikt 104 K 

Prosjektgruppe Minsk 2006 – 2007 

STATUSRAPPORT  NSR – PROSJEKT MINSK – mai 2007. 

I Guvernørrådets møte november 2006 ble avtalt tempoplan for ferdig søknad til 
myndighetene (10. desember), estimert tidsramme for godkjenningsprosedyre og tid for ev. 

Sak: Statusrapport minsk prosjektet B

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.58 – 2006/07

Saksbehandler: Erik Evang / Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Rapporten tas til orientering. 
Det avholdes et møte i prosjektgruppa før Riksmøtet.  
Prosjektgruppa bes også vurdere konsekvensene av å trekke seg ut av prosjektet. 

Guvernørrådets vedtak:  



korreksjoner, med oppstart i uke 10, lagt fram. Vår lokale kontakt Slava Shcherba har hele 
tiden fulgt prosedyrene ”tett på”, og gitt tilbakemelding om at ”vi er i rute”. 
Denne tempoplanen holdt helt til slutten av februar. Da vedtok sentrale myndigheter en ny 
lov, som førte til at anbudsprosedyren måtte ut på ”ny runde” og til ny godkjenning. 
En egen nasjonal komité er blitt nedsatt for å sikre slik kontroll. 
Modellen likner på det regelverket våre offentlige anbuds – saker, over en viss 
størrelsesorden, må gjennomføre i Norge i henhold til EØS-reglementer. 
Jeg skal innrømme at prosjektleder ble litt ”Terje Wiigen – stemt” – til sinns. 

Ytterligere 6-7 ukers forsinkelse måtte påregnes, (9. mai var antydet som ny dato for 
oppstart), og onsdag etterlyste jeg om oppstart var i gang. I dag, 10.05, mottok jeg SMS fra 
Slava Shcherba: ”Myndighetene ( kommunestyret?) har sitt siste møte om endelig 
 godkjenning av aktuell entreprenør i kveld.”  Prosjektgruppen er blitt orientert om at valget 
kan (måtte) falle på ny entreprenør. I så fall bør det komme prosjektet til gode, ”for Minsk 
City Council vil ikke akseptere å måtte godta en ny entreprenør som utfører arbeidet billigere, 
men med dårligere kvalitativt”. 

Straks ytterligere info foreligger (eks.vis i morgen fredag), gir jeg melding. 

Sponsorbrosjyren  ble et par uker forsinket, da vi ikke fikk aksept på det første bildet vi hadde 
valgt til forsiden. ALLE  MD-kontorer, ALLE CC-er  og jeg håper MD-IRC-er, samt norske 
Guvernører fikk materiellet forut for sine distriktsmøter. Om de øvrige MD-kontorene rakk å 
sende ut i tide til sine DG - er har jeg ikke oversikt over, men de burde klart det ut fra 
tilbakemeldinger jeg har fått. MD 107 valgte å sende ut sin finske utgave via e-post, mens de 
fikk noen hundrede av den norske utgaven til sine svensk - språklige klubber. 

De første positive vedtak om støtte er allerede mottatt, og brosjyren vil også bli lagt ut til alle 
delegater i vårt eget Riksmøte. 

Distriktsmøtet i 104 K rullerte sin plan om støtte til prosjektet med ytterligere ett år, dvs. fram 
til Lionsåret 2011-2012. 

Siden ett av de viktigste vedleggene i søknad til LCIF er kopi av kontrakt mellom Minsk 
kommune og entreprenøren, sammen med de spesifikke estimatene, har ikke søknad til LCIF 
latt seg gjøre å få ferdig. Målsetning nå er å nå møtet i LCIF – board til septembermøtet. Et 
pre vil da være at LCIF - budsjettene er nye! 

Belarus – koordinator Einar Lyngar vil delta i district-convention i Belarus i slutten av mai, og 
vil så langt som mulig følge opp prosjektet da, men det møtet går ca. 100 km fra Minsk, så 
tiden kan bli knapp for han. 
Kongsvinger 10.05.07   
Erik Evang 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se måltallene i sak 3.60. 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Generelt ser vi en klar tendens til en betydelig nedadgående tendens i innbetalingene til de 
forskjellige prosjekter. Samtidlig er det nå klubbene får oversikt over sine inntekter. Det er 
derfor all grunn til å følge opp klubbene med innbetalinger til prosjektene. Dette gjøres best 
ved de oversikter Solveig Selle Gran sender ut om innbetalinger pr. prosjekt og klubb.  

Generelt trenger vi penger over alt. Kanskje særlig på ungdomssektoren der vi har behov for å 
finne finansiering dersom vedtaket om å sende 6 studenter til Uganda går gjennom. 

Katastrofeberedskapen har tilstrekkelig med midler, og CSF II kan derfor prioriteres. Kanskje 
et personlig brev til hver president nå i mai kunne gi ny fart på innbetalingene.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
GS foreslår at det sendes ut nye brev til klubbene med anmodning om innbetalinger til CSF II. 
Måltallene tas for øvrig til orientering. 

VEDTAK: 

Sak: KOMMENTAR TIL MÅLTALLENE O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 3.59 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Det foreslås at det sendes ut nye brev til klubbene med anmodning om innbetalinger til CSF 
II. 
Måltallene tas for øvrig til orientering.

Guvernørrådets vedtak: 
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SAKSLISTE        (01.02.07) 

1. Åpning og konstituering     

2. Protokoller og referater.           Sakstype Side  
2.08 Protokoll fra guvernørrådsmøte 18. november.2006  B       

2.09 Referater fra CC møte i København    O    
2.10 Referat fra CC møte i Reykjavik 19.01.07   O      

3. Rapporter 
 
3.32  Rapport lederutvikling (mangler)   B     
3.33  Rapport medlemsutvikling    B     
3.34  Rapport ungdomsarbeid      B    
3.35  Rapport narkotikaarbeid      B    
3.36  Rapport internasjonalt arbeide    B   
3.37  Kommentar til regnskap pr 31.12.06 for LAN (til GRM) B    
3.38  Regnskaper pr. 31.12.06 for LAN (til GRM)  O     
3.39  Referat fra styremøte i LAN 02.11.06   O     
3.40  Kommentar til regnskapet pr. 31.12.06 i DMV (muntlig) O    
3.41      Regnskap pr 31.12.06 for DMV (muntlig)  O    
3.42  Referat fra styremøte i DMV 21.11.06   O    
3.43  Rapport om NSR Minsk     B    
3.44  Måltall pr. 31.12.2006     O    
3.45  Måltallene for områdene YC, ME, NA og IR  O    
3.46  Lion Mints – rapport  2006    O 
3.47  Rapport om Orkester Norden    O   
  

4. Planer 
 
4.13 Mål- og statusrapport for distrikt A – K   B    
4.14 Statusrapport for medlemssystemet. (muntlig)  O 
4.15  Langtidsplan 2007 – 2010.    B 
4.16 Langtidsplan organisasjon og utvikling   B 
4.17 Langtidsplan nasjonalt og internasjonalt hjelpearbeid  B 
4.18 Langtidsplan ungdomsarbeide    B  
 

5. Organisasjon og administrasjon 
 
5.05 Fornyelsesprosessen i Lions Norge    B  
5.06 Representasjon på RM i Norden    B 
5.07 Administrasjon – Lionskontoret     B     
   

6. Økonomi 
 
6.08 Kommentar til regnskap MD 104 pr 31.12.06  B  
6.09  Regnskap MD 104 pr. 31.12.06    B  
6.10 Utbetalinger fra narkofondet    O   
6.11 Katastrofeberedskapen. Statusrapport pr. 31.12.06  O  
6.12 Kommentar til forslag til budsjett for 2007/2008  O 
6.13 Budsjett for 2007/2008     B 
6.14 Ikke innbetalte kontingenter fra høsten 2006  O 
 
 
 
 
 



 

7. Bevilgningssaker 
 
7.05 Garanti ungdomsleir distrikt H    B   
7.06 NSR – Minsk. Søknad til mintfondet.   B  
7.07 Sone 7 104 K. Søknad til mintfondet om midler til 
  renovering av barnehjem i Litauen (revidert)  B 
7.07.1 Søknaden 
7.08 Orkester Norden. Søknad om støtte til konserter  B 
7.09 Ungdomsleir i Uganda     B 

8. Andre saker    
 8.16 The Lion. Ny trykkeriforbindelse    O 

8.17 Jury fotokonkurranse     B 
8.18 Møtedatoer 2007/2008     B 
 

9. Riksmøtesaker 
9.01 Reglement for Lions Tulipanaksjon   B 
9.02 Endring av reglem. for Lions Røde Fjær(kommer torsdag) B 
9.03 LC Brumundal. Forslag om å utsette Lions Røde Fjær 2009 B 
9.03.1 Brevet fra LC Brumunddal 
9.04 Lions Røde Fjær 2009     B 
9.05 Oppnevning av møteledere til Riksmøte på Hamar  B 
9.06  Nominasjon av lovkomiteen (korrigert)   B 
9.07 LC Rygge. Forslag om sterkere satsing på medlems- 
  rekruttering ved å opprette egen stilling.   B 
9.08 Foreløpig møteplan for Riksmøte på Hamar   O
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